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Gozdarji iz druge 
zgodbe
V mednarodnem letu gozdov smo se ustavili na Črnivcu, si »privoščili« gozdove 
na Celjskem ter »poškilili« v mestni gozd

Pred kratkim se je na Čr-
nivcu, prelazu med Zgornjo 
Savinjsko dolino in kamni-
ško kotlino, ustavil minister 
za kmetijstvo, gozdarstvo 
in prehrano Dejan Židan. 
Vzrok je letošnje mednaro-
dno leto gozdov, povod za 
lokacijo Črnivec pa ogled 
gozdov po strahotnem or-
kanskem vetru, ki je pred 
tremi leti ogolil gozdove na 
prelazu.

Na začetku bomo s pomo-
čjo ministra Židana samo 
opozorili na realnost lesne 
industrije: »Zaradi težkega 
ekonomskega položaja slo-
venska lesna industrija ni 
sposobna v običajnih rokih 
plačevati lesne surovine, le-
snopredelovalna podjetja še 
naprej propadajo, les pa gre 
v izvoz.« S temi težavami se 
srečujejo tudi »naši«, vendar-
le pa smo v počastitev med-
narodnega leta gozdov tokrat 
izbrali primere drugačne 
gozdarske prakse. Takšne, 
ki išče tudi priložnosti.

Sanacija brez 
nesreč
Na ministrstvu sicer opo-

zarjajo, da je v slovenskih 
zasebnih gozdovih v zadnjih 
letih letno ostalo najmanj dva 
milijona kubičnih metrov 
neposekanega lesa. Realnost 
na Črnivcu je drugačna: kata-
strofalno močan veter je 13. 
julija 2008 v 10 do 15 minutah 
v 600 metrih višinske razlike 
poškodoval 800 hektarjev 
gozdov. Zaradi vetra so mora-
li posekati 153 tisoč kubičnih 
metrov lesa. Poškodovanih je 
bilo 66,5 kilometra gozdnih 
cest, skupna ocenjena škoda 
zaradi ujme pa je znašala štiri 
milijone evrov.

Seveda se je v gozdovih 
v okolici Črnivca spremenil 
ekosistem, med poškodova-

nimi gozdovi pa je bilo dvesto 
hektarjev povsem ogolelih 
površin. Takoj po neurju so 
v nazarski enoti zavoda za 
gozdove opravili vse potreb-
ne aktivnosti, med drugim 
so lastnikom pomagali pri 
izbiri izvajalcev za sečnjo v 
poškodovanih gozdovih. Res 
je, da so veliko dela opravili 
tudi lastniki sami, v Nazar-
jah pa so, tudi zaradi delav-
nic varnega dela, posebej 
ponosni, ker je bila celotna 
sanacija opravljena brez ve-
čjih nesreč. Za primerjavo 
navedimo, da je bilo žal letos 
med gozdnimi delavci že pet 
smrtnih žrtev.

»Veseli smo, da je sana-
cija v našem koncu že kar 

nekaj časa uspešno konča-
na in velja za kakovostno 
opravljeno,« poudarja Toni 
Breznik, vodja nazarske 
enote, ki hkrati opozarja, da 
se posledice vetroloma na 
terenu čutijo še danes. Vsak 
močnejši veter namreč doda-
tno podre več deset kubičnih 
metrov lesa, ker so gozdovi 
»še vedno načeti in rob še ni 
oblikovan«. Druga posledi-
ca so podlubniki oziroma 
lubadarji: »Ne glede na to, 
kako kakovostno je izvršena 
sanacija, na tleh ostaja pre-
cej lesa, kjer lahko zalegajo 
podlubniki. To pomeni pre-
cej večjo sečnjo – lani na pri-
mer je bilo v revirju Tirosek 
od celotne sečnje več kot 40 

odstotkov posekanega lesa 
zaradi lubadarja.«

Za nove gozdove
V letu katastrofe smo se 

večkrat ustavili pri precej obu-
panih lastnikih gozdov, mno-
gi med njimi so bili v resnici 
socialno ogroženi. Na to so 
opozarjali tudi gozdarji. Veči-
na uničenih gozdov je bila na-
mreč v zasebni lasti, lastniki 
pa so imeli tudi po 20 ali več 
hektarjev gozda. »In se z njim 
preživljali,« pravi Breznik.

Poleg izpada dohodka iz goz-
dov so opozarjali na zmanjša-
nje obsega sečenj v prihodnjih 
desetletjih. Seveda so nekateri 
lastniki ostali brez delovnega 

mesta, torej dela v lastnem 
gozdu, v času največjega obu-
pa pa so opozorila o potreb-
nem povečanem vlaganju v 
gozdove ostala bolj ob strani. 
Samo v občini Gornji Grad na 
primer je približno 40 kmetij 
izgubilo glavni vir dohodka. 
»Nekaterim posameznikom 
je podrlo toliko drevja, kot bi 
znašal več desetletni posek. 
To je katastrofa za prihodnje 
rodove,« je napovedal župan 
Stanko Ogradi.

V grobem gledano je la-
stnikom gozdov država po-
magala z več kot 585 tisoč 
evri, letos pa pričakujejo še 
34 tisočakov za nakup sadik 
in materiala ter v obliki spod-

V Nazarjah bodo ob mednarodnem letu gozdov poleg že 
klasičnih prireditev pripravili več priložnostnih razstav. 
Tako nastaja razstava v Muzeju gozdarstva in lesarstva, 
sredi aprila bodo sodelovali pri odpiranju nove Rinke v 
Solčavi, k sodelovanju bodo pritegnili otroke, predvsem 
pa z različnimi oblikami predstavljali svoje delo.

Na Celjskem je kar nekaj zavarovanih območij gozdov, 
ki nudijo nove izzive. Primer je Kozjanski park, kjer 
je interes, da bi gozd povsem prepustili naravi in vanj 
sploh ne bi posegali. Takšen gozd bi se sčasoma zarasel 
v pravi pragozd s čisto svojim rastlinskim in živalskim 
ekosistemom. Obiskovalci bi lahko, seveda v manjši 
meri, v pragozdu občudovali nedotaknjeno življenje.

UVODNIK

BISERKA POVŠE 
TAŠIĆ

Foto: GrupA

Star slovenski pregovor pravi, da 
je treba videti gozd kot celoto, ne le 
drevesa v njem. Slovar slovenskega 
knjižnega jezika je še nekoliko bolj 
natančen, ko nas pouči, da pregovor 
pomeni, da zaradi posameznosti ne 
dojemamo celote. No, četudi na svoje 
življenje in družbo, katere del smo, 
gledamo kot na celoto, se moramo 
zavedati, da jo tvori mnogo povsem 
različnih dreves. Nekatera gredo zrav-
nano s trdno hrbtenico skozi življenje, 
druga so bolj upogljiva – za preživetje 
gre, mar ne?

Četudi je raslo sto let in več, lahko drevo pade v samo nekaj 
minutah. In tudi v naši družbi se dogaja, da zdaj mnogi ko-
sijo travo, pospravljajo svoje garaže, posedajo doma – še pred 
meseci, leti so krojili usodo velikih gospodarskih družb. Bine 
Kordež je pred dnevi presegel pogled na posamezna drevesa, 
ki so jim porezali krošnje, ter povedal, kar smo potihoma že 
vedeli: z odkupom Merkurja je počel to, kar je »požegnala« 
politika, kar je dopuščala zakonodaja, in tisto, kar so spod-
bujale banke. Ja, včasih je tudi kakšno drevo treba bolj od bli-
zu pogledati, da lahko razumemo, kako zaraščen je gozd.

Če korenine ne zrastejo globoko pod zemljo, lahko močan 
veter poruši drevo. In se zdi, da si v Sloveniji ta veter razpi-
hujemo kar sami, kajti nimamo zunanjih sovražnikov, s 
katerimi so nas strašili v nekem že mrtvem sistemu. Bog ne 
daj, bi rekli tisti z zgodovinskim spominom, saj si menda ja 
ne režemo veje, na kateri sedimo?! V našem gozdu nikakor 
ni vse slabo in zanič, kot bi želeli prikazati nekateri. Samo 
resnično trhla in za sečnjo primerna drevesa bo treba odstra-
niti, da bi zavela sveža, zdrava energija. Preveč razraščen in 
premalo očiščen gozd je lahko nevaren ekosistem.

Ljudje, ki dihajo v sozvočju z naravo in si v njej krepijo 
notranjo moč, vedo povedati, da se moramo včasih odpraviti 
v gozd in le poiskati drevo za zdravje in modrost. Drevesa 
menda govorijo brez besed in čeprav se nam zdijo negibna, 
se vendarle gibljejo v vetru, tekmujejo za svetlobo, vodo in 
hrano ter si celo pomagajo med seboj?!

Ljudje z razvitim posluhom za ezoterično v življenju zatrju-
jejo, da ima sleherno drevo svojo energijo. Breza menda ukroti 
ego in zagotovo bi jo bilo treba posaditi pred marsikaterim 
slovenskim podjetjem, ki je prežeto z nezdravo tekmovalno-
stjo. Bukev, ki naj bi vlivala zaupanje vase, bi utegnila priti 
še kako prav mladim, ki se zdijo v današnjem svetu natrpani 
s kopico informacij, ki jih ne zmorejo predelati, in čeprav 
navzven delujejo samozavestno, so mnogi navznoter precej 
izgubljeni. Gradimo jim igrišča, sami pa iščejo prijateljstva 
v odtujenih medmrežjih, gozd pa je vse manj prostor za igro, 
skrivalnice, prve poljube.

Šipek bi zagotovo koristil kar vsem nam, saj smo kot narod 
vse bolj zaprti in bi nam posedanje v njegovi bližini odprlo 
dušo in srce. Kakšen pušpan, ki preganja dvome, bi lahko 
zasadili v bližini vlade, da bi bolj odločno krenili neizogib-
nim spremembam naproti. In tudi kakšen oreh bi nam prišel 
prav, ker menda spodbuja samostojnost. In če še malce na-
tolcujemo v tej smeri, lahko županu knežjega mesta pripo-
ročimo, da ima v mislih tudi to energetsko noto dreves, ko 
se bodo v mestu lotevali obnove drevesnih nasadov. Dobro je 
vedeti, da nas bližina kakšnega gloga spravi v realne okvire, 
medtem ko nas sedenje pod brezo razbremeni in postanemo 
bolj spravljivi.

No, pa pustimo to »bi rekel moški svet lari fari« razpreda-
nje ob strani. Če se zadržimo pri bolj preverljivih zadevah, 
lahko ugotovimo, da Slovenija nesporno spada med najbolj 
gozdnate države v Evropi. Le še Finska in Švedska nas preka-
šata po obsegu gozdov. In ob mednarodnem letu gozdov smo 
si ta zapleten in za kakovost življenja izjemno pomemben 
ekosistem ogledali še z druge plati: gozd kot priložnost.

Videti gozd, ne 
samo drevesa
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Toni Breznik je bivši in tudi novi 
vodja nazarske enote zavoda za 
gozdove

Vodenje celjske območne enote republiškega zavoda za gozdove je s 1. aprilom prevzel Ivo Trošt, ki smo 
ga spoznali kot direktorja Kozjanskega parka. Trošt je gozdarske izkušnje pred leti nabiral na območju 
Slovenskih Konjic, Laškega, v Obsotelju in na Kozjanskem, v gozdnem gospodarstvu pa je bil zaposlen tudi 
na rodnem Primorskem. (Foto: SHERPA)

zavedamo, kako nujno je ob-
držati kmetijska zemljišča,« 
pravi Trošt. Sečnja v zasebnih 
gozdovih je sicer precej odvi-
sna od želja in potreb lastnikov 
gozdov. Zanimivi so primeri 

»nasledstvene žage«. »Tako 
gozdarji pravimo, kadar gozd 
prevzame mlad gospodar. Ta 
se seveda želi dokazati in de-
lati drugače od predhodnika. 
Ustvarja si družino in potre-
buje sredstva. Večji so posegi 
v gozd recimo ob dedovanju, 
ko je treba izplačati dediče in 
se pač poseka več gozda.«

Trošt opozarja še na en 
pomemben vidik gozdov: 
vse premalo se govori o nji-
hovi vlogi pri zagotavljanju 
poplavne varnosti ter zaščite 
pred plazovi in drsenjem tal. 
»Ko sem še delal na ministr-
stvu za okolje, sem se držal 
za glavo ob podatkih, koliko 
denarja gre za sanacijo. Če bi 
se zavedali, kako dobro zašči-
to pomeni zaraslost z drevesi, 
bi pošteno premislili o bolj-
šem financiranju gozdarske 
dejavnosti, namesto da nam 
zmanjšujejo sredstva.« Z več 
denarja bi država gozdarjem 
omogočila tudi večjo neodvi-
snost. Trenutno so prisiljeni 
določene dejavnosti ponujati 
na trgu in s tem nekaj zaslu-
žiti. Pri tem pa veliko vlogo 
odigrajo interesi naročnikov, 
kar ni nujno najbolje za goz-
dove.

Naša lesna industrija je v zelo slabem stanju. Vča-
sih, pred 20, 30 leti je celotni dohodek iz gozdarstva 
znašal 2 odstotka celotnega slovenskega BDP, sedaj le 
še 0,1 odstotka. To je velika ironija glede na to, kako 
radi se hvalimo, da smo med z gozdom najbogatejšimi 
državami v Evropi.

Ostale gozdnate površine v bolj 
naseljenih predelih in Celjski 
kotlini so večinoma v zasebni 
lasti. »Ko gre za zasebne goz-
dove, ima gozdar predvsem 
svetovalno vlogo. Zaželeno je, 
da lastniki sodelujejo pri izvr-
ševanju gozdnogospodarskih 
in gojitvenih načrtov, saj se ti 
oblikujejo za večja območja, 
kjer je več lastnikov gozdov,« 
pojasnjuje Trošt. Tako se pri-
pravljajo načrti za gozdarska 
dela, sečnjo, zasaditev goz-
dov ter gradnjo prometnic. 
Pomembna je tudi naveza z 
lovci.

Življenjsko dobo in struk-
turo gozda Trošt ponazori kar 
na človeški populaciji: »Tako 
nekako, kot so pomembni po-
datki o naravnem prirastku in 
aktivnih državljanih, je tudi v 
gozdu. Drevesa imajo svojo 
življenjsko dobo. V primeru 
naravnih gozdov, v katere se 
ne posega dosti, govorimo o 
več stoletjih. Če so v ospredju 
materialni interes in gospo-

bud. Če so najbolj vidne po-
sledice vetroloma v Zgornji 
Savinjski dolini odstranjene, 
pa je med lastniki gozdov še 
vedno, ne glede na državno 
pomoč, čutiti stisko. 

Gozd kot polje 
različnih interesov
»Poklic gozdarja je kom-

pleksen. Gozdar nikoli ne bo 
užival sadov svojega dela, saj 
se bodo posledice njegovih 
odločitev pokazale šele čez 
desetletja. Poleg tega mora 
manevrirati med javnim in-
teresom in med zasebniki 
lastniki, spet drugače skrb 
za gozdove dojemajo lovci. 
Upoštevati je treba še načela 
sonaravnosti in trajnosti, saj 
je treba ohraniti tudi kme-
tijske površine. Čisto drugo 
funkcijo gozd opravlja za 
obiskovalce, rekreativce. 
Kako ustreči vsem, je prava 
enigma,« meni novi direktor 
celjske enote Gozdarskega 
zavoda Slovenije Ivo Trošt. 

Celjski gozdarji so 
ob mednarodnem letu 
gozdov za »svoje« drevo 
izbrali skorš iz Dobrine 
(Loka pri Žusmu).

Robert Hostnik na začetku ene od poti v Mestni gozd Celje

Bogastvo mestnega gozda
Na nedavnem bruseljskem 

posvetu o pomenu gozdov v 
urbanih okoljih so kot primer 
dobre prakse predstavili tudi 
projekt Mestnega gozda Ce-
lje. Uvrstil se je ob bok uspe-
šnim evropskim mestom, ki 
skrbijo za urbane gozdove, 
in sicer Dunaju, Stockhol-
mu, Bristolu in Milanu.

Celjski primer je predstavil 
vodja projekta Robert Ho-
stnik, ki vodi celjsko krajev-
no enoto zavoda za gozdove. 
Ugotavlja, da je predstavitev 
v Bruslju rezultat skoraj 20-
letnega načrtnega ukvarjanja 
z mestnim gozdom, ki je tudi 
v slovenskem merilu model 
za ostala mesta. Gozdovi v 
okolici mest imajo namreč 
vse pomembnejšo ekološko 
vlogo pri uravnavanju mestne 
klime, a tudi socialno vlogo, 
saj vse več ljudi v njih išče re-
kreacijo in sprostitev. Lokalna 
skupnost ima zato interes, da 
so ti gozdovi urejeni, in če jih 

hoče ponuditi prebivalcem 
za rekreacijo, morajo biti tudi 
dostopni. Po zgledu Dunaja, 
ki ima najdaljšo tradicijo ure-
janja primestnih gozdov, je 
MOC z gozdarji že v 90. letih 
začela urejati položaj teh goz-

silo, toda danes je na južnem 
delu mesta odkupljenih 94 ha 
gozdov. Lastniki so bili veči-
noma zadovoljni ob prodaji, 
saj je bil gozd za marsikoga 
breme – nekateri niti niso ve-
deli, kje so njihove površine 

v naravi. Vse to so v svetu in 
tudi pri nas vse bolj cenjene 
dobrine, ki jih vse pogosteje 
ogrožajo apetiti investitorjev. 
V Celju so na srečo mestni 
gozdovi z odlokom zavarova-
ni pred posegi, kar bi morala 
storiti tudi druga slovenska 
mesta, je prepričan Hostnik.

Vseh načrtov pa gozdarji in 
MOC še niso uresničili. Čaka 
jih še ureditev mestnega goz-
da med Pečovnikom in Celjsko 
kočo, kjer gre za 200 ha povr-
šin, ki so v lasti mesta že več 
kot petsto let. Sicer pa bi radi 
model, ki so ga uveljavili na 
južnem robu mesta, prenesli 
še na sever, ob Šmartinsko je-
zero. Predvsem bi radi razvili 
izobraževalno delo z mladimi, 
za katere bi bil obisk gozda z 
gozdarjem del šolskega pro-
grama, ki bi ga sofinancirala 
občina, tako kot na primer 
plavalne tečaje.

TATJANA CVIRN
Foto: SHERPA

Ivo Trošt: »Poklic gozdarja ni tak, kot si ga kdo morda 
predstavlja na podlagi televizijske serije o gozdarski hiši 
Falkenau, kjer se gospod tu in tam sprehodi po gozdu. 
Biti gozdar ni le poklic, je poslanstvo, saj mora človek 
dihati z gozdom in biti z njim neločljivo povezan. Dober 
gozdar je dobro podkovan v biologiji, tehnologiji in zna 
komunicirati z različnimi interesnimi skupinami.«

Novi časi
Dandanes se vsi zavedamo 

nepogrešljivosti in življenjske-
ga pomena pljuč našega plane-
ta, gozdov. Gozdarji vedo, da 
obiskovalci in rekreativci gozd 
doživljajo tudi čustveno. »Eno 
je gospodarski vidik, gotovo 
pa se ne bomo lotili na primer 
sečnje bukev na Anskem vrhu. 
V tovrstne gozdove se naj ne 
bi posegalo, saj imajo zaradi 
obiskovalcev posebno funkci-
jo. To nam konkretno v Celju 

Letošnje mednarodno leto 
gozdov vidi kot priložnost, 
da se v javnosti poveča 
ugled gozdarskega poklica 
in da se sproži premislek o 
javnih sredstvih, namenje-
nih gozdarski službi. Ta so 
v zadnjem času precej okr-
njena.

Pod okrilje celjske enote za-
voda za gozdove spadajo tudi 
krajevne enote v Žalcu, Sloven-
skih Konjicah, Rogaški Slatini, 
Šentjurju in Laškem. Skupno 
gre za slabih 155 hektarjev ve-
liko območje, od česar skoraj 
polovico predstavljajo gozdne 
površine. Le v manjšem delu 
(okoli 20 odstotkov) gre za 
državne gozdove, a še ti so na 
obrobju območja celjske enote. 

darski izkoristek ter sečnja 
bukev za kvalitetno hlodovi-
no, se proizvodna doba goz-
da giblje okoli 80 do 120 let 
in se še krajša.« Kako ravnati 
z gozdom, je torej »stvar nje-
gove funkcije«.

Vidimo gozd, ko 
gledamo drevesa?
Gozdovi na Celjskem so v 

precej dobri kondiciji. Ekološka 
zavest in odgovorno ravnanje z 
okoljem sta k temu močno pri-
pomogla. Do intenzivnega za-
raščanja prihaja predvsem na 
že tako precej gozdnatih delih, 
pretežno na obrobjih območja, 
kjer je pristojen celjski zavod. 
»Gozdarji imamo načeloma 
radi, da gozd raste, vendar se 

omogoča občina z odkupom 
gozdov. Mestni gozd je pri-
mer, kakršnih bi si želeli več. 
Pa tudi, da bi bilo več gozdov 
v državni lasti, saj nam bi to 
zagotovilo primerno gospo-
darjenje z njimi.« V Sloveniji 
imamo priložnosti vzorčne-
ga ravnanja z različnimi tipi 
gozdov ogromno, vendar na 
ustrezno diferenciacijo gozdov 
očitno še nismo pripravljeni. 
Praksa šepa. »Na drugi strani 
pa se pred Evropo hvalimo z 
območji Nature 2000. Lahko 
bi jih veliko bolje izkoristili,« 
pravi Trošt.

Gozdovi so nedvomno naj-
večje državno bogastvo Slove-
nije, s katerim je treba pazljivo 
ravnati. Časi, ko bomo zares 
dojeli njihovo neprecenljivost 
in številne koristi, pa najbrž 
šele prihajajo.

POLONA MASTNAK
URŠKA SELIŠNIK

Mestni gozd na južnem obrobju Celja (Anski vrh in 
Miklavški hrib) je s svojimi 94 hektari in 14 km opre-
mljenih in označenih sprehajalnih in večnamenskih 
poti največja urejena javna površina v Celju.

dov in poskrbela za vzorčno 
pravno ureditev in ureditev la-
stniške problematike. »Zakon 
o gozdovih je namreč dopu-
ščal obliko gozdov s poseb-
nim namenom in izkoristili 
smo to možnost ter pripravili 
strokovne podlage za občinski 
odlok,« je povedal Hostnik. Z 
njim so se v Celju zavezali, 
da bodo gozdove okrog me-
sta postopno odkupovali. »To 
ni šlo čez noč in tudi ne na 

– poleg tega je bila tudi odku-
pna cena zanje ugodna,« je 
ugotavljal Hostnik. Vložek v 
vzdrževanje takšnega gozda 
je relativno majhen. »Letno to 
pomeni okrog tri tisoč evrov 
za vzdrževanje okolice poti, 
da ni nevarnih dreves, in še 
enkrat toliko za nujna dela v 
gozdovih.«

Sicer pa je težko z evri ovre-
dnotiti lepoto gozda, ptičje pe-
tje, notranji mir ob sprehodu 
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Odpisan v vsakem primeru?
Če že naglas ne, je v ozadju zagotovo veliko razprav o bloku 6 – Nekdanjega direktorja Rotnika o preteklih poslih nihče 
nič ne vpraša, v javnosti pa se pojavlja kopica obtožb

Večina, ki spremlja do-
gajanje okrog 1,2 milijardi 
vredne gradnje bloka 6 v 
Termoelektrarni Šoštanj, je 
v teh dneh milo rečeno na 
slepem tiru. Po odločitvi o 
»vpoklicu« tujih strokovnja-
kov, ki so preverjali količine 
premoga, smiselnost prenove 
blokov 4 in 5 ter vodenje pro-
jekta, je minilo že kar nekaj 
datumov, ki so bili določeni 
kot dan D.

Rečeno je bilo – sredina fe-
bruarja. Potem konec marca, 
a se je datum spet »prema-
knil«. Na sredino marca, ko 
je nadzorni svet Holdinga slo-
venske elektrarne le povedal, 
da je s količinami premoga v 
Premogovniku Velenje vse v 
redu in da obnova starih blo-
kov ni smiselna, na poročilo o 
vodenju projekta pa »pritisnil« 
oznako strogo zaupno. Potem 
je vsa poročila ministrica za 
gospodarstvo Darja Radić 
pospravila v torbico, ki je vsaj 
uradno še vedno zaprta. Hkrati 
pa curljajo informacije o pre-
cejšnjih nepravilnostih, ki naj 
bi se dogajale pri odločitvah 
o gradnji bloka 6 v času, ko 

je Teš vodil dr. Uroš Rotnik. 
Danes, skoraj dva meseca po 
tem, ko naj bi bila precej draga 
poročila izdelana, smo še ve-
dno na začetku. Oziroma da s 
pomočjo pisanja v smislu »naj 
bi« praktično vsak dan izvemo 
kaj novega, kar meče slabo luč 
na nekdanjega direktorja Teša 
dr. Rotnika.

»Sam poročila revizorjev 
nisem videl. Celo več, zaprosil 
sem zanj predsednika nadzor-
nega sveta HSE Draga Doli-
narja, a mi je pisno odgovoril, 
da mi ga ne more izročiti, ker 
je zanj podpisal izjavo o zau-
pnosti,« pravi dr. Uroš Rotnik. 
»Vseeno me preseneča, da je 
isti predsednik NS HSE v izjavi 
za javnost zapisal, da poroči-
lo ›ugotavlja nepravilnosti pri 
vodenju projekta pred novem-
brom 2011, ko je bilo imenova-
no novo vodstvo družbe Teš‹. 
Predsedniku NS sem tudi 
ponudil, da odgovorim na vsa 
vprašanja in pojasnim okoli-
ščine od nastanka do začetka 
realizacije projekta. Do zdaj mi 
ta možnost še ni bila dana.«

Pred časom ste omenili, da 
je v poročilu o vodenju pro-

jekta vse v redu. Na podlagi 
česa tak sklep?

Običajna praksa revizorjev 
naj bi bila, da v primeru ka-
kršne koli nejasnosti povpra-
šajo vse udeležence procesa. 
Ker me ni nihče nič vprašal 
niti izrazil želje po pojasnitvi, 
prav tako nihče ni spraševal 
članov nadzornikov v Tešu, 
je bilo mogoče sklepati, da ni 
nič narobe. Zdaj je mogoče 
razbrati, da se podajajo samo 
enostranske informacije, ki 
zelo popačijo sliko trdega dela 
od leta 2001 do 2010 strokovne 
ekipe, ki je, kot vemo, žal od-
stranjena. Le zakaj?

V zadnjem času se vse bolj 
zdi, kot da vas javnost, če se 
tako izrazim, počasi »pribija 
na križ«. Nekatere od teh na-

vedb bi bile zrele za kazen-
ski pregon – imate morebiti 
kakšno informacijo o tem?

Nihče me nič ne vpraša niti 
nimam informacij o kakšnih 
preiskavah.

Oziroma če zastavim dru-
gače: na sodišču bi mogoče 
le prišli do dokumentov, da 
bi videli, česa ste krivi?

To, kar se zdaj dogaja, je 
enako, kar sem prebiral v lite-
raturi o srednjem veku. Tako 
so lovili in sežigali čarovnice. 
Če čarovnica, ki so jo vrgli v 
vodo, ni preživela, je veljala za 
nedolžno. Če je priplavala na 
površje, je bila dokazano ča-
rovnica in so jo zažgali. Torej 
je mrtva v vsakem primeru. 
Pričakoval bi, da živim v dr-
žavi, kjer se lahko seznanim 

PRODAJNI SALON
Partizanska 12, Velenje
www.gorenje.si
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z obtožbami. Z veseljem bom 
podal odgovore in razjasnil 
okoliščine.

Ste za to, da se z dokumen-
tov umakne oznaka o tajno-
sti, k čemur poziva ministri-
ca Radićeva?

Seveda, vendar bi želel, da 
je dana možnost predstavitve 
tega mnenja javnosti, tudi 
meni in moji ekipi. Le tako bo 
javnost dobila pravo sliko v 
zvezi s celotnim projektom.

Tako uradno sporočilo HSE 
kot tudi nadzornikov je, da 
ne vedo, od kod informacije 
v javnosti – predpostavljam, 
da vi veste?

Z gotovostjo ne vem, ampak 
informacije (največkrat izkri-
vljene) so začele pospešeno 
prihajati v medije od oktobra 
2009, se pravi z nastopom no-
vega vodstva HSE.

Bi pokomentirali vso to 
negotovost oziroma »mini-
stričino torbico«?

Projekt v vrednosti več kot 
milijardo evrov si kljub iz-
recnim vabilom ni zaslužil, 
da bi ministrica obiskala Teš. 
Torbica ministrice je zagotovo 
premajhna, da bi lahko nosila 
celoto projekta Blok 6. No, vse-
kakor pa je dobro, da je vsaj 
nekaj v torbi, kot vse v glavi.

Menda naj bi si projektna 
skupina v Tešu pod vašim 
vodstvom izplačevala bajne 
honorarje.

Vsi člani projektne skupine 
so te dohodke pošteno zaslu-
žili, plačani pa so bili glede na 
opravljeno delo. Jasno, da je 
bilo iz leta v leto več angaži-
ranosti, zato so se tudi plačila 
večala. Plačila so bila dosti 
manjša, kot so to matematično 
izračunali novinarji. Problem 
nastopi drugje. Glavni akterji 
kakovostne in strokovne eki-
pe, ki je delala v letih od 2001 

do 2010 in ki je pripeljala pro-
jekt od zasnove do realizacije, 
so bili odslovljeni. Zdaj je mo-
ral novi direktor Teša Simon 
Tot ekipo povečati, da lahko 
opravlja enako delo, plačani pa 
so za 30 odstotkov več. Poleg 
tega so najeti še zunanji izva-
jalci, ki stanejo projekt okoli 
1,4 milijona evrov. Se pravi: 
vodenje projekta je s prej »vi-
sokih« stroškov – približno 500 
tisoč evrov – zdaj poskočilo na 
približno 1,8 milijona evrov. 
Narobe svet, kajne?

Kaj pa zgodbe o domačih 
izvajalcih?

So predstavljene povsem 
enostransko. Izvajalci so 
bili izbrani po zelo strogih 
merilih Teša, po predpisa-
nem nabavnem postopku. 
Skratka, poleg predpisane 
kvalitete so bili najcenejši. V 
Tešu ne delajo samo doma-
či izvajalci, delajo tisti, ki so 
najbolj ugodni. Poleg tega je 
treba pojasniti, da smo tudi s 
pomočjo teh podjetij v Tešu 
uspeli znižali stroške. Uspeh 
znižanja je zelo viden. Vse 
to je mogoče razbrati iz do-
kumentacije, ki se zagotovo 
nahaja v termoelektrarni.

Prav tako je treba pojasniti, 
da 50 milijonov evrov v letih 
od 2006 do 2010, glede na 
skupni promet, ki je presegel 
1,2 milijarde evrov, pomeni 
le slabe 4 odstotke. Zavedali 
smo se, kaj pomeni vsak del-
ček »procenta«, zato mi ne bo 
nikoli težko obrazložiti, zakaj 
so delali domači izvajalci, ne 
pa tisti, ki so si zares preko 
politike iskali poti, da se uta-
borijo v Tešu. Vedno smo 
gledali na kakovost in ceno. 
Želim si, da bi bilo tudi zdaj 
tako.

URŠKA SELIŠNIK
Foto: SHERPA (Arhiv NT)

Zaradi lastnika tudi zlom 
Ingrad Gramata

Vsaj začasno se je zrušilo 
še eno gradbeno podjetje; v 
ponedeljek je celjsko sodišče 
na predlog vodstva objavilo 
sklep o uvedbi postopka pri-
silne poravnave v celjskem 
Ingrad Gramatu. Za prisil-
nega upravitelja je bil ime-
novan Damjan Belič, rok za 
prijavo terjatev pa je 4. maj.

Kot kaže, je tudi celjsko 
podjetje zlomil stečaj najve-
čjega lastnika, Cestnega pod-
jetja Maribor. Ingrad Gramat 
je za svojega lastnika zasta-
vil vse svoje nepremičnine, 
tako tiste v Medlogu, kjer je 
betonarna, kot kamnoloma v 
Stranicah in Libojah. Jamstva 
CPM Maribor presegajo 5,3 
milijona evrov, k znesku pa 
je treba prišteti še posojilo v 
višini 110 tisoč evrov ter blago 
v skupni višini 2,4 milijona 

Uspela prisilna poravnava naj bi Ingrad Gramatu 
zagotovila normalno nadaljnje poslovanje družbe. So-
dišče je že imenovalo 7-članski upniški odbor, dolžnik, 
torej Ingrad Gramat, pa mora v prihodnjih dneh plačati 
več kot 30 tisoč evrov za stroške prisilne poravnave. Če 
dolžnik v tem roku ne bo poplačal stroškov, bo sodišče 
izdalo sklep o začetku stečajnega postopka.

evrov, ki ga lastnik ni plačal 
oziroma vrnil. Skupno obve-
znosti Ingrada presegajo 15 
milijonov evrov. Med težava-
mi v celjski družbi navajajo 
še krizo in odpise vrednosti 
premoženja.

Prisilna poravnava vpliva 
samo na navadne upnike, ki 
jim Celjani dolgujejo več kot 
8 milijonov evrov. V postop-
ku jim ponujajo 38-odstotno 
poplačilo terjatev, in sicer v 
štirih enakih letnih obrokih. 
Temeljni pogoj za uspešno 
izvedbo prisilne poravnave 
pa je predvidena dokapitali-
zacija v višini milijona evrov. 
Z denarjem bi Ingrad Gra-
mat poravnaval obveznosti 
do prednostnih upnikov in 
»pokrival« tekoče stroške. Po 
načrtu reševanja podjetja so 
možna tudi odpuščanja. Tre-

nutno so v podjetju zaposleni 
104 delavci, konec leta naj bi 
jih bilo vsaj šest manj. Delav-
cev, ki se bodo upokojili, ne 
bodo nadomeščali z novimi, 
če pa dela ne bo dovolj, se 
bodo odločili tudi za odpu-
ščanja iz poslovnih razlogov. 
Trenutno podjetje, ki ima od 
sredine februarja blokiran 
transakcijski račun, dela na 
osmih projektih, vrednih 6,6 
milijona evrov. Pridobiva še 
pet novih, od katerih si obeta-
jo 19 milijonov evrov prihod-

kov. Strategija prihodnjega ra-
zvoja temelji na pridobitvi del 
preko javnih razpisov, česar 
v tem podjetju do sedaj niso 
veliko prakticirali.

Sicer so lani v celjski družbi 
ustvarili slabih 11 milijonov 
evrov prihodkov, kar pa je 
bilo za več kot polovico manj 
kot v letu 2009. Posledične so 
tudi številke, saj je Ingrad še 
predlani beležil dobiček, lani 
pa so ustvarili več kot 9 mili-
jonov evrov čiste izgube.

US

Uroš Rotnik
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V pivovarni 
umirjajo strasti

Potem ko smo v torkovi 
številki NT ugotavljali, da 
v Pivovarni Laško ne vre 
samo pivo, je na novinar-
ski konferenci, ki so jo za 
nekatere precej pomenljivo 
pripravili v Ljubljani, pred-
sednik uprave Dušan Zorko 
zavrnil očitke o ločevanju 
Pivovarne Laško in Pivovar-
ne Union oziroma zanikal 
nasprotja med Laškim in 
Ljubljano.

Podobno kot predhodno 
delavcem je Zorko še enkrat 
razložil, da je članico upra-
ve Mirjan Hočevar imenoval 
zato, ker je zaupanja vredna 
sodelavka, ki deluje v do-
bro vseh podjetij Skupine 
Pivovarna Laško. Zorko se 
je namreč predhodno sestal 
z delavci in jih opozoril, da 
vsa podjetja skupine delijo 
usodo, zato je popolnoma 
nepomembno, v katerem 
so posamezniki zaposleni. 
Predstavniki sveta delavcev 
so na srečanju izrazili upa-
nje, da bodo v prihodnje 

hitreje dobivali informacije 
glede pomembnejših odloči-
tev, saj so razmere v pivovar-
ni skrb vzbujajoče.

Glede odstopov nadzor-
nikov je Zorko omenil, da 
so bili vnaprej seznanjeni z 
njimi, da pa je treba čim prej 
imenovati nove nadzornike. 
Tako je v sredo svet delavcev 
za predstavnika v nadzornem 
svetu izvolil Bojana Cizeja, 
hkrati pa je odpoklical nad-
zornika Bojana Košaka, saj 
mu je, tako pravijo uradno, 
potekel mandat v svetu de-
lavcev. Svojega drugega 
predstavnika bodo izvolili, ko 
bodo manjkajoča nadzornika 
imenovali predstavniki kapi-
tala oziroma lastniki družbe. 
Po oceni članov sveta delav-
cev se je Skupina Pivovarna 
Laško znašla v razmerah, ki 
terjajo odgovorne odločitve 
lastnikov, ki bodo ključne za 
stabilno poslovanje skupine 
v prihodnje. Zato menijo, da 
mora razmerje med predstav-
niki kapitala in predstavniki 

zaposlenih v nadzornem 
svetu ostati v korist kapita-
la, ki mora prevzeti svoj del 
odgovornosti. Nadzorniki naj 
bi v kratkem odločali o skli-
cu skupščine zaradi dokapi-
talizacije družbe v višini 100 
milijonov evrov

Večina od 450 milijonov 
evrov dolgov laške pivovarne 
namreč zapadle v poplačilo 
konec junija. Do takrat mora 
pivovarna dobiti svež kapital 
ali odprodati naložbe, med 
njimi tudi skoraj četrtinski 
delež v Mercatorju. Za sle-
dnjega so bili menda že do-
govorjeni z Agrokorjem, kot 
pa kaže, je uprava pivovarne 
na srečanju z bankami dobila 
ustno zagotovilo, da ji bodo 
banke pomagale pri repro-
gramu posojil. To bi najver-
jetneje tudi odložilo prodajo 
Mercatorja, vmes pa se je že 
pojavil predlog, da bi v pake-
tu prodali približno 60-odsto-
tni delež največje trgovske 
družbe.

US

Sejemski četvorček 
za strokovnjake

Od torka, 12., do petka, 
15. aprila, bo celjsko sejmi-
šče gostilo štiri mednarodne 
specializirane strokovne 
sejme Forma tool, Plagkem, 
Graf&Pack in Livarstvo. 
Sejmi vsaki dve leti v Celje 
pritegnejo najbolj inovativ-
na in razvojno usmerjena 
podjetja in posameznike iz 
Slovenije ter tudi iz tujine.

»Enako bo tudi letos, saj si 
bo v štirih dneh na sejmišču 
mogoče ogledati ponudbo 
520 razstavljavcev iz 29 držav. 
Predstavitve novih tehnologij 
in razvojnih dosežkov razsta-
vljavcev bo znova pomemb-
no sooblikoval spremljevalni 
strokovni program, ki razkri-
va trende in izzive v nosilnih 
in sorodnih panogah,,« je 
poudarila izvršna direktorica 
družbe Celjski sejem Breda 
Obrez Preskar, ki ob pripravi 

Predstavniki družbe Celjski sejem so z Obrtno-pod-
jetniško zbornico Slovenije končno podpisali pogodbo 
o nadaljnjem sodelovanju na Mednarodnem obrtnem 
sejmu ter ostalih specializiranih sejmih. Pogodba je 
sklenjena do konca leta 2013. Podpisniki so se strinjali, 
da je celjski Mos najpomembnejša in osrednja gospo-
darska prireditev slovenske obrti in podjetništva, pri  
katerem je aktivna vloga zbornice zelo pomembna. V 
zbornici so potrdili, da želijo v teh kriznih časih nare-
diti nekoliko drugačno zgodbo, mogoče malo cenejšo, 
toda kvalitetno in zanimivo. Tako bodo na Mosu pri-
pravili samo nekaj večjih dogodkov, ki bodo zanimivi 
za širše članstvo.

Strokovni sejemski če-
tvorček bo možno obiskati 
med 9. in 17.30 uro. Cena 
vstopnice je 7 evrov.

zadnjih sejmov ugotavlja, da 
je vsesplošna gospodarska in 
finančna kriza zelo močno 
prizadela prav panoge, ki so 
zastopane na štirih sejmih.

»Svetovno gospodarstvo se 
je znašlo v primežu manjše-
ga povpraševanja po izdelkih 
in storitvah, ker je pomenilo 
manj dela za industrijo in s 
tem manj dela za orodjarne 
in druga podjetja, ki soobli-
kujejo razvojno-proizvodne 
procese,« je povzela razmere 
Obrez Preskarjeva in poja-

snila, da so se razmere zače-
le izboljševati. To se odraža 
tudi v letošnji podobi sejmov, 
na katere so se znova vrnili 
nekateri razstavljavci, ki jih 
nazadnje na sejmih ni bilo. 
Kljub vsemu pa so na neka-
terih področjih razmere še 
vedno precej kritične – pred-
vsem na področju grafike oz. 
tiskarn ter v livarstvu, zato je 
obseg razstavnih površin na 
teh sejmih manjši kot je bil v 
letu 2009.

US

Priložnosti v vodah
 V Rogaški Slatini je Razvojna agencija Savinjske regije pripravila strokovni posvet 

Vode Savinjske regije.
Skupaj s predstavniki občin so skušali oblikovati razvojna stališča do gospodarjenja in 

upravljanja z vodami Savinjske regije. Na osnovah podanih strokovnih prispevkov in raz-
prav udeležencev posveta v Rogaški Slatini bodo v Razvojni agenciji Savinjske regije začeli 
s pripravo dveh projektnih nalog. Prva projektna naloga naj bi bila podlaga za skupni na-
stopi Savinjske regije v iskanju razvojnih priložnosti, druga naloga pa bo podlaga za boljše 
obvladovanje poplavne nevarnosti regije. 

Slovenska pomoč 
za turški Odelo

Vlada je dodelila več kot 2,6 milijona evrov finančne spodbude podjetju Odelo Slovenija 
za investicijski projekt Proizvodnja luči nove generacije.

Nekdaj nemški, zdaj turški lastniki bodo v preboldskem delu podjetja Odelo začeli izdelo-
vati zadnje luči za avtomobilsko industrijo nove generacije. To pomeni bistveno nadgradnjo v 
proizvodnji, saj gre za najsodobnejše zadnje luči, namenjene predvsem prestižnim znamkam. 
Vlada se je za pomoč odločila tudi zato, ker bo naložba, ki bo omogočila dvesto novih zaposli-
tev, izvedena v Preboldu, torej v Savinjski regiji, ki ima indeks razvojne ogroženosti nad 90.

Kot še pojasnjujejo v vladnih službah, skupina Odelo za doseganje boljših rezultatov upo-
rablja metodo kaizen, s katero se da hitro ugotoviti vrednost izdelka in njegovo dodano vre-
dnost. Poglavitna sta ugotavljanje in izločitev vseh izgub, ki se kažejo kot previsoke zaloge, 
odvečen transport, odvečne operacije in drugo. Pri razvoju izdelkov se namerava podjetje 
povezati tudi s slovenskimi ustanovami znanja, predvsem na področju novih materialov in 
procesnih optimizacij.

Podjetje Odelo Slovenija bo svoje izdelke razpošiljalo neposredno končnim kupcem in 
nič več vmesnim kupcem ali sestavljavcem končnih izdelkov. Zaradi zmanjšanih stroškov 
razpošiljanja bo mogoče zmanjšati stroške proizvodnje, kar bo povečalo dodano vrednost 
proizvoda.

Hmeljarji še 
financirajo IHP

Vlada bo potrjevala program dela in finančni načrt žalskega Inštituta za hmeljarstvo 
in pivovarstvo Slovenije.

Žalski inštitut, ki prav tako po odločitvi vlade ni več javni zavod, se financira iz državnega 
proračuna in z denarjem, ki ga pridobi na trgu. Del tega denarja prispevajo tudi savinjski 
hmeljarji, ki so eni redkih v kmetijski dejavnosti, ki sofinancirajo raziskovalno dejavnost. 
Sicer bodo za delo inštituta letos namenili skoraj 1,2 milijona evrov, s tržno dejavnostjo naj 
bi pridobili skoraj 670 tisoč evrov. Za letos v inštitutu načrtujejo za dobrih sto tisočakov 
naložb, pri čemer bo večino primaknila država, del denarja pa naj bi prejeli tudi iz žalskega 
občinskega proračuna. US
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Kadarkoli boste naročili dostavo Zelene jeklenke, jo boste dobili v 
najkrajšem možnem času. Nošenje in nameščanje jeklenke namesto 
vas v tem primeru brezplačno opravi usposobljen dostavljavec, ki vam 
zamenja tudi tesnilo.

Redni naročniki Zelene jeklenke prejmejo tudi vsako enajsto jeklenko 
popolnoma brezplačno.

Če bi jeklenko raje zamenjali sami, lahko to storite pri mnogih 
pooblaščenih prodajalcih, ki bodo poskrbeli, da bodo vaše poti kratke. 

10 LET BREZPLAČNEGA PLINA
Z malo sreče ste vi lahko tisti, ki bo 10 let brezplačno prejemal 
Zeleno jeklenko. Izpolnite in pošljite nagradni kupon, ki vas čaka na 
www.butanplin.si, pri pooblaščenih prodajalcih Zelene jeklenke, ob 
dostavi na dom ter na brezplačni številki 080 1115.

Zelena jeklenka je varna, pravilno polnjena 
in vselej čista. Dobite jo na številnih prodajnih 
mestih, lahko pa jo na vaš dom dostavimo tudi mi. 

VELIKA 
NAGRADNA 
IGRA
APRIL, MAJ 2011

BUTAN_2011_PR_128x180_TISK Novi tednik.ai   1   5.4.11   10:39

na kratko
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Cvetličarji in vrtnarji izginjajo
Septembra prvič v 1. letniku ne bo vrtnarjev in cvetličarjev – Za štiri programe le 16 prijav

Na spletnih straneh ministrstva za šolstvo in šport dnevno spremljajo stanje prijav za vpis 
v 1. letnike srednješolskega izobraževanja v šolskem letu 2011/12. Devetošolci imajo do 15. 
aprila čas, da prenesejo svojo prijavo na kakšno drugo šolo, če si premislijo ali ugotovijo, da 
je za želen program preveč zanimanja. Na Celjskem je na voljo približno enako število vpi-
snih mest kot lani, bodočih dijakov pa je manj, zato so po prvih prijavah v večini programov 
še prosta vpisna mesta. Tako je tudi v gimnazijskih programih v Velenju, Rogaški Slatini, 
Slovenskih Konjicah in Celju, kjer je presežek prijav le na I. gimnaziji. Po nekaj prijav več 
je za program mehanika kmetijskih in delovnih strojev v ŠC Šentjur in za nekatere tehniške 
programe ŠC Celje, kjer močno izstopa srednja šola za strojništvo, mehatroniko in medije. 
Za medijskega tehnika je na 56 razpisanih mest prispelo kar 117 prijav, prav tako zanima-
nje močno presega ponudbo prostih mest za tehnike mehatronike. Kot je zadnja leta že v 
navadi, je presežek prijav tudi v vseh treh programih Srednje zdravstvene šole Celje.

Bodoči vrtnarji veliko časa že med šolanjem preživijo ob praktičnem delu. Ravnateljica Jadranka 
Seles tokrat spremlja sajenje prvih sadik na šolski vrt.

Luka Lešnik in Denis Salober, dijaka 2. letnika programa vrtnar, med sajenjem če-
bulnic.

KVARTET AKORD in SANDRA FEKETIJA

MLADIN
ARODNIMEDN

SKI
PEVSKI FESTIVAL29

CELJE, SLOVENIJA; 6.-10. APRIL 2011

Sobota, 9. april, ob 10.00

Sobota, 9. april, ob 12.00

Sobota, 9. april, ob 20.00

CELJSKI DOM

TEKMOVALNI KONCERT 
DEKLIŠKIH ZBOROV

TEKMOVALNI KONCERT 
OTROŠKIH ZBOROV

KONCERT PRVOUVRŠČENIH
ZBOROV S PODELITVIJO 
NAGRAD IN PRIZNANJ
Več informacij o festivalu: 
TIC Celje, Krekov trg 3
tel.: 03 42 87 936, 03 49 25 081
e-mail:tic@celje.si.
www.celeia.info

Medijski pokrovitelj 29. Mednarodnega 
mladinskega pevskega festivala

Luka Lešnik: »Poklic vr-
tnarja me preprosto veseli, 
to je delo na prostem, v na-
ravi, ne pa v kakšnih zapr-
tih prostorih. Doma ima-
mo podjetje za zasajanje in 
ureditev vrtov, tako da mi 
je to delo blizu tudi zaradi 
tega. Čeprav bi se lahko šo-
lal bliže doma, sem se za 
šolo v Celju odločil, ker so 
mi jo priporočili, češ da je 
zelo dobra in da se tu res 
veliko naučiš.«

Denis Salober: »Svojo 
prihodnost vidim v ureja-
nju vrtov. Po šolanju bi se 
rad nekje zaposlil, počasi 
nabiral še nove izkušnje in 
nekega dne, če bo šlo, šel 
na svoje. Doma nimamo 
vrtnarije, da bi se zaradi 
tega odločil za ta poklic. 
Delo vrtnarja me preprosto 
veseli, v njem uživam.«

CELJE  – Številčni upad generacij devetošolcev se zadnja leta 
v srednjih šolah krepko pozna. Tako je tudi letos, ko lahko 
septembra v srednjih šolah pričakujejo kar 114 dijakov manj, 
kot se jih je všolalo še lani. Najbolj upad čutijo v srednjih po-
klicnih in strokovnih šolah in med njimi so za mlade očitno 
še posebej neprivlačni poklici, povezani z delom na zemlji. 
V Šolo za hortikulturo in vizualne umetnosti Celje se je tako 
v programe cvetličar, vrtnar ter aranžerski in hortikulturni 
tehnik skupaj vpisalo 16 bodočih dijakov. Poklicnih progra-
mov vrtnar in cvetličar tako prvič sploh ne bodo izvajali, 
aranžerski in hortikulturni tehniki pa se bodo izobraževali 
v kombiniranem oddelku.

Šola s 65-letno tradicijo velja 
za dobro šolo, kjer se nenaza-
dnje tudi ogromno dogaja, dija-

naše temeljno vodilo. Uvelja-
vljeni smo, naši dijaki se vrača-
jo s priznanji z vseh tekmovanj, 
domačih in v tujini. Mislim, da 
smo edini v Celju, ki smo pre-
jeli tudi priznanje za kakovost 
izobraževanja odraslih,« pravi 
ravnateljica Jadranka Seles in 
doda, da so nenazadnje tudi 
ena redkih šol brez varno-
stnikov in nadzornih kamer. 
In zakaj potem tako drastičen 
upad vpisa? »Pozna se številčni 
upad generacije devetošolcev, 
še bolj pa to, da pri nas poklici 
– to velja morda najbolj za kme-
tijske in hortikulturne, a tudi 
pri živilcih, zidarjih, zlatarjih, 
naprimer, ni nič drugače – pre-
prosto niso cenjeni. Še hujše, 
delo ni cenjeno,« pojasnjuje, a 
razloge vidi tudi drugje. »Eden 
je zagotovo nepremišljeno 
širjenje mreže srednjih šol in 
razmeščanje programov v njih. 
Pred leti, ko smo bili za cvetli-
čarje in vrtnarje edina šola v 
Sloveniji, smo imeli vpisanih 
90 cvetličarjev in vsaj po 60 vr-
tnarjev in vrtnarskih tehnikov. 
Danes je v vse šole v Sloveniji 
prišlo 29 prijav za vrtnarje, 46 
za cvetličarje in 34 za hortikul-
turne tehnike.«

Kar se tiče zaposlitvenih 
možnosti, veljata poklica 
cvetličar in vrtnar pri nas za 
perspektivna. Seleseva pra-
vi, da se praktično vsi nji-
hovi dijaki ali študenti višje 
strokovne šole, ki deluje v 
okviru Šole za hortikulturo 
in vizualne umetnosti Celje, 
po zaključenem izobraževa-

ki znajo pokazati svoje znanje 
tudi navzven. »V šoli mora biti 
prva strokovnost in to je tudi 

nju zaposlijo. »To so iskani 
kadri,« pravi in dodaja, da se 
veliko študentov po konča-
nem študiju odloča tudi za 

samostojno podjetniško pot. 
»Urejanje vrtov in okolice do-
mov je trenutno prava tržna 
niša.« Ob tem sicer opozarja, 

da se zlasti v cvetličarstvu že 
pozna »udar« velikih naku-
povalnih centrov, kjer pro-
dajajo šopke po dva, tri ali 
štiri evre, a Slovenci smo 
vsaj kar se aranžiranja tiče 
zahtevni potrošniki. »Ni nam 
vseeno, kako izgleda darilo. 
Tako se velikokrat celo zgo-
di, da je samo darilo cenejše 
od računa za aranžiranje.« 
Tako velik upad zanimanja 
mladih za poklice, poveza-
ne z delom na zemlji (tudi 
v Šolskem centru Šentjur so 
prejeli le 8 prijav za kmetij-
sko-podjetniškega tehnika), 
pa je zaskrbljujoč tudi ob 
vse glasnejših razpravah, 
kako močno je upadla spo-
sobnost samooskrbe s hrano 
v Sloveniji in kaj bi bilo treba 
storiti, da Slovenci čez leta 
ne bomo povsem odvisni od 
hrane iz tujine.

IVANA STAMEJČIČ
Foto: GrupA
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Začenja se vpis v vrtce
CELJE – V ponedeljek se bo začel vpis otrok v oddelke javnih 
vrtcev v celjski občini. Tudi v naslednjem šolskem letu, tako 
kot že nekaj let, vsem otrokom ne bo mogoče zagotoviti mesta, 
čeprav je občina tik pred gradnjo novega vrtca. Mestni svet pa 
je že v januarju sprejel nov pravilnik o postopku sprejema, ki 
prinaša kar nekaj novosti.

Mestna občina Celje se že 
več let sooča s prostorsko 
stisko v vrtčevskih oddel-
kih. Tudi v tem šolskem letu 
ni uspela zagotoviti varstva 
vsem predšolskim otrokom, 

ki so jih starši pred enim le-
tom vpisali. Čeprav je bilo v 
zadnjih letih odprtih nekaj 
novih oddelkov, ti ne zado-
stujejo. Celjska občina se 
je zato odločila za gradnjo 

novega vrtca v Novi vasi. 
Ker ustreznega razpisa mi-
nistrstva za šolstvo za sofi-
nanciranje ni bilo, bo občina 
sama zagotovila dva milijona 
evrov. Gradnja bi se morala 
začeti v kratkem, napovedu-
je celjski župan Bojan Šrot. 
»Želja je, da bi vrtec na Dol-
gem polju zgradili do začetka 
naslednjega leta, a je veliko 
odvisno tudi od izvajalcev. 
Kratkoročno pa prostorske 
stistke povsem ne bo rešila 
niti novogradnja, saj bomo 
morali v kratkem obnavljati 
dotrajana vrtca na Hudinji in 
v Škapinovi ulici. Ta bosta v 
času obnove zaprta,« je po-
jasnil Šrot, ki sicer poudarja, 
da občina tudi letos družbe-

nim dejavnostim namenja 
40 odstotkov celotnega pro-
računa, obnovi vrtčevskih in 
šolskih objektov pa kar 1,42 
milijona evrov. Nov vrtec bo 
sprejel 150 otrok, prav toliko 
jih je še trenutno na čakalnih 
seznamih za medletni spre-
jem v celjske javne vrtce. Gre 
za otroke prvega starostnega 
obdobja (96 jih ima stalno 
prebivališče v Celju), med-
tem ko bi vrtci trenutno še 
lahko sprejeli 18 otrok druge-
ga starostnega obdobja.

Kateri bodo 
odločilni kriteriji?
Celjski svetniki so janu-

arja potrdili nov pravilnik o 
sprejemu otrok v javne vrt-

Malčki iz Vrtca Zarja Celje so se občinstvu ob 50-letnici vrtca predstavili na proslavi v Celjskem domu.

Vrtec Zarja je obeležil 50-letnico. Otroci in zaposleni so v 
prejšnjem tednu pripravili osrednjo prireditev v Celjskem 
domu. Vrtec se je v zadnjih letih širil, trenutno pa ima na štirih 
lokacijah na Lavi, v Novi vasi in na Dolgem polju 32 vrtčevskih 
oddelkov. Dodatna oddelka Vrtca Zarja za tretje starostno ob-
dobje delujeta še v II. osnovni šoli ter OŠ Frana Roša. Skupno 
je v vse oddelke vrtca Zarja vključenih 625 otrok, za katere 
skrbi 92 zaposlenih. Ob obletnici letos načrtujejo tudi izdajo 
zbornika, v maju pa še izvedbo otroške olimpijade.

Spopadanje občine 
z dolžniki
Žalska občina sedmim najemnikom neprofitnih občinskih 
stanovanj odpisala okoli 19 tisoč evrov dolga – Velik »pri-
tisk« na neprofitna stanovanja

ŽALEC – Neplačniki so tudi za žalsko občino velike breme. 
Pri tem ne gre le za neplačevanje najemnin, ampak najemni-
ki pogosto ne poravnavajo niti obratovalnih stroškov, kot so 
elektrika, ogrevanje in ostali stroški v stanovanju. Te mora 
na koncu poravnati lastnik stanovanja, torej občina. Občina 
seveda poskuša neporavnane stroške izterjati od najemnika, 
a to vedno ni mogoče.

Vse več je namreč najemni-
kov (starejših, a tudi mladih 
družin), ki resnično ne zmo-
rejo plačila, saj so brez prihod-
kov, prihrankov in lastnine. 
Občini v takšnem primeru ne 
preostane drugega, kot da jim 
dolgove odpiše. Tako se je pred 

kratkim odločila za odpis terja-
tev kar sedmim najemnikom 
neprofitnih občinskih stano-
vanj v skupni višini okoli 19 
tisoč evrov (sklep so na zadnji 
seji potrdili žalski svetniki). Kot 
je pojasnil vodja občinskega 
oddelka za varstvo okolja in 

urejanje prostora Aleksander 
Žolnir, gre v vseh teh primerih 
za hude socialne stiske bivših 
najemnikov, kjer izterjava dol-
ga trenutno ni mogoča. »Posto-
pek izterjave sicer ostaja odprt, 
a je vprašanje, če bo občini te 
dolgove kdaj uspelo izterjati.«

A preden se občina odloči za 
takšen ukrep, zadevo temeljito 
preverijo strokovne službe in 
pristojni odbori. Če ugotovi-
jo, da so najemniki resnično 
v tako hudi socialni stiski, da 
ne morejo poravnati dolgov, 
potem jim jih občina odpiše, 
pojasnjuje žalski župan Janko 
Kos. Vendar: »Ne sme se ustva-
riti občutek, da nekomu, ki ni 
v stanju plačevati najemnine, 
občina to preprosto odpiše. To 
ne gre tako. Kljub temu, da je 
kriza, je treba obveznosti po-
ravnavati, pri čemer je treba 
ločiti najbolj kritično od manj 
kritičnega. Za odpis terjatev 
se odločimo samo v najbolj 
kritičnih primerih, kjer ljudje 
resnično niso zmožni plačati 
najemnine, kjer bi bila izterja-
va neuspešna in bi imeli z njo 
samo dodatne stroške.«

Ko vrag vzame šalo
Razlogi, zakaj najemniki ne 

plačujejo položnic, so različ-
ni. Med neplačniki niso samo 
takšni, ki plačila resnično ne 
zmorejo, ampak nekateri po-

Ob svetovnem dnevu 
zdravja ZA ZDRAVJE
LAŠKO – V soboto, 9. aprila, od 9. do 12. ure v parku Zdravili-
šča Laško (start je pri Špici) vas Zdravstveni dom Laško vabi 
na preizkus hoje na 2 km, s katerim boste ugotovili, kakšna 
je vaša telesna zmogljivost. Pridite športno oblečeni in obuti 
in z gibanjem obeležite 7. april – svetovni dan zdravja. Vsi 
udeleženci hoje boste lahko opravili informativne meritve 
krvnega tlaka, krvnega sladkorja in indeksa telesne mase.

ŠMARTINSKO JEZERO V CELJU – Prav tako v soboto, 9. 
aprila, ob 9. uri bo gibanje Lifestyle natural z Zavodom za 
zdravstveno varstvo Celje in s celjsko občino pripravilo tretji 
humanitarni tek oziroma hojo v boju proti debelosti. Ljubitelji 
teka boste lahko odtekli ali prehodili 2, 4 ali 8 km. Sredstva, 
zbrana s štartnino, so namenjena fundaciji Utrip humanosti, 
ki bo s štipendijskim skladom tudi letos pomagala mladim, 
ki imajo raka. Medijski pokrovitelj dogodka je medijska hiša 
Novi tednik in Radio Celje.

ce. Pravilnik je usklajen z 
zakonskimi spremembami. 
Tako bodo vrtci lahko na 
primer sprejeli le otroke, ki 
so že dopolnili 11 mesecev 
oziroma po izteku odločbe 
o starševskem nadomesti-
lu. Novela tudi ureja enoten 
vpis v vse vrtce v občini, saj 
bo centralni čakalni seznam 
združeval čakalne sezname 
vseh vrtcev. Komisija za 
sprejem otrok tudi ne bo več 
izdajala odločb, ampak bo 
vrtec straše obvestil z eno-
tnim obvestilom. Pravilnik 
občini nalaga še, da v vrtcih 
na svojem območju najprej 
zagotovi prosta mesta otro-
kom, kjer imajo starši stalno 
prebivališče. Otrok, ki je bil 

v preteklem letu na central-
nem čakalnem seznamu, pa 
mesta ni dobil, dobi v nasle-
dnjem letu tri dodatne toč-
ke. Glavni kriteriji za vpis pa 
ostajajo stalno prebivališče 
staršev, zaposlitev staršev, 
že vključeni otroci v vrtec in 
družine z več vzdrževanimi 
otroki.

Otroke bodo lahko starši 
v celjske javne vrtce vpiso-
vali med 11. in 22. aprilom 
vsak delavnik med 8. in 16. 
uro. Vrtec Anice Černejeve 
bo vpisoval v enoti Sonce, 
Vrtec Tončke Čečeve v enoti 
Gaberje ter Vrtec Zarja v eno-
ti Živ žav.

POLONA MASTNAK
Foto: TimE

ložnic enostavno ne plačujejo, 
češ »saj me občina ne more kar 
tako vreči na cesto«. A brez pla-
čila ne gre.

Lani je občina zoper 49 naje-
mnikov vložila tožbo za izter-
javo dolga, proti šestnajstim je 
bila vložena tožba za odpoved 
najemne pogodbe. V zadnjem 
letu žalska občina sicer ni iz-
vršila nobene deložacije. »Ko 
je enkrat zagrožena deložacija, 
ko ljudje vidijo, da je vrag vzel 
šalo, praviloma sami zapustijo 
stanovanja,« ugotavlja župan 
Janko Kos. Ker se na občini 
zavedajo težkih razmer in 
socialnih stisk, se trudijo na-
jemnikom na različne načine 
pomagati. Dajo jim možnost 
obročnega odplačila dolga, 
preselitev v manjše stanova-
nje, kjer so manjši stroški … 
Zato so deložacije res skrajni 
ukrep, ko so izčrpane že vse 
druge možnosti.

Hkrati mora občina misliti 
tudi na stanovanjske proble-
me ostalih občanov. Kot pravi 
župan, je pristisk na neprofitna 
stanovanja zelo velik. Žalska 
občina razpolaga s 504 nepro-
fitnimi stanovanji. Vsa so za-
sedena, potreb pa je še veliko 
več. V maju bo občina objavila 
nov razpis za dodelitev nepro-
fitnih stanovanj v najem, na 
katerem pričakujejo ogromno 
prijav, glede na to, da so že pre-
jeli več kot sto informativnih 
vlog. Vsem skoraj zagotovo ne 
bodo mogli ugoditi. Občina je 
letos kupila eno neprofitno sta-
novanje, sicer pa bo prosilcem 
dodeljevala tista, ki jih bodo 
dosedanji najemniki izpraznili. 
Mimogrede, od leta 2009, ko se 
je na razpis prijavilo 96 prosil-
cev, so do danes v Žalcu uspeli 
stanovanjski problem rešiti pri-
bližno tretjini prosilcem.

BOJANA AVGUŠTINČIČ
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Nedelja, 10. april, ob 12.00
STARI GRAD CELJE

ZAKLJUČNI KONCERT
sodelujejo tekmovalni zbori
in zbori iz celjske regije

MLADIN
ARODNIMEDN

SKI
PEVSKI FESTIVAL29

CELJE, SLOVENIJA; 6.-10. APRIL 2011

Brezplačen avtobusni prevoz iz stare avto-
busne postaje (železniška postaja Celje) od 
11.00 naprej. V primeru slabega vremena bo 
prireditev v Celjskem domu.

Več informacij o festivalu: 
TIC Celje, Krekov trg 3
tel.: 03 42 87 936, 03 49 25 081
e-mail:tic@celje.si.
www.celeia.info

Medijski pokrovitelj 29. Mednarodnega 
mladinskega pevskega festivala

Koliko stane 
osamosvojitev?

Pred zdravstveno postajo v Rogaški Slatini, ki deluje v okviru Zdravstvenega doma Šmarje pri Jelšah. 
Slatinčani želijo samostojen javni zavod, vendar za osamosvojitev pogojev nimajo.

Eni govorijo o samostojnem zdravstvenem domu, drugi 
ostajajo realisti

ROGAŠKA SLATINA - Pred 
dnevi je občinski svet sprejel 
strategijo primarnega zdra-
vstvenega varstva v občini za 
obdobje prihodnjih petih let. 
Toda s petdesetimi stranmi 
pripravljenega dokumenta 
niso najbolj zadovoljni. Za-
dovoljni niso niti v opoziciji 
niti v strankah, ki so blizu 
občinski oblasti, a tudi ob-
činska uprava od strategije 
ni pričakovala veliko.

To, da v občini Rogaška Sla-
tina trenutno manjka zdravni-
kov, je jasno kot beli dan, prav 
tako se ve, da je slatinski delež 
koncesionarjev v primerjavi z 
zdravniki v javnem zavodu bi-
stveno višji kot drugod ter da 
so obsoteljske občine edine v 
državi, ki plačujejo za občane 
tako imenovano nadstandar-
dno dežurno službo. »Poskr-
bljeno ni niti za osnovnega 
zdravnika, kar 2500 občanov 
je brez osebnega zdravnika. 
Niti ni ustreznega nadome-
ščanja, v zdravstveni postaji 
je vsak dan drug zdravnik,« je 

na zadnji seji občinskega sveta 
opozarjala opozicijska svetni-
ca, mag. Andrejka Flucher. 
Do pripravljene strategije je 
kritična, podobno kot še kdo 
iz opozicije. Pri sestavljanju ni 
sodeloval noben zdravnik, saj 
je v podjetju Oikos iz Kamnika, 
ki je strategijo izdelalo, projekt 
vodila diplomirana ekonomist-
ka, ki so ji pomagali rudarski 
in lesarski inženir, sociolog, 
geodet ter biologa.

»Tisti, ki so zdaj proti strate-
giji, so bili njeni glavni pobu-
dniki. Jaz sem že takrat rekel, 
da bo to papir, na katerem bo 
pisalo tisto, kar že vemo,« je 
na zadnji seji občinskega sveta 
med sprejemanjem strategije 
menil svetnik dr. Miran Ulbin 
ter omenil občutljiv predvolilni 
čas, ko je strategijo predlagalo 
pet svetnic. »Nisem rekel, da 
strategije ne potrebujemo, am-
pak da nam ne bo dala tistega, 
kar od nje pričakujemo,« je po-
jasnjeval župan mag. Branko 
Kidrič. Pripravljena strategija 
bo občinski proračun stala 

več kot pet tisoč evrov, kar je 
znesek, ki ga je občina izpo-
gajala.

Zdravstvena postaja Rogaška 
Slatina spada v okvir Zdravstve-
nega doma Šmarje pri Jelšah, 
kar marsikateremu Slatinčanu 
ni ravno po volji. Eno so želje, 
drugo resnične možnosti, po 
katerih je osamoosvojitev Sla-
tinčanov v sedanjih razmerah 
lahko zgolj pobožna želja. Kot 
prvo manjkajo za samostojni 
zavod v Rogaški Slatini zdrav-
niki, ki jih v občino ne uspejo 
privabiti kljub ponujeni viso-
ki plači ter ponujeni ureditvi 
zdravnikovih stanovanjskih 
razmer. Poleg tega bi se z osa-
mosvojitvijo Slatinčanov mo-
ralo strinjati ostalih pet občin 
iz okvira Zdravstvenega doma 
Šmarje pri Jelšah, za katere bi 
to pomenilo kadrovski in fi-
nančni primanjkljaj, prav tako 
bi Rogaška Slatina imela teža-
ve s financiranjem samostoj-
nega zavoda. Slatinčani imajo 
vseeno upanje glede novega 
zakona o zdravstveni dejav-

nosti, s katerim naj bi nastala 
nova mreža javne zdravstvene 
službe, merila zanjo pa naj bi 
sprejela vlada.

V pripravljeni strategiji se-
veda ni točnejšega izračuna, 
koliko bi Rogaško Slatino stal 
samostojen zdravstveni dom, 
kar del občinskih svetnikov 
zelo moti. »Menimo, da v tem 
trenutku nima smisla pripra-
vljati ocene morebitne vzpo-
stavitve samostojnega zavoda, 
vsaj dokler ne bo sprejet nov 

zakon ter dokler po njegovem 
sprejemu ne bodo preučene 
možnosti širitve mreže,« je od-
govoril župan. Občinski svet je 
strategijo zdravstva na zadnji 
seji nazadnje vendarle spre-
jel, ampak s kompromisom, 
da morajo občinske strokov-
ne službe pripraviti finančno 
oceno stroškov osamosvoji-
tve slatinskega zdravstva po 
sprejemu novega zakona o 
zdravstveni dejavnosti ter po 
preučitvi možnosti pridobitve 

soglasja za ustanovitev samo-
stojnega zavoda. »Predvsem v 
ta krog ne sodita le nakup no-
vih vozil ter nakup ali zagotovi-
tev prostorov, ampak kje bomo 
dobili za samostojni javni za-
vod zdravnike,« je komentiral 
osamosvojitvene težnje župan. 
Danes jih ne uspejo dobiti niti 
za zadostno nadomeščanje v 
času porodniškega dopusta ali 
za nadomestitev zdravnika, ki 
je odšel na drugo delovno me-
sto. BRANE JERANKO

Mladi iz škofije 
so se družili

CELJE – Športna tekmovanja, poznavanje življenja in dela 
misijonarja na Madagaskarju ter srečanje z ozdravljenim 
narkomanom. V tem znamenju je minil sobotni festival mla-
dih iz celjske škofije, ki so se zbrali v salezijanskem centru 
na celjski Hudinji na srečanju Škofija fe(j)st.

Srečanje z več kot dvesto 
udeleženci se je začelo z mašo, 
ki jo je opravil celjski škof dr. 
Stanislav Lipovšek. Po njej 

so mladi tekmovali v košarki, 
odbojki in nogometu ter se 
pomerili na kvizu, za katerega 
so morali prej prebrati knjigo o 
slovenskem misijonarju Pedru 
Opeki. Na kvizu je zmagala 
tekmovalna skupina iz Velenja 
(župnija sv. Martina), za mlade 
poučno pa je bilo tudi srečanje 

s posebnim gostom škofijske-
ga srečanja, z ozdravljenim 
narkomanom Boštjanom 
Kocbekom. Festival mladih 
sta pripravila celjski škofijski 
odbor za mlade ter center za 
duhovne poklice.

BJ
Foto: GrupA

VELENJE – Po več tednih 
obračunavanj so v ponede-
ljek za skupno mizo sedli 
velenjski reševalci, vodstvo 
Zdravstvenega doma Vele-
nje z direktorjem Jožetom 
Zupančičem in župani treh 
občin ustanoviteljic. Kljub 
namenu, da bi rešili spor, 
so se strinjali le o tem, da 
mora ministrstvo za zdrav-
je v zdravstvenem domu 
opraviti upravni nadzor. 
O odpravi nepravilnosti, 
ki sta jih odkrila že dva 
opravljena nadzora, niso 
govorili.

Velenjski reševalci so, kot 
smo že poročali, opozorili, 
da se pri njih nenujni, včasih 
tudi nujni reševalni prevozi 
opravljajo brez spremstva, 
kar sicer zahteva pravil-
nik o reševalnih prevozih. 
Direktor ZD Velenje Jože 
Zupančič temu oporeka 
oziroma trdi, da je za pa-
ciente dobro poskrbljeno, 
priznava pa, da spremstva 
vedno ni zraven, pri čemer 
se sklicuje na drug pravil-
nik, ki naj bi po njegovem 

Strinjajo se le glede 
ponovnega nadzora

mnenju omogočal drugačno 
razlago. Da bi vendarle dose-
gli nek dogovor, sta se obe 
strani v ponedeljek soočili 
pred župani Mestne občine 
Velenje, Občine Šoštanj in 
Občine Šmartno ob Paki. 
Rešitve niso našli, saj reše-
valci vztrajajo pri trditvah, 
da je treba reševalne prevoze 
drugače organizirati, na dru-
gi strani pa direktor vztraja, 
da ponovna reorganizacija 
ni potrebna. Velenjski župan 
Bojan Kontič je tako predla-
gal, da ministrstvo za zdravje 
pozovejo, da opravi upravni 
nadzor. Zakaj ne upošteva-
jo ugotovitev že opravljenih 
dveh nadzorov, ki sta poka-
zala prav na nepravilnosti, o 
katerih govorijo reševalci, ni 
jasno. So se pa dogovorili, da 
bodo ugotovitve ponovnega 
nadzora ministrstva zavezu-
joče za obe strani.

Reševalci so sicer predla-
gali tudi posebno komisijo, 
v kateri bi sedeli štirje stro-
kovnjaki s tega področja, pri 
čemer so sami predlagali 
vodjo mariborske enote doc. 

dr. Grmeca in vodjo kranj-
ske enote mag. Mohorja, 
medtem ko naj bi dva stro-
kovnjaka predlagal direktor 
ZD Velenje Jože Zupančič. 
Ta se s tem ni strinjal, prav 
tako tudi ne župani.

Zato pa bodo v Velenju 
več delali predstavniki mi-
nistrstva za zdravje ali pa 
bodo vsaj brali o tem. Mi-
nistru Dorijanu Marušiču 
bodo namreč pismo z ugo-
tovitvami poslali reševalci 
sami, pisal pa mu je tudi 
direktor. Kot nam je zatrdil 
Kontič, je Zupančič prosil 
ministrstvo, naj poleg re-
dnega nadzora opravi po-
novni nadzor v zdravstve-
nem domu. Po drugi strani 
ministrstvo za zdravje že 
od julija lani čaka na Zu-
pančičeva pojasnila glede 
nepravilnosti, ki so jih od-
krili pri nadzoru glede plač 
v velenjskem zdravstvenem 
domu. Dokler ne bodo do-
bili njegovih pojasnil, mi-
nistrstvo ne more končati 
nadzora.

ŠPELA KURALT
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Zaradi razširitve proizvodnje iščemo nove sodelavce:

1.	 VODJE ODDELKOV oz. PROIZVODNJE – organiziranje
dela in vodenje oddelkov

2. RAZVOJNIK – razvoj novih in izboljšava obstoječih
izdelkov

3. KOMERCIALA: prodaja/nabava (akt. ANG ali NE)
4. TEHNOLOGIJA – izboljšave procesov
5. STRUGARJI - PROGRAMERJI – nastavitve strojev

in pisanje programov za CNC-stroje
6. ORODJAR – izdelava orodij
7. KONTROLOR KAKOVOSTI – QM – izvajanje meritev, 

reševanje reklamacij

Vsi resni kandidati, ki imate veselje do dela, pošljite svoje pri-
jave s kratkim življenjepisom, delovnimi izkušnjami ter doka-
zili o izobrazbi na e-naslov: info@sumer.si ali po pošti Šumer,
d. o. o., Cesta v Celje 2, 3202 Ljubečna.

ŠUMER d.o.o. Cesta v Celje 2,
3202 Ljubečna, Slovenija

Tel: 00 386-3-780-62-10, 780-62-14, 780-62-20
Fax: 00386-3-5461-231, www.sumer.si, info@sumer.si

www.gorenje.si

www.gorenje.si

VABLJENI
na Partizansko 12 v Velenje

Novi tednik oglasi februar 2011-novi.indd   1 2.3.2011   8:43:50

Inovativna ideja iz 
domače kopalnice
Z inovacijami tudi do varovanja okolja in večje prometne varnosti

ŽALEC – Inovacije pomemb-
no prispevajo h gospodar-
skemu razvoju in pomenijo 
ključ za izhod iz gospodar-
ske krize. A ne le to. Z nji-
mi lahko prispevamo tudi k 
večji prometni varnosti in 
celo ekološki ozaveščeno-
sti! Zahvaljujoč izumitelje-
ma Jožetu Cvetku in Petru 
Korunu, ki ju je žalska ob-
čina konec marca razglasi-
la za najboljša inovatorja 
lanskega leta, bomo na 
primer lahko sproti spre-
mljali in nadzirali porabo 
pitne vode v gospodinjstvu 
ter varneje vozili skozi ne-
pregledna križišča.

Pitno vodo, ki jo v gospo-
dinjstvih dobivamo iz pip, vse 
prevečkrat dojemamo kot ne-
kaj samo po sebi umevnega. 

Jožeta Cvetka (levo) in Petra Koruna je žalska občina razglasila za 
najboljša inovatorja lanskega leta.

Da poraba pitne vode strmo 
narašča, zaloge pa se hitro 
zmanjšujejo, je že znano. Pa 
ste se kdaj vprašali, koliko li-
trov vode porabite dnevno in 
koliko je pri tem iztočite po 
nepotrebnem? Izum Jožeta 
Cvetka iz Orove vasi je na-
menjen prav temu, da bi se 
ljudje začeli zavedati, koliko 
vode porabimo v vskdanjem 
življenju, in da bi vzpostavili 
pravilen odnos do tega narav-
nega bogastva. Kot pravi, je 
idejo za svojo inovacijo dobil 
kar v domači kopalnici, ko sta 
z ženo otroke opominjala na 
varčno porabo vode. Izumil je 
namreč merilec porabe pitne 
vode oziroma t. i. perlator z 
merilno-opozorilnim siste-
mom, ki omogoča prikaz tre-
nutne porabe vode ter s tem 

povezanih statističnih podat-
kov ter opozarja uporabnika 
pri nesmiselni porabi.

»Na podlagi računa in 
števca sicer vemo, koliko 
vode porabimo na mesec. 
Pri konkretni porabi vsak 
dan pa to samo predvideva-
mo oziroma se o tem sploh 
ne sprašujemo. Malokdo ve, 
da v eni minuti iz pipe pri 
dveh barih in pol pritiska 
povprečno priteče 18 litrov 
vode. Ob tem v kuhinji in ko-
palnici večinoma uporablja-
mo toplo vodo, kar pomeni, 
da ob njej uporabljamo tudi 
energijo, tako da gre pri tem 
izumu pravzaprav za naravo-
varstvo in energetiko,« poja-
snjuje izumitelj. Inovacija bo 
implementirana v podjetju 
Dolejši iz Šempetra.

Za manj nesreč na 
cestah
Tudi stalno izboljševanje 

varnosti v prometu je postalo 
globalni trend. K večji pro-
metni varnosti bo s svojim 
izumom pripomogel Peter 
Korun iz Dobriše vasi. Mla-
di inovator je namreč izumil 
opozorilni detektor mrtvega 
kota, ki voznike v nepregle-
dnem križišču opozarja na 
nevarnost trka. Izum je pri-
javil že v letu 2009 in ga do 
letos še dodatno razvil. In 
kako naprava deluje? Name-
ščena je na prometno ogle-
dalo v mrtvih kotih, lahko 
stoji tudi samostojno, napaja 
pa se s sončno energijo. »Ko 
se hkrati dva udeleženca v 
prometu znajdeta v križišču 
z mrtvim kotom, to detektor 

Čiščenja še ni konec
Spomladanske čistilne 

akcije se bodo na Celjskem 
vrstile tudi ta konec tedna.

Občina Vransko bo z dru-
štvi in občani spomladansko 
čistilno akcijo organizirala 
jutri (sobota). Zbirno mesto 
bo pred občino ob 8. uri, 
kjer bodo vsi udeleženci 
dobili vrečke, rokavice in 
druge napotke za izvedbo 
čistilne akcije. Po njej bo za 
vse udeležence pripravljen 
topel obrok in napitek.

Hkrati Občina Vransko ob 
svetovnem dnevu Zemlje 
opozarja, naj vsi občani po 
svojih zmožnostih prispeva-
jo k čim bolj neonesnaženi 
naravi. To lahko storijo tudi 
tako, da kosovne in nevar-
ne odpadke odlagajo vsako 
soboto med 8. in 12. uro 
ter sredo od 14. do 18. ure 
v zbirnem centru Vransko-
Tabor (obrtna cona Čeplje), 
da ne puščajo odsluženih av-
tomobilov v naravi, ne kurijo 
komunalnih odpadkov v na-
ravi in da ob odkritju črnega 
odlagališča o tem obvestijo 
občinsko upravo.

Jutri, v soboto, bo čistilna 
akcija tudi v celotni občini 
Podčetrtek, in sicer med 
9. in 12. uro. Udeleženci se 
bodo zbrali pred gasilskimi 
domovi Pristava, Podčetrtek, 
Sela in Polje ter pri pokopa-
lišču Olimje, kjer bodo tudi 
zbirali odpadke. Čistili bodo 
tudi v KS Zreče ter KS Go-
renje pri Zrečah. Začetek 
obeh bo ob 8. uri.

Na območju občine Dobr-
na se spomladanska čistilna 

kjer je urejeno tudi ločeno 
zbirališče za staro železo in 
kovinske odpadke. Osrednje 
čiščenje nabrane navlake in 
smeti na Dobrni in v večjih 
naseljih v občini (Parož, Str-
mec, Brdce, Zavrh, Klanc, 
Vrba, Pristova, Vinska Gori-
ca, Loka, Lokovina) pa bodo 
pripravili jutri, ko se bodo či-
ščenja okolja lotili ob 9. uri. 
Konec čiščenja je predviden 
ob 12. uri, ko pripravljajo za 
vse udeležence čistilne ak-

šol in vrtcev, pa bo jutri, v 
soboto.

Po zgledu lanske vsesloven-
ske akcije Očistimo Slovenijo 
v enem dnevu so se v občini 
Štore lotili urejanja domače 
okolice. K sodelovanju vabijo 
vse občane, še posebej pa so 
povabili tudi vse javne zavode, 
društva, klube in podjetja, da 
po svojih močeh pomagajo 
do čistejšega okolja. Lokalna 
akcija Očistimo Štore v enem 
dnevu jih čaka jutri, ko se bodo 
najprej odpravili po sledeh div-
jih odlagališč, lokacije katerih 
so z območja cele občini kra-
jani sporočali v preteklih dneh 
in tednih. V občini namreč iz-
delujejo prvi občinski digitalni 
register, ki je sestavni del cen-
tralnega registra divjih odlaga-
lišč v Sloveniji. Ta bo v obliki 
spletnega zemljevida na voljo 
vsem občanom, sproti ga bodo 
dopolnjevali in bo v pomoč 
tudi pri prihodnjih čistilnih ak-
cijah. Hkrati v Štorah računajo, 
da bodo z javno objavo lokacij 
posameznih divjih odlagališč 
prispevali tudi k ozaveščanju 
ljudi in posledično čistejšemu 
okolju.

Čistilno akcijo pripravlja 
Turistično društvo Velenje. V 
soboto bodo od 9. do 13. ure 
čistili okolico velenjskega 
gradu. Čistila bodo tudi vsa 
društva iz Krajevne skupno-
sti Staro Velenje. Udeleženci 
akcije se bodo dobili kar na 
velenjskem gradu. Za odvoz 
smeti bo poskrbela občina.

BA, BJ, IS, ŠK

zazna in signalizira s trikotni-
kom in klicajem v njem ter na 
ta način udeležence opozarja 
na nevarnost v prometu,« je 
delovanje inovacije pojasnil 
njen avtor. Napravo bodo v 
kratkem testno namestili v ga-
ražni hiši mariborske fakultete 

za elektroniko, nato pa tudi v 
nekaterih križiščih v Žalcu in 
Celju. Če bo zaradi tega izuma 
le ena nesreča manj na naših 
cestah, bo njegov namen do-
sežen.

BOJANA AVGUŠTINČIČ
Foto: GrupA

V večini občin v teh dneh vabijo občane, da nadalju-
jejo lani začeto akcijo Očistimo Slovenijo v enem dnevu 
in letos sporočajo lokacije črnih odlagališč odpadkov 
iz svoje okolice, da jih bodo ustrezno evidentirali in se 
pripravili, da jih bodo prihodnje leto očistili v okviru 
akcije Očistimo Balkan v enem dnevu.

akcija preveša v drugi del. Na 
Klancu, v Lokovini, Spodnji 
Lokovini, Vrbi in Strmcu 
bodo še do nedelje posta-
vljeni zabojniki, kamor lah-
ko krajani odlagajo kosovne 
odpadke. Prav tako je velik 
zabojnik postavljen tudi pri 
Novem gradu na Dobrni, 

cije tudi srečanje pri Novem 
gradu.

V občini Vojnik se spo-
mladanske čistilne akcije 
lotevajo v sodelovanju s kra-
jevnimi skupnostmi. Manjši 
in večji zabojniki za kosov-
ne odpadke bodo še do jutri 
postavljeni v posameznih 
naseljih oziroma na drugih 
že znanih zbirališčih, občani 
pa odpadke lahko pripeljejo 
tudi neposredno v zbirni 
center v Arclinu. Osrednje 
čiščenje okolice, na katere-
ga vabijo tudi vsa društva iz 
občine ter otroke iz osnovnih 

Tomaž Novak na 
čelo komunale?
LAŠKO – Javno podjetje Komunala Laško bo prihodnji 
teden najverjetneje dobilo novega direktorja. Prejšnji 
direktor Marjan Salobir ga je vodil trinajst let, z mesta 
direktorja pa je odstopil po razkritju afere o domnevnem 
podkupovanju sodnika Milka Škoberneta, v kateri naj bi 
sodeloval. Zdaj naj bi vodenje laške komunale prevzel 
Tomaž Novak.

Na razpis za direktorja se je po naših podatkih prijavilo 
kar 47 kandidatov, neuradno pa smo izvedeli, da naj bi le 
trije kandidati izpolnjevali vse pogoje. Med temi tremi je 
župana Franca Zdolška najbolj prepričal Tomaž Novak, 
ki je sicer zaposlen na laški občini, kjer je vodja urada za 
gospodarske javne službe, okolje in prostor. Predlogu žu-
pana so sledili v komisiji za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja, ki občinskim svetnikom predlagajo, da 
Novaka imenujejo za direktorja laške komunale. Svetniki 
bodo o tem odločali v sredo.	 ŠK
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V nastavljenem ogledalu 
današnje vse bolj odtujene 
in pogosto sebične družbe 
ni prostora za prostovoljstvo. 
Toliko bolj je dragocen vsak, 
ki del svojega časa in energi-
je posveča pomoči drugim. 
Če se boste poškodovali med 
plezanjem v gorah, zboleli, se 
izgubili v prostranih hribo-
vskih gozdovih, strmoglavili 
s padalom ali z avtom zdrsni-
li v sotesko, pričakujte pomoč 
gorskih reševalcev. Ob nedav-
ni tragediji celjskega alpini-
sta v Tamarju in prihajajoči 
sezoni odhodov v gore je o 
življenju in delu gorskega 
reševalca spregovoril 64-
letni Marjan Prelog - Jaka. 
Ob koncu aktivne poti med 
celjskimi gorskimi reševalci 
mu ni žal, zato bi še enkrat 
stopal po enakih brezpotjih, 
nad enakimi previsi in pre-
magoval enako strme stene.

Kaj se je moralo zgoditi, 
da ste kot dvajsetletnik no-
gometno žogo zamenjali za 
skalne previse, se izpostavili 
naravi in začeli preizkušati 
njeno milost?

Kot navdušen nogometaš 
mariborskega NK Kovinar sem 
se pustil nagovoriti in sprejel 
prijateljevo povabilo na tečaj 
plezanja. Spomnim se prvih 
skal na Pohorju in kmalu za-
tem prvih preplezanih Vetrnih 
polic na Mali Raduhi. Šestnajst 
alpinistov z le tremi vrvmi nas 
je cel dan lezlo proti vrhu. Bilo 
je eno samo plazenje v premo-
čeni obleki, s težkimi in iz ene-
ga kosa skovanimi derezami in 
okornimi cepini, čemur bi se 

Reševalec z ljubeznijo do gora
Marjan Prelog - Jaka s štiridesetletnim »stažem« gorskega reševalca – Amaterji v tveganem reševanju z gora

današnji mladci posmehovali. 
Uspelo nam je priti do vrha 
in takrat sem bil najsrečnejši 
človek. Sreča v nesreči je bila, 
da so v takratnih šestdesetih 
letih pogoreli prostori planin-
ske zveze in smo dobili nekaj 
opreme, ki so jo uspeli rešiti 
pred ognjem.

Kljub večkratni premo-
čenosti in premraženosti 
ter slabi opremljenosti je 
ljubezen do gora prešla v 
reševanje.

Na takratni tekmi, pred-
hodnici Zlate lisice, so me 
gorski reševalci angažirali kot 
smučarja reševalca in postalo 
mi je všeč, da bi poleg pleza-
nja in smučanja, ki mi je bilo 
prav tako blizu, kot poslan-
stvo sprejel reševanje. Začelo 

se je s prvimi sestanki in ko 
sem se že skoraj počutil kot 
nekakšen funkcionar, se je ob 
izpitih in opravljenem tečaju 
za inštruktorja začelo resno in 
odgovorno delo. V tistem času 
sem se z mariborskega preselil 
na velenjsko območje in začel 
aktivneje sodelovati v akcijah 
od Sotle do Rinke, preko Po-
horja, Raduhe in Kamniško-
Savinjskih Alp do posavskega 
hribovja.

Časi, ko so novice o ne-
srečah v dolino prihajale 

po ovinkih in so do prihoda 
reševalcev minevale dolge 
ure ali celo dnevi, pri čemer 
o resnejši medicinski oskrbi 
ni bilo govora, poškodovane 
pa so v dolino prenašali v 
vrečah in z reševalnimi dro-
govi, so mimo.

Hvala bogu (v smehu) … 
Spominjam se, kako je policist 
poklical prvega dosegljivega na 
spisku in če ni bilo drugega pre-
voza, nas je tudi sam z vkloplje-
no sireno odpeljal najbližje do 
izhodišča, od koder smo nato 
odšli peš iskat ponesrečenca. 
Danes obvešča regijski center, 
kjer gre za organiziran sistem 
pomoči, čas odziva reševalcev 
pa se meri v minutah. Heli-
kopter z Brnika prileti do nas 
v Mozirje. V večini primerov 
smo pri ponesrečencu v manj 
kot uri po nesreči. V helikop-
terju je moderna medicinska 
in reševalna oprema, v šest-
članski posadki je poleg pilota, 
kopilota, mehanika, policista 
in reševalca tudi zdravnik, ki 
med letom v bolnišnico oskrbi 
prizadetega. Od hitrosti inter-
vencije in medicinskih ukrepov 
je pogosto odvisno zdravje ali 
celo življenje prizadetega.

Ob vsej tehniki je še vedno 
največ klasičnih reševanj. To 
so ure garanja, da pripešači-
te ali priplezate do cilja. In 
nato bridko spoznanje …

Žalostni spomini ostajajo 
na reševanje dveh puljskih 
študentov na Brani. Bilo je 
prvo helikoptersko reševanje 
pozimi leta 1982. Na nede-
ljo sta krenila s Kamniškega 
sedla proti Brani in bila je 
sreda, ko so starši poklicali, 
da ju ni domov. Helikopter je 
krenil proti vrhu gore, s ko-
legom Tonetom Volkom pa 
sva odšla peš z Okrešlja pro-
ti območju, kjer smo pred-
videvali, da bi lahko bila. Iz 
helikopterja so nama javili, 
da vidijo nekoga 150 metrov 
nad nama. Večerilo se je in 
po preplezani steni sva za-
gledala tragičen prizor. Kaj 
točno se je dogajalo, ne bo 
nikoli znano. Potem ko je 
eden od njiju poškodovan 
in z dvema cepinoma zava-
rovan sedel in čakal, da se 
drugi uspešno prebije nav-
zgor in prikliče na pomoč, je 
ta kljub derezam, vendar žal 
brez cepina, omahnil le malo 
stran od prijatelja. Sklepali 
smo, da je padec, sicer moč-
no poškodovan, preživel. A 
pomoči ni bilo. Njuno umira-
nje v snegu in mrazu je bilo 
presunljivo.

Reševalci ostajate ama-
terji. Bo kdaj čas za profesi-
onalizacijo dela, ki ste se ga 
priučili?

To je vse bolj tema v naših 
vrstah. Mnogo zahtev, stalen 
napredek in hkrati omejitve 
v prostem času reševalcev 
govorijo v korist vsaj delne 
profesionalizacije. Stalna do-
segljivost ob sicer različnih 
poklicih in kdaj muhastih 
delodajalcih in vrhunska 
usposobljenost sta edini po-
rok za preživetje in manjše 
število posledic poškodb 
tako nas reševalcev kot po-
škodovanih. Po drugi strani 
ima prostovoljstvo številne 
pozitivne plati. Postaja Ce-
lje društvo, kot je novo ime, 
združuje 35 članov, od tega 
je aktivnih 26. Zagotavljam 
vam, da so to najboljši po-
znavalci naših gora in goz-
dov ter izkušeni alpinisti, ka-
terih glavna motivacija nista 
plačilo in socialna varnost, 
temveč želja po pomoči. Pro-
stovoljstvo ima tudi številne 
druge težko merljive pozitiv-
ne učinke.

MATEJA JAZBEC
Foto: GrupA

Letos so celjski gorski reševalci posredovali v štirih pri-
merih, na srečo doslej na našem območju še ni bilo smrtne 
žrtve. Še vedno pa odmeva februarska tragedija celjskega 
alpinista Uroša Gračnerja (o njem smo pred leti pisali o 
uspešno preplezanih smereh v Peruju) v dolini Tamarja.

»Ko vidim, kako malo 
smo pripravljeni vložiti v 
otroke in kako veliko od 
njih pričakujemo, sem 
preprosto žalostna.« Albina 
Karmuzel je svoje življenje 
posvetila prav najmlajšim 
članom družbe. Po spletu 
naključij je svojo poklicno 
pot začela v vrtcu in svoje 
odločitve do danes ni obža-
lovala. Kot mama pa je mo-
rala preživeti preizkušnje, 
ki bi marsikoga zlomile. Iz 
hvaležnosti, da se je srečno 
izšlo, danes trosi dobroto in 
pozitivno energijo, kjerkoli 
more. Predvsem pa se je že 
davno naučila, da od gole-
ga čakanja na boljše čase ni 
nobene uporabne koristi.

»Delo z otroki me je vedno 
navduševalo, in ko vidiš, 
kako srčni so ti mali ljudje, 
kako so odkriti in pošteni, 
ugotoviš, da bi le v redko 
katerem poklicu dobila to-
liko potrditve.« Ko postane-
mo starši, kategorija ljubezni 
do otrok jasno dobi povsem 
nove razsežnosti. Tudi za Al-
bino. Ko so njenemu petnaj-
stletniku zgolj po srečnem 

V Novem tedniku se pridružujemo evropskemu letu 
prostovoljstva 2011 z geslom Bodi prostovoljec, spreminjaj 
svet. Eden od ciljev evropskega leta je tudi dvig zavesti o 
koristih in pomembnosti prostovoljstva za boljšo družbo. 
Koledarsko pomlad v časopisu odmerjamo podpori duha 
prostovoljstva tudi v naši družbi. Zato bomo v aprilu, maju 
in juniju v okviru te posebne rubrike predstavili prostovoljce 
z različnih področij.

Marjan Prelog je gorski reševalec s štiridesetletnim stažem. 
Albina Karmuzel je kot prostovoljka zaščitnica otrok.

Zaobljubila se je za 
sinovo zdravje
Albina Karmuzel je v zadnjih letih za otroke pomagala zbrati na deset tisoče evrov

naključju odkrili tumor v 
sklepu, se ji je svet zatresel 
do temeljev. »Vedela sem, da 
bi prenesla skoraj vse. Vse, 

razen izgube otrok. Ko se ti 
zdi, da si povsem na tleh, se 
vate zazrejo nemočne otro-
ške oči, ki iščejo odgovore, 

zagotovila, pomoč. In potem 
veš, da moraš biti močan, pa 
naj stane kar hoče.« Takrat 
se je zaobljubila, da bo sve-
tu vrnila z vso dobroto, ki 
jo premore, samo da bi fant 
ozdravel. In je na srečo res. 
Danes sta njena sinova odra-
sla. Albina pa svojo obljubo 
izpolnjuje na vsakem kora-
ku. »Vsi mi stojijo ob strani,« 
se nasmehne. »Ko so akcije, 
tudi mož in otroka vedo, da 
je to družinski projekt. Srečo 
imam, da tudi delam v ču-
dovitem in razumevajočem 
kolektivu.«

Nikogaršnje 
mesto ne sme biti 
na robu
Albina Karmuzel je zadnja 

leta predsednica šentjurske-
ga društva prijateljev mla-
dine. Poleg vseh aktivnosti 

so članice izredno pozorne 
tudi na stiske otrok, ki jih 
uradne statistike velikokrat 
spregledajo. »So ljudje, ki jih 
ni sram potrkati na nobena 
vrata. So pa tudi ljudje, ki 
svoje stiske za živo glavo 
ne bi nikomur priznali. To 
prenašajo na svoje otroke in 
zato mnogi zrastejo s prepri-
čanjem, da je njihovo mesto 
pač na robu. Da je taka pač 
njihova usoda.« Albina je 
prepričana, da se s tem kot 
družba ne bi smeli enostav-
no sprijazniti. Pred leti je do-
bila častni naziv prostovoljke 
Občine Šentjur. Čeprav jo te-
žave z zdravjem postavljajo 
pred vedno nove omejitve, 

se ne pusti pretirano motiti. 
»Marsikaj je treba urediti v 
glavi. Bolezen vpliva na ži-
vljenje, tega ne moreš spre-
gledati. Toda ni treba, da te 
povsem podjarmi,« se ne da 
odločna gospa. S pomočjo 
donatorjev, posebnih skla-
dov, različnih človekoljubnih 
organizacij so v zadnjih letih 
zbrali več deset tisoč evrov, s 
katerimi so tako ali drugače 
pomagali prikrajšanim otro-
kom in njihovim družinam. 
In če ne bi bilo prav Albinine 
odločnosti, bi mnoga otroška 
igrišča ob šentjurskih vrtcih 
še vedno samevala. Tako pa 
so zbrali denar in kupili igra-
la, ki bodo polepšala otroštvo 
generacijam otrok. »Posame-
znik težko kaj spremeni. Če 
pa stopimo skupaj, lahko 
vsak tudi samo z evrom na-
redi veliko,« je prepričana 
Albina.

StO
Foto: GrupA

Albina Karmuzel si je zadala, da bodo taka igrala stala tudi ob novem 
vrtcu na Kalobju. »Brez pomoči dobrih ljudi dandanes tudi z najboljšimi 
željami ne prideš daleč. Zato vabim vse, da to nedeljo preživijo tako, 
da jim bo še dolgo toplo pri srcu.«

Navdihujočih zgodb v Albinini družbi nikoli ne 
zmanjka. »Fant na smrtni postelji me je nekoč poučil, 
da ni ubog. Samo hoditi ne more. Njegova mama pa 
nas je vse učila o požrtvovalnosti in neskončni mate-
rinski ljubezni. Ker je imel Dejan tako rad glasbo, so 
mu zadnje dneve ob bolniški postelji lepšali mnogi 
pevci in ansambli. Nihče ni odrekel. In mnogim so 
tekle solze. Ko so ga obiskali Modrijani, so po kakšni 
uri zaigrali še eno za mamo. Ko je zazvenela Sijaj mi, 
sončece, je v najbolj turobnem in sivem dnevu, kar si ga 
moreš misliti, skozi okno v sobo posijala taka nebeška 
svetloba, da smo vsi obnemeli. Ne verjamem v čudeže, 
a vendar se je takrat zgodil …«

Osnovnošolci in malčki iz vrtca na Kalobju so praktično 
še edini otroci v občini, ki lahko o toboganu, gugalnicah in 
peskovniku samo sanjajo. To nedeljo ob 15. uri bo v Marijini 
cerkvi na Kalobju dobrodelna prireditev za nakup igral. 
Program bodo pripravili igralec Gregor Čušin, flavtistka Nika 
Zgojznik, Marko banda iz Prekmurja in domači šolarji.

Jaka Prelog
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Motoristi med nami: 
(ne)varen adrenalin!
Jože Ovčar po hudi nesreči z motorjem: »Če se po petih mesecih lahko sam oblečeš, je to velik dosežek.«

Prometni policisti so se sredi marca srečali tudi s pred-
stavniki motoklubov na našem območju. »Izdali smo 14 
tisoč zloženk o varnosti, 11 tisoč jih bomo poslali na na-
slove tistih, ki imajo doma registrirana motorna kolesa 
in kolesa z motorjem,« pravi komandir Postaje prometne 
policije Celje Edi Baumkirher. Na poligonu ZŠAM v Lo-
čici v Savinjski dolini bo 16. in 17. (ob 9., 12. in 15. uri) 
tudi usposabljanje za vse motoriste, ki ga bodo izvajali 
policisti inštruktorji.

Začetek motoristične se-
zone za marsikoga pomeni 
sproščanje adrenalina, pri 
tem pa pozabi na ostale ude-
ležence v prometu. To velja 
predvsem za mlajše voznike, 
ki se želijo postavljati pred 
drugimi. Žal se mnogi prepo-
zno zavejo, da z nepravilno 
in objestno vožnjo ogrožajo 
tako druge kot sebe.

Ko nudimo prvo pomoč 
poškodovanemu motori-
stu, mu čelade ne smemo 
sneti, razen če smo za to 
usposobljeni. Čelado od-
stranimo (pred prihodom 
reševalcev), samo če moto-
rist ne diha in ga je treba 
oživljati.

Motorist ima 27-krat ve-
čjo verjetnost od voznika 
avtomobila, da bo doživel 
nesrečo, ki se bo končala s 
hudimi posledicami ali celo 
s smrtjo.

Zaradi nesreče je že pet let na invalidskem vozičku.

Motoristi 
zbrali tono 
zamaškov

Laški motoristi so organizirali akcijo zbiranja zamaškov 
in jih v le nekaj mesecih zbrali več kot tono.

Motoristi Moto kluba Goldhorn iz Laškega z Mirkom Go-
lobom na čelu so se odločili, da bodo pomagali mali Miji iz 
Zidanega Mosta, ki je oslepela. Golob je že večkrat pomagal 
pri dobrodelnih akcijah, čeprav mu na prvi pogled tega mnogi 
ne bi pripisali. Ko omenimo motoriste, sploh klube motoristov, 
najprej pomislimo na robustne moške v usnjenih oblačilih 
s steklenicami piva v rokah. A ni tako. V Laškem so se brez 
velikega »pompa« odločili, da bodo pomagali deklici, ki je 
starša nista želela izpostavljati medijem, zato je zgodba o 
njeni bolezni potisnjena na stranski tir, saj je že sama bolezen 
dovolj velik šok za vso družino. »Že večkrat smo se odločili 
za dobro delo, zato smo tudi tokrat pomagali. Zamaške smo 
zbirali – in jih še vedno – nekaj mesecev in do zdaj smo jih 
nabrali toliko, da smo jih morali s kombijem kar dvakrat pre-
peljati do skladišča, kjer se zbirajo vsi zamaški iz cele države,« 
pravi Golob, ki je s prijatelji zamaške zbiral tudi na smetišču. 
Sam dobro ve, kako je, če imaš kaj zlomljeno, saj če tega ne 
bi vedel, skoraj ne bi verjeli, da je motorist že več kot 40 let. A 
zlom se zaceli, bolezni pa se ne pozdravijo vse. »Presenečen 
sem nad odzivom ljudi. Pomagala nam je tudi Pivovarna La-
ško, ki nam je dovolila, da smo v njenih skladiščih pregledali 
plastenke in z njih odvijali zamaške,« še doda Golob. Moto-
risti so zbrali več kot tono zamaškov, preračunano v evre je 
to okoli 300 evrov, a zbiranje še ni končano. Nadaljevalo se 
bo, dokler družina ne bo imela dovolj denarja za potrebno 
operacijo male deklice.

Konjičana Jožeta Ovčarja 
je cesta privlačila že od rane 
mladosti. Kot voznik tovor-
njaka in avtobusa je prevo-
zil skoraj vso Evropo. Dokler 
mu »nesrečni junij« pred pe-
timi leti ni popolnoma spre-
menil življenja. Vožnja se je 
zanj končala na Koroškem, 
kjer je padel z motorja. Od 
takrat je invalid.

»Na motor sem sedel pozno 
popoldne, da bi se po naporni 
službi malo sprostil. S kole-
gom, ki je bil takrat še voznik 
začetnik, sva se z motorjema 
odpeljala na Koroško. Med 
vračanjem sem ga prehitel, 
bil sem nepazljiv, na delu, 
kjer je hitrost omejena na 90 
km/h, sem vozil okoli 110 
ali 120 km/h. Vem, da sem 
nenadoma zapeljal na banki-
no …« razlaga Ovčar. Bankine 
pa so – to vedo vsi motoristi 
– zanje usodna nevarnost. 
Sledil je hud padec. »Menda 
nisem bil v nezavesti, vsega 
se spominjam le v 10 odstot-
kih, odpeljali so me v slovenj-
graško bolnišnico, nato v Ma-
ribor. Morali so me umetno 
uspavati, saj sem imel zelo 
hude poškodbe. Ko so me po 
operacijah zbudili, sem za-

čel tipati spodnji del telesa, 
saj nisem čutil nog. Zdravnik 
mi je dejal, da ni medicine, 
ki bi me znova postavila na-
nje …« pojasnjuje šok, ki ga je 
doživel. V Mariboru je ostal 
en mesec, nato je sledilo šest 

mesecev bivanja v Rehabili-
tacijskem centru Soča. »Tam 
padeš na stopnjo dojenčka, 
nogavico si lahko sam obuješ 
šele po dveh mesecih, tetra-
plegiki ne zmorejo niti tega. 
Začneš se pobirati, vidiš, da 
lahko vendarle nekaj narediš 
sam, kar ti daje spodbudo. 
In ko se po petih mesecih 

lahko tudi sam oblečeš, je to 
velik dosežek. Takrat začneš 
gledati le nase in vse to daje 
nov čar življenju,« deli svojo 
izkušnjo Ovčar.

Nevarne sobote
Ravno padci, zdrsi s ce-

ste, trki uničujejo življenja 
motoristov, najbolj usodna 
so čelna trčenja. Največ je 
poškodb glave in hrbtenice. 
In če je poškodovana glava, 
tudi najboljša kirurgija ne 
pomaga vedno, pravi speci-
alist kirurg travmatolog An-
drej Strahovnik iz Splošne 
bolnišnice Celje. »Ti ljudje 
ponavadi ostanejo invalidi 
vse življenje. Večinoma gre 
za več poškodb hkrati, torej 
so poleg zlomov prisotne še 
notranje krvavitve v trebuhu 
in prsnem košu. Zdravljenje 
ne pomeni le operacije, am-
pak dolgo rehabilitacijo,« na-
vaja Strahovnik. Po podatkih 
celjske bolnišnice se je lani 
največ hudih nesreč zgodilo 

Takole so celjski motoristi policisti odšli na kondicijsko vožnjo in usposabljanje, ki ju izvedejo ob vsakem 
začetku motoristične sezone.

julija, in to ob nedeljah med 
16. in 20. uro.

V zadnjih štirih letih je na 
Celjskem umrlo 140 ljudi, 
od tega kar 44 motoristov in 
kolesarjev oziroma njihovih 
sopotnikov. Najbolj nevarne 
na Celjskem so ceste Žalec–
Celje–Šentjur in Slovenske 
Konjice–Celje–Laško–Rimske 
Toplice. Vedno več hudih in 
tragičnih nesreč je tudi v Ob-
sotelju in Velenju. Povprečna 
starost kolesarjev in motori-
stov, ki povzročijo prometne 
nesreče ali so žrtve v njih, je 
37 let. Najpogostejši vzroki 
za nesreče so hitrost, nepra-
vilna prehitevanja, stran vo-

žnje in premajhna varnostna 
razdalja. Najbolj nevaren 
dan za motoriste je sobota, 
dodaja vodja oddelka za ce-
stni promet na celjski poli-
cijski upravi Elvis A. Herbaj. 
»Glede na statistiko je mogo-
če pričakovati, da se bo letos 
največ hudih nesreč zgodi-
lo ravno ob sobotah, izven 
naselja, med 18. in 21. uro. 
Zaskrbljujoče je, da se bodo 
te nesreče zagotovo končale 
s hudimi poškodbami ali s 
smrtjo.«

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: SHERPA, vozim.si

Dobri do ljudi, varni na cesti
Laški motoristi bodo zdaj, ko se je začela motoristična 

sezona, zamaške vozili tudi z motorji. Vendar bodo na 
cesti previdni, pravi Golob, ki se zaveda, da so rizična 
skupina. »Naša varnost in varnost drugih udeležencev v 
prometu ni odvisna le od vožnje motoristov. Vsi smo lahko 
žrtve nesreč, vendar da bo teh čim manj, moramo skrbeti 
vsi,« doda Golob, ki med drugim za varnost skrbi tudi z 
obveščanjem kolegov o udeležbi različnih aktivnosti za 
izboljšanje varnosti voznikov motornih koles.

MOJCA KNEZ
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Hči lune po 
dijaško
Gimnazijci I. gimnazije v Celju bodo v soboto pripravili 
španski muzikal

Špansko gledališče I. gi-
mnazije v Celju je kar dve 
leti pripravljalo izviren 
muzikal Hija de la Luna – 
Hči lune. Premierno bodo 
muzikal v španščini pred-
stavili v soboto ob 19.30 v 
SLG Celje.

Pobudo zanj je dala men-
torica, profesorica španske-
ga jezika Polona Škornik, 
ki je tudi izbrala pesmi za 
muzikal in zgodbo preve-
dla v španščino. V delo so 
se vključili dijaki, ki se kot 
drugi ali tretji tuji jezik na 
gimnaziji učijo španščine. 
Celotna predstava je njiho-
vo delo, saj so igralci, pev-
ci, plesalci, člani orkestra, 
scenski mojstri in osvetlje-
valci … Muzikal režirata 
dijaka 2. letnika Tomaž 
Krajnc in igralka ter avto-
rica zgodbe Ana Zupanc. 
V glavnih vlogah nastopata 
dijaka 3. letnika Žan Grad 
in Nika Korenjak. Zgodba 
izhaja iz znane in žalostne 
legende o ciganki, ki prosi 
Luno, da ji priskrbi lepega 
moža. Luna v zameno zah-
teva njunega prvega otroka. 
Ko se rodi deklica, je belo-
polta in cigan, prepričan, da 
je bil prevaran, ženo ubije, 
otroka pa podari Luni. Di-
jaški muzikal se ob koncu 
te legende šele začne. V 
zgodbi Ane Zupanc deklica 

odraste, a si želi pobegniti 
od hladne mačehe Lune, 
še posebej, ker se zaljubi v 
lepega Juana, ki ji hoče po-
magati pri pobegu. Prvi po-
skus ne uspe, a leta kasneje 
je deklica barska plesalka in 
točajka, ki ponovno sreča 
svojega Juana. Zaljubita se 
in zgodba se srečno konča. 
Tako kot je legenda zavila 
v sodobnost, je tudi z glas-
beno opremo, ki temelji na 
rok glasbi.

Škornikova pravi, da je 
s tem muzikalom združila 
več svojih ljubezni in tudi 
ambicij. Rada ima španšči-
no, rada ima rok glasbo. 
Odgovor je našla v tem 
muzikalu. Delo seveda ni 
bilo preprosto. »V muzika-
lu v tujem jeziku je treba 
zgodbo tudi odrsko primer-
no postaviti, zato je nujno 
usklajevanje znanja jezika z 
odrskim gibom, s plesom in 
sporočilom,« je povedal To-
maž Krajnc, ki ima za seboj 
kot Zarjan že veliko odrskih 
izkušenj, večkrat se je pre-
izkusil že tudi v režiji. »Prav 
zaradi jezika, ki zahteva po-
sebne poudarke in odrske 
prijeme, je bilo to delo po-
seben izziv.« Ana Zupanc, 
ki je zgodbo napisala v slo-
venščini, je zadovoljna, ker 
v španščini zveni še bolje. 
»Ko smo predstavo pripra-

vljali in ustvarjali, sem se 
zelo zabavala. Čeprav imam 
za seboj že kar nekaj odrske 
kilometrine, je to moje naj-
večje delo doslej, saj sem 
napisala tekst, sem sorež-
iserka, v predstavi pa tudi 
igram,« je povedala.

Muzikal je za vse ustvar-
jalce poseben odrski izziv 
– zaradi petja, plesa, v tem 
primeru tudi zaradi nema-
ternega jezika. V predstavi 
sodeluje 42 dijakov, ki se 
jim je pridružil še šolski 
orkester, vse priredbe iz-
branih rok skladb iz Špa-
nije in Latinske Amerike 
je za predstavo priredil To-
maž Marčič. Plesne točke 
je koreografi rala dolgoletna 
plesalka Igna Anka Rener. 
Posebej zanimivo pri vsem 
skupaj je, da so skoraj vsi 
izvajalci, tudi plesalke in 
večina članov šolskega or-
kestra, ki bo muzikal odi-
gral v živo, dijaki, ki se učijo 
španskega jezika.

V soboto nas čaka torej 
vroč rok muzikal, v katere-
ga so vsi sodelujoči vtkali 
veliko dela, ustvarjalnosti 
in energije. Zato je tudi ču-
dno, da, vsaj za zdaj, niso 
predvideli kakšnih pono-
vitev na celjskih ali odrih 
drugih občin.

BRANKO STAMEJČIČ

 … predstave Plešasta pevka, ki jo bodo danes (petek) ob 19. uri na odru Doma II. 
slovenskega tabora v Žalcu uprizorili člani dramske skupine Gimnazije Celje – Cen-
ter. To odrsko mojstrovino francoskega dramatika Eugena Ionesca, antidramo Plešasta 
pevka, so dijaki prvič uprizorili pred letom dni, premierno za javnost pa septembra lani, 
ko so zanjo poželi izvrstne kritike in se prijavili tudi na letošnje Vizije, festival mladinskih 
gledaliških skupin Slovenije. Plešasta pevka je drama absurda, ki z groteskno komiko 
razkriva izpraznjeno meščansko življenje in odtujenost v medčloveških odnosih. V šestih 
desetletjih, od prve uprizoritve, jo v Parizu uprizarjajo vsak dan, kar je z več kot 16 tisoč 
ponovitvami edinstven rekord v gledališkem svetu. V predstavi, ki je nastala pod mentorskim 
vodstvom profesorice Bergit Vrečko, nastopajo sedanji in nekdanji dijaki Neža Justinek, 
Sara Železnik, Luka Bokšan, Borut Krog, Vesna Rehar in Alen Kurtiš. Gostovanje v okviru 
Regionalne kulturne naveze Triangel pripravljata Zavod za kulturo, šport in turizem Žalec 
ter Hiša kulture Celje. Vstop prost …

(Foto: arhiv HKC)

ZGODBE IZ KAMRE kamra
www.kamra.si

Več o digitalni zbirki 
in drugih domoznanskih 
zgodbah, ki jih pripravlja 
Osrednja knjižnica Celje 
v sodelovanju s partner-
ji, si lahko preberete na 
spletnem naslovu www.
kamra.si.

K mlinom z dolgo zgodo-
vino je spadal tudi Hrvaški, 
kasneje Majdičev mlin na 
Spodnji Hudinji. Leta 1436 
ga je grof Friderik II. Celjski 
podelil v trajno uporabo svo-
jemu kuhinjskemu mojstru 
Ulriku Ayrerju s pogojem, da 
bo mlel tudi za grofovske po-
trebe. Obratno se je Friderik 
II. zavezal, da bo v primeru 
poplavnih poškodb pomagal 
pri popravilu mlina.

29. septembra 1447 je Fride-
rik II. mlin ob Hudinji z listino 
podelil Štefanu Krabattu, ki je 
imel pravico mlin obnoviti ali 
ga celo dati v najem, vendar s 
pogojem, da ne bo škodoval 
drugim mlinom na Hudinji. 
Verjetno so zaradi imena la-
stnika objekt začeli imenovati 
Hrvaški mlin in ime ohranjali 
vse do druge polovice 19. sto-
letja.

V nadaljevanju so se menja-
li številni lastniki, leta 1888 pa 
ga je kupil Peter Majdič iz Jarš 
pri Kranju. Mlin je že takrat 
lahko predelal do 10.000 kg 
žita na dan, toda Majdič je 
obrat obnovil in še povečal. S 
tem je ustvaril največji parni 
mlin v avstrijskih vzhodnih 
Alpah in ga poimenoval Peter 
Majdič, prvi avstro-ogrski, po-
polno avtomatični paromlin 
Celje. Moč parnega stroja je 

Majdičev mlin

znašala 300 KM, dnevno pa 
je lahko predelal po 70.000 
kg žita.

Podjetni Majdič, ki je pred-
stavljal močno gospodarsko 
in politično konkurenco celj-
skim Nemcem, je leta 1896 
kupil tudi Premšakovo žago 
in mlin v Škofji vasi. Žaga v 
tistem času ni več delovala, 
toda mlin na turbino je Majdič 
uporabljal vse do konca prve 
svetovne vojne, potem ga je 
moral zapreti, ker ni mogel 
konkurirati ceneni moki iz 
Banata. Prostore je spremenil 
v skladišča za moko in žele-
znino, leta 1926 pa je obrat 
preuredil v tovarno volnenih 
odej.

Naslednji teden bomo iz Ka-
mre »potegnili« Joštov mlin.

JANKO GERMADNIK
ROBERT OŽURA

Majdičev mlin, že moderniziran in povečan, na grafični upodobitvi iz leta 1898.

Peter Majdič

Spominska fotografija ob dvajsetletnici Majdičevega mlina.

NE ZAMUDITE …
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Celje te dni živi z mladin-
skim in tudi s petjem ostalih 
pevskih zborov. V mestu je 
Mednarodni mladinski pev-
ski festival v polnem zagonu 
in tako bo vse do nedelje, ko 
čaka občinstvo mogočna 
manifestacija množičnega 
mladinskega zborovskega 
petja na Starem gradu.

Festival je tudi letos uvedla 
Pesemca – območno srečanje 
otroških in mladinskih pevskih 
zborov – ki je z nastopi 22 pev-
skih zborov prepričljivo doka-
zala, da je v Celju petje doma. 
Selektorica za regijsko srečanje 
teh zborov dr. Dragica Žvar ne 
bo imela lahkega dela, ko se 
bo odločala, katere od zborov 
priporočiti za naslednjo selek-
cijsko stopnjo Javnega sklada 
kulturnih dejavnosti RS. Prav 
pa je festival zaživel tudi v me-
stu in z njim. K temu je svoje 
dodala letošnja festivalska 
novost Minutka za pesem, na 
kateri so se različni pevski zbo-
ri iz Celja in okolice s sprošče-
nimi uličnimi nastopi v mestu 
predstavili občinstvu.

Festivalski četrtek je minil 
v predstavitvenih nastopih 

Za nedeljsko zaključno 
pevsko manifestacijo na 
Starem gradu so organiza-
torji priskrbeli tudi brez-
plačen avtobusni prevoz na 
grad, kamor bodo posebni 
avtobusi s stare avtobusne 
postaje v Celju vozili od 11. 
ure, v dolino pa od 13.30.

V strokovni žiriji leto-
šnjega festivala so Martina 
Batič, Tomaž Faganel, Joy 
Hill, Damijan Močnik in Bo 
Johansson.

Vstop na vse pevske prire-
ditve z izjemo treh tekmo-
valnih koncertov je prost, 
tekmovalne koncerte pa si 
lahko ogledate za 3 evre. Na letošnji Pesemci je nastopilo kar 22 otroških in mladinskih pevskih zborov iz občin Celje, Vojnik, Dobrna in Štore. Na Pesemci je nastopil 

tudi Otroški pevski zbor OŠ Frana Kranjca Polule p.v. Milene Urlep Rogl.

Letošnja novost – Minutka za pesem – je prinesla z nastopi številnih pevskih zborov na mestnih ulicah živahnost in festivalski utrip tudi v 
mesto.  Prvo minutko za pesem so odpeli člani Otroškega pevskega zbora OŠ Vojnik.

Festival na višku
29. mednarodni mladinski pevski festival se bo z množično pevsko prireditvijo 
končal v nedeljo na Starem gradu

petih zborov, ki so se skozi 
selekcijsko sito uvrstili na 
letošnji festival. Morda je bil 
to doslej najbolj prepričljiv in 
občinstvu všečen del festivala, 
saj je bil izbor sporeda zborov 
prost. Pevci so torej peli tisto, 
kar tudi sicer najraje in s tem 
tudi najbolje pojejo. Še več 
je občinstvu dal otvoritveni 
koncert z dvema imenitni-
ma zborovskima sestavoma 
– domačim Zborom Antona 
Schwaba Hiše kulture Celje 
in zborom Megaron, ki je vrh 
selekcijske piramide pevskih 
zborov Škofijske gimnazije 
Ljubljana.

Danes (petek) bodo sodelu-
joči komaj dohajali dogodke. 
Dopoldne bo v Celjskem domu 
okrogla miza na temo Mladi 
in zborovska glasba, sledilo 
bo še strokovno srečanje slo-
venskih zborovodij, ki bodo 
govorili o izgradnji večglasja 

v mladinskem pevskem zbo-
ru. S koncertom mladinskih 
zborov se začenja se tudi tek-
movalni del festivala, na kate-
rem bosta med petimi zbori 
zapela tudi Mešani mladinski 
pevski zbor Šolskega centra 
Celje p. v. Andreje Ocvirk in 
Mešani mladinski pevski zbor 
Šolskega centra Velenje p. v. 
Tee Plazl. Dan bo zaokrožil 
še en pevski koncert proste-
ga programa štirih gostujočih 
pevskih zborov.

Sobota bo minila ob dveh 
tekmovalnih koncertih in 
koncertu prvouvrščenih 
zborov. Že dopoldne bodo 
zapeli na festival uvrščeni 
dekliški zbori, med petimi 
bo tudi DPZ Gimnazije Celje 
– Center p. v. Barbare Arlič 
Kerstein. Sledil bo še zadnji 
tekmovalni koncert z nastopi 
treh otroških zborov, med nji-
mi bo tudi MPZ GŠ Frana Ko-
runa Koželjskega iz Velenja 
p. v. Matjaža Vehovca. Dan 
se bo nadaljeval še s pred-
stavitvijo prostih programov 
zadnjih gostujočih zborov, vi-
šek večera pa bo koncert, na 
katerim bodo zbranim zapeli 
trije najboljši zbori festivala 
iz vsake od kategorij. Med 
slovesnostjo bodo razglasili 
tudi rezultate in podelili na-

Hiša kulture 
»v gradnjo«

Na 1. aprila, vseh norcev dan, smo v Novem te-
dniku objavili tudi tekst Hiša kulture »v gradnjo«, 
ki je bil prvoaprilska potegavščina. Žal, bi lahko 
pripisali, saj bi Celje, v katerem se kultura izredno 
hitro razvija na vseh področjih, tako ljubiteljskem 
kot pol- ali docela profesionalnem, zares potrebo-
valo pravi hram kulture, kot ga snujejo v Hiši kul-
ture Celje. Tako kot vselej je tudi v tej potegavščini 
zrno resnice. Če je kdo nasedel, upamo, da se je 
nasmejal vsaj zdaj, ko smo »priznali«, da je bil ta 
tekst potegavščina.

BS

Irena Polanec 
v Anini galeriji

V Anini galeriji v Rogaški Slatini je na ogled izvr-
stna razstava, ki jo je avtorica, slikarka Irena Polanec, 
poimenovala Eva.

Gre za izreden likovni dogodek, na katerem nekate-
ra svoja starejša, a tudi nova, prepoznavna platna raz-
stavlja ena najbolj prepoznavnih slovenskih likovnic, 
tudi Slovenka leta 1997. Na odprtju razstave, ki bo v 
galeriji na ogled do 8. maja, je nastopil Ženski pev-
ski zbor Rogaška Slatina pod vodstvom Darje Belič, 
razstavo pa je odprl vitez francoskih palm, upokojeni 
profesor Slavko Deržek.

BS

grade ter posebna priznanja 
žirije za najboljše izvedbe ob-
vezne, najbolj romantične in 
najboljše novejše ter najbolj-
še slovenske skladbe. Podeli-
li bodo še nagrado za najbolj 
prepričljiv dirigentski nastop 
ter nagrade občinstva.

Vrhunec bo festival dosegel 
v nedeljo opoldne z zaključ-
nim koncertom na Starem 
gradu Celje, kjer se bodo 
tekmovalnim zborom iz tuji-
ne in Slovenije pridružili še 
zbori iz celjske regije. Zbra-
nim zborom bodo dirigirali 
Martina Batič, Tomaž Faga-
nel, Joy Hill, Bo Johansson in 
Damijan Močnik. Kot gostje 
bodo nastopili člani Ansam-
bla tolkal Glasbene šole Celje. 
Ob množičnem petju zborov 
bo občinstvo slišalo tudi vse 
gostujoče zbore, s posebno 
radovednostjo pa čakamo 
na predstavitev rezultatov 
tokratne delavnice skupnega 
petja. Vse dni festivala bodo 
udeleženci festivala namreč 
skupaj vadili pesem za prav 
ta dogodek.

BRANKO STAMEJČIČ
Foto: GrupA

Pinterjeve 
železarske podobe

V Savinovem likovnem salonu v Žalcu je od sinoči pa do konca aprila 
na ogled razstava fotografij Tihomirja Pinterja Železarske podobe.

Kot pove že naslov razstave, so posnetki nastajali v železarni, kar 
za avtorja pomeni povsem nov prostor. Ker gre za zelo specifično vejo 
industrije, so tudi posnetki nastajali tako, da poudarjajo te posebnosti. 
Nastale fotografije lahko obravnavamo kot portrete delavcev v svojih 
delovnih prostorih, pri čemer avtor v likovno zgradbo vključuje posa-
mezne tovarniške predele. Posebno skupino razstavljenih fotografij pa 
predstavljajo posnetki, v katerih osebe niso prisotne, kar je za Pinterjevo 
fotografijo manj običajno. Pri fotografiranju so ga zanimali predvsem 
razni detajli - izdelki, ki nastajajo v železarski industriji in imajo poleg 
svoje uporabne tudi likovno vrednost.

BA
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Prvi smučarski dvoboj Celja in 
Zagreba je bil leta 1935. Tradici-
ja se bo nadaljevala v nedeljo na 
Rogli.

Tekmovalo se bo v veleslalomu v 
devetnajstih kategorijah, prihod je 
napovedala družina Kostelić z oče-
tom Antejem (nekdaj trenerjem celj-
skih rokometašev), bivšo šampionko 
Janico in Ivico, ki je letos osvojil prvo 
mesto v skupnem seštevku svetovne-
ga pokala. V sodelovanju z Mestno 
občino Celje prireditev organizirata 
Smučarski društvi Unior Celje in Sne-
žak Celje. Zagrebčane bodo temeljito 
pogostili že jutri na Celjski koči, kjer 
jih bo sprejel župan Bojan Šrot, nato 
v konjiški vinski kleti, sledila pa bo še 
svečana večerja. Kdo bo prvi vstal v 
nedeljo? Odgovor ni enostaven, kajti 
za razliko od slovenskih smučarjev 
proti hrvaškim so v zadnjih letih celj-
ski boljši od zagrebških …

DEAN ŠUSTER
Foto: arhiv NT

Takole je lani 12. aprila na medmestnem dvoboju med vratci švigal 
Ivica Kostelić in postavil najboljši čas.

Športna zveza Celje je na 
Špici organizirala tradicio-
nalni tek ob Savinji v počasti-
tev praznika Mestne občine 
Celje.

Udeležilo se ga je 60 teka-
čev in tekačic. Med ženskami 
je bila najhitrejša Marta Pla-
huta (AK Radeče) s časom 25 
minut in 19 sekund pred Eri-
ko Juvan (ŠD Elektro, 25,53) 
in Anjo Zagoričnik (Svet team, 
26,15). Pri moških je zmagal 
Ivan Hrastovec iz Društva ma-
ratoncev in pohodnikov Celje 
(19,37) pred Urhom Potekom 
(19,47) in Lucem Zalokarjem 
(oba Svet team, 19,58), med 
veterani pa je bil najboljši Ve-
lenjčan Stanko Barber (21,04). 
Rekorderja proge ostajata Ida 
Šurbek (20,59) in Romeo Živ-
ko (18,24).

DEAN ŠUSTER
Foto: TimE

V zadnji tekmi 26. kroga 
1. slovenske lige so nogo-
metaši CM Celja doživeli že 
peti domač poraz, skupno 
dvanajstega. Koper je bil 
boljši s 3:0.

Začelo se je s prostim 
strelom Zorana Pavloviča, 
ki je zadel vratnico. Domi-
nik Beršnjak je nato dobil 
rumen karton, ko je bil strog 
sodnik Mertik iz Odrancev, 
že v 28. minuti pa je prejel 
drugega – povsem upravi-
čeno – in po nespametni 
potezi moral z igrišča. Med 
kartonoma je za goste zadel 
spretni Milan Osterc mimo 
nemočnega vratarja Muj-
činoviča. Gostje so slabo 

zaključili nekaj lepih akcij 
in domačim se je ponudila 
priložnost za izenačenje. Po 
projektilu Pavloviča je vratar 
žogo odbil do Krajcerja, ki 
pa je osamljen zelo slabo 
reagiral. »V drugem polčasu 
smo ob igralcu manj bolje 
zaigrali, toda v veliki želji po 
izenačenju prepustili veliko 
prostora gostom na naši po-
lovici,« je bistvo povzel trener 
Damjan Romih, ki je upal na 
ponovitev predstave z Nafto, 
vendar se mu želja ni uresni-
čila. Klubski ukrepi (ukinjene 
premije) so bojda »razdelili 
garderobo«, ko je pred vrati 
tekma sezone, derbi repa le-
stvice v Ajdovščini.

Zato pa gre Velenjčanom 
vse kot po maslu. Odkar jih 
je prevzel Polzelan Robert 
Pevnik, so nanizali štiri 
zmage, zadnjo v Lendavi 
z 2:1. Najprej je Elvis Bra-
tanovič podal Draganu 
Čadikovskemu, nato pa 
je bilo obratno. Oba sta z 
imenitnima streloma pre-
magala domačega vratarja 
in velenjskega strahu glede 
obstanka je konec. Morda 
tudi zaradi Pevnikove po-
stavitve vezistov v obliki 
romba, ko ima Damjan 
Trifkovič takoj za napa-
dalcema več možnosti za 
ustvarjalnost.

DEAN ŠUSTER

CM Celje (4-2-3-1): 
Mujčinovič – Medved, 
Akakpo, Krajcer, Bakarič 
– Gobec, Beršnjak – Vid-
majer, Pavlovič, Bezjak 
– Zajc. Igrali so še Brezič, 
Firer in Alenc.

Rudar (4-4-2): Jahič 
– Jeseničnik, Cipot, No-
vakovič, Jelečevič – Mu-
jakovič, Tolimir, Trifko-
vič, Korun – Čadikovski, 
Bratanovič. Igrali so še 
Kelenc, Mešić, Roj.

Pevnik slavi, 
Romih tuhta

Jutri bo na celjskem drsališču Hokejski 
festival Celje 2011. Športni dogodek bo na-
menjen vsem hokejskim ekipam, ki igrajo 
v Celju.

Za vrhunec dneva ŠD Hokej pripravlja pred-
stavitev mladih celjskih hokejistov (17.00) in 
hokejsko tekmo Legende se vračajo (18.00), 
na kateri bodo ponovno zaigrali najboljši celj-
ski in slovenski hokejisti, ki so branili barve 
HDK Celje v najboljših sezonah tega kluba. Na 
tekmi veteranov bodo zaigrali tudi Albin Felc, 
Franci Žbontar, Silvo Poljanšek, Ivo Jan, Valerij 
Šahraj, Tomaž Vnuk, Luka Simšič, Bojan Zajc, 
Darko Prusnik, Rok Rojšek, Vojko Bratec, Nace 
Filipovič, Vincenc Lesjak … Ob osmi uri zjutraj 
pa se bo začel turnir rekreativnih ekip.

DEAN ŠUSTER
Foto: arhiv NT

Celjske košarkarice so 
bile v zadnjem derbiju 1. 
slovenske lige dolgo pov-
sem enakovredne vodilni 
Kranjski Gori, v sredo pa 
so ugnale Ilirijo.

Z vrnitvijo – pravzaprav 
s prihodom, poškodovana 
je bila že v uvodu sezone 
– Tjaše Gortnar so veliko 
pridobile in bodo optimi-
stično krenile v končnico 
prvenstva. Po sezoni bo 
Gortnarjeva odšla na študij 
v ZDA, klub pa bo zapustila 
tudi najboljša igralka, 18-
letna Zasavka Nika Barič: 
»Ko sem začela igrati košar-
ko, sem po televiziji gledala 
celjske igralke in si nisem 
predstavljala, da jih bom 
nekoč nadomestila, kaj šele, 
da bom postala najboljša 
mlada evropska košarkari-
ca. Sanje so se uresničile, 
zato sledi korak naprej. 
Najbolj me mika odhod v 
Španijo ali Italijo. Najprej 
pa se bom posvetila naše-
mu boju za naslov državnih 
prvakinj.« Klubsko stališče 
je predstavil direktor Matej 
Polutnik: »Nika ima petle-
tno pogodbo, dogovorjeni 
pa smo bili, da odide po 
štirih sezonah. Medijsko 
je naša najbolj privlačna 
igralka, a za vsako ceno je 

Iskrilo se bo!
V Ljubljani je žreb določil polfinalna para slovenskega pokala za rokometaše.
Jutri se bosta v dvorani Zlatorog najprej pomerila Celje Pivovarna Laško in Koper, nato 

pa še Gorenje in Ribnica. Celjani so v tej sezoni na Bonifiki izgubili s 36:35, nato pa se 
v Zlatorogu oddolžili z 39:34. Bivša celjska levičarja Dragan Gajič in Renato Vugrinec 
sta tedaj dosegla skupaj 16 golov, a je bil zelo natančen tudi Momir Rnić, ki je ostal v 
moštvu, toda noče povedati nič o prihodnji sezoni. Spremenjeno Požunovo moštvo igra 
spremenljivo, klonilo je proti Mariboru in Loki, nato pa ugnalo Gorenje … V nedeljo bosta 
tekmi za 3. in 1. mesto. Celjani so 14-krat zmagali v tem tekmovanju, dvakrat Koprčani, 
po enkrat pa Prule, Gorenje in Gold Club.

DEAN ŠUSTER

Najboljši smučar sveta 
na večnem derbiju

Najhitrejša Plahuta 
in Hrastovec

Felc, Filipovič, Vnuk, 
Rojšek – bomba!

Bo Ignac Filipovič - Nac res dokazal, da je večni 
mladenič?

Nika Barič je bila že pri petnajstih letih košarkarska virtuozinja.

Zadnja sezona Nike 
Barič v Celju

ne bomo prodali. Poskrbeli 
bomo za primerno odško-
dnino.« Celjske igralke, ki 
nastopajo pod imenom ŽKK 

Athlete Celje, bodo jutri go-
stovale pri Ježici.

DEAN ŠUSTER
Foto: SHERPA
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PANORAMA

ŠPORTNI 
KOLEDAR

NOGOMET
1. SL, 26. krog: CM Celje 

– Koper 0:3 (0:1); Osterc (23), 
Marijanovič (68), Struna 
(87), Nafta – Rudar 1:2 (1:2); 
Vinko (34); Čadikovski (13), 
Bratanovič (37), Hit Gorica 
– Triglav 1:0 (1:0), Maribor 
– Primorje 2:0 (0:0), Olimpija 
– Domžale 0:0.

KOŠARKA
1. SL, liga za prvaka, 4. 

krog: Zlatorog – Hopsi 82:77; 
Panić 22, Kovačevič 17, Bro-
dnik 12, Vujasinovič 11, Di-
mec 9, Lapornik 4, Božović 
3, Omić, Nikolič Smrdelj 2; 
Mijajlović 17, Vrsaljko, Svi-
ridov 12, Sebič 11, Venta 10, 
Kobale, Godler 5, Podvršnik 
3, Vašl 2, Maribor – Elektra 
69:51; Mučič 13, Kadić 10; 
Nuhanovič 17, Horvat 11, 
Bilič 9, Miljković 5, Jeršin, 
Vidovič 3, Lelič 2, Pajevič 
1. Vrstni red: Krka 8, Union 
Olimpija, Zlatorog 7, Hopsi, 
Helios 6, Geoplin Slovan, 
Maribor 5, Elektra 4.

1. SL, liga za razvrstitev, 
5. krog: Šentjur – Mercator 
95:59; Šimović 24, Pelc 19, 
Držić 14, Oset, Ivanovič, 
Ferme 11, Sebič 3, Rošer 2; 
Mahkovic 19, Lebedincev 12. 
Vrstni red: Šentjur 29, Mer-
cator 23, Parlji 20.

1. SL (ž), liga za prvaka, 
6. krog: Celje – Ilirija 76:59; 
Turčinović 24, Barič, Gortnar 
13, Klein 7, Klavžar, Jagodič 
6, Abramovič 5, Bosilj 3; Škof 
18, Bajrektarevič 17. Vrstni 
red: Kranjska Gora 52, Celje 
48, AJM 45, Ilirija 41, Triglav 
40, Ježica 35. (MiK)

Petek, 8. 4.

MALI NOGOMET
2. SL, 22. krog: Nazarje 

– Zavrh (19).

Sobota, 9. 4.

NOGOMET
1. SL, 27. krog, Ajdovščina: 

Primorje – CM Celje (16.30), 
Velenje: Rudar – Hit Gorica 
(19).

2. SL, 20. krog: Krško 
– Dravinja (16.30).

3. SL - vzhod, 17. krog: 
Šentjur – Paloma (16).

Štajerska liga, 17. krog: 
Šoštanj – Poljčane, Rogaška 
– Šmarje, Rogatec: Mons Cla-
udius – Pohorje (16).

MČL, MNZ Celje, 13. 
krog: Kozje – Brežice, Krško 
B – Vransko, Radeče – Žalec 
(16).

KOŠARKA
1. SL, liga za prvaka, 5. 

krog, Ljubljana (Tivoli): 
Union Olimpija – Zlatorog 
(18), Polzela: Hopsi – Krka, 
Šoštanj: Elektra – Geoplin 
Slovan (19).

1. B SL, 26. krog: Rogaška 
– Hrastnik, Konjice – Triglav 
(19).

1. SL (ž), liga za prvaka, 7. 
krog, Ljubljana: Ježica – At-
hlete Celje (17).

1. SL (ž), za razvrstitev, 
4. krog, Slovenske Konjice: 
GVT – Domžale (16.30), 
Murska Sobota: Rašica – Ro-
gaška (18).

ROKOMET
Pokal RZS, zaključni tur-

nir, polfi nale, Celje: Cimos 
Koper – Celje Pivovarna La-
ško (17), Ribnica – Gorenje 
Velenje (19.15).

Nedelja, 10. 4.

NOGOMET
2. SL, 20. krog, Murska So-

bota: Mura – Šmartno 1928 
(16.30).

3. SL - vzhod, 17. krog, Ce-
lje (Olimp): Simer Šampion 
– Kovinar Štore (16), Zreče 
– Čarda (16.30).

ROKOMET
Pokal RZS, zaključni tur-

nir, Celje: tekma za 3. mesto 
(14.30), fi nale (17).

Pred dnevi se je v italijan-
skem Valmalencu končalo 
mladinsko svetovno prven-
stvo v deskanju na snegu, 
kjer se je z zlatom okitil 
Tim Mastnak, s srebrom 
pa Tim-Kevin Ravnjak.

Celjan Tim Mastnak, ki se 
je z deskanjem začel ukvar-
jati šele pred štirimi leti, je že 
svetovni prvak v paralelnem 
veleslalomu. »Naslova sem 
zelo vesel, saj sem predvsem 
sebi dokazal, da sem dobro 
treniral. Zasluge gredo tudi 
mojemu očetu, ki ves čas bdi 
nad mano.«

Kvalifi kacijske vožnje je 
20-letnik zaključil na tre-
tjem mestu, v izločilnih bo-
jih je kasneje premagal Rusa 
Eliseeva, Italijana Felicetti-
ja in Nemca Baumeistra. V 
velikem fi nalu je ugnal še 
Avstrijca Mathiesa, ki mu je 
povzročal največ preglavic. 
»Konkurenca je bila ostra, 
najbolj sem vesel, da sem 
končno premagal Lukasa 
Mathiesa. Navsezadnje je 
on zmagal v skupnem se-
števku evropskega pokala 
in je med desetimi najbolj-
šimi nasploh,« je povedal 
Tim. Pot do fi nala je bila 
dolga, odpeljati je moral de-
set voženj. Pred uspehom 

Četrti krog v skupini za 
prvaka je postregel z lokal-
nim obračunom v Laškem. 
Zlatorog je z 82:77 prema-
gal Hopse. Elektra je z 69:51 
klonila v Mariboru.

Presenečenje kroga se je 
zgodilo na Kodeljevem, kjer 
je Slovan s 70:69 na kolena 
spravil Olimpijo. Po štirih 
krogih pri popolnem izku-
pičku ostaja le Krka, Olim-
pija in Zlatorog imata po tri 
zmage in en poraz, Hopsi 
dve zmagi, Elektra je bila 
štirikrat poražena.

Z radostjo v Tivoli
Polzelani so v dvorani Tri 

lilije dokazali, da so v zelo 
dobri formi. Štiri minute 
pred koncem so vodili z 
71:70, potem pa je Laščanom 
uspel delni izid 7:3, toda na 
77:77 je izenačil Mijajlović. 
Sledil je koš Vujasinoviča in 
trije zadeti prosti meti Vla-
dimirja Panića, ki je bil z 
22 točkami najboljši strelec 
tekme, 17 jih je prispeval 
Maj Kovačevič. Pri gostih 
je bil najučinkovitejši Igor 
Mijajlović (17), po 12 točk 
sta vknjižila Denis Vrsaljko 
in Dmitrij Sviridov. Gostujoči 
trener Tonči Mašina je takoj 
po tekmi izjemno razočaran 
zapustil dvorano, domači 
Aleš Pipan pa je dejal: »Tek-
ma je bila takšna, kot sem 
pričakoval, izjemno težka, 
saj imajo Polzelani izvrstno 
ekipo. Vedeli smo, da bomo 

Dramatičen zaključek 
pripadel Zlatorogu
Laški košarkarji v končnici lokalnega derbija »zlomili« polzelske in vknjižili 
tretjo zmago

Kar pet od sedmih poskusov Maja Kovačeviča za tri točke je končalo 
v polzelskem košu.

imeli po porazu s Krko nekaj 
težav. Fantje so igrali v krču, 
napad ni stekel tako, kot bi 
moral. Vseeno smo na koncu 
zbrali toliko moči, da smo bili 

boljši in zasluženo slavili. Ko 
se je tekma lomila, smo bili 
osredotočeni na našo igro v 
obrambi. Zdaj nas čaka ena 
izmed tistih tekem, na katere 

radi odpotujemo. Olimpija je 
absolutni favorit, mi pa lahko 
pokažemo, iz kakšnega testa 
smo. Lahko bomo odigrali 
sproščeno, potem pa bomo 
videli, kako se bo izteklo.«

Hopsi še naprej za 
polfinale
Gostujoči igralec Primož 

Kobale je odkrito priznal: 
»Laščani so zasluženo slavili. 
Tekma je bila kot vsak lokal-
ni derbi zelo napeta. Malo 
smo vodili mi, malo oni … Na 
koncu je odločala žoga, mor-
da dve, zato bi lahko dejal, da 
smo si morda tudi mi zaslužili 
zmago.« Domači igralec Maj 
Kovačevič je od sedmih poiz-
kusov zadel pet trojk: »Zmaga 
je sladka, tudi zato, ker je bila 
dosežena proti lokalnemu 
rivalu. Sedaj proti Olimpiji 
lahko odigramo sproščeno, 
brez pritiska. Poizkusili bomo 
pokazati našo najboljšo igro 
in morda presenetiti.« Uroš 
Godler, ki je za Hopse vpisal 
5 točk, je dejal, da je tekma 
upravičila naziv lokalni der-
bi: »Bila je zelo izenačena in 
kvalitetna. Mi smo se potrudili 
po najboljših močeh, vendar 
so bili domačini v ključnih 
trenutkih bolj zbrani. Trudili 
se bomo še naprej, da pride-
mo med najboljše štiri ekipe.« 
Laščani bodo jutri gostovali v 
Tivoliju pri Unionu Olimpiji, 
Polzelani bodo gostili Krko.

MITJA KNEZ
Foto: TimE

»Demanti« ali prvoaprilski šali ob rob
Da je članek na športni strani z naslovom Preizkušen recept: dvojec na klopi prvoapril-

ska šala, ste najbrž ugotovili mnogi. Toda novici, da bosta rokometaše Celja Pivovarne 
Laško skupaj vodila Celjana Slavko Ivezič in Mišo Toplak, so obenem verjeli številni, 
čeprav so vedeli, da je Novi tednik izšel 1. aprila. Kdo bo v resnici sedel na eno najbolj 
vročih klopi v slovenskem športu, naj bi bilo znano v kratkem.

Tim najboljši na svetu

kariere je na univerzijadi 
v Turčiji osvojil 4. mesto, 
na evropskem pokalu na 
Rogli pa je bil tretji. Letos 
se je že preizkusil v član-

ski konkurenci in priznava 
razliko v kvaliteti. »Člani 
so razred zase. Čaka me še 
veliko dela, ampak bistveno 
je, da sem uvidel dejansko 

stanje. Naslov mladinskega 
prvaka mi je dal nov zanos 
in voljo, saj sem dokazal, 
da zmorem.«

Njegov trener je oče Ro-
bert, največ vadita na Rogli, 
tudi z Rokom Margučem, 
ki je letos na članskem SP 
dvakrat stal na stopničkah. 
»Marguč je na nek način moj 
vzornik, od njega se veliko 
naučim. Poskušam mu sle-
diti, ampak vem, da ga še ne-
kaj časa ne bom ujel,« med 
smehom v pove študent Uni-
verze v Mariboru. Sezona je 
za deskarje končana, čaka 
jih še testiranje nove opre-
me, nato pa se bo večina od 
njih podala na druge deske, 
s katerimi bodo »kajtali« in 
»vejkali«.

Mastnakov uspeh v Italiji 
je dopolnil Velenjčan Tim-
Kevin Ravnjak, ki je postal 
svetovni podprvak v discipli-
ni slopestyle.

MOJCA KNEZ

Tim Mastnak je, preden se je začel ukvarjati z deskanjem na snegu, 
treniral alpsko smučanje. Štiri leta trdega dela so se v Italiji obre-
stovala.
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Vsakodnevno smo vajeni pred-
vsem slabih novic in afer. Glasnih 
kritik vsega, kar koga v mestu 
moti. Občinski praznik je običaj-
no čas za velike besede o uspehih 
minulega leta in smelih načrtih za 
prihodnost. Te bomo gotovo sliša-
li na ponedeljkovi osrednji slove-
stnosti ob prazniku Mestne občine 
Celje. Pod vse skupaj smo s celj-
skim županom Bojanom Šrotom, 
ki je na čelu občine že trinajsto 
leto, poskušali potegniti črto.

Običajno veliko damo na to, 
kako nas vidijo drugi. Kaj v regiji 
in za regijo pomeni Celje?

Celje ima v regijskem prostoru go-
tovo osrednjo vlogo v vseh skupnih 
projektih. Od vzorčnega ravnanja z 
odpadki, čiščenja porečja Savinje, 
dela regijskega študijskega središča, 
za katerega verjamem, da bo doseglo 
tudi ključni cilj, ustanovitve univerze 
do manjših skupnih projektov. Pro-
bleme rešujemo sproti, so pa teme, 
pri katerih se razhajamo. Aktualni 
primer je umestitev tretje razvojne 
osi, kjer pa verjamem, da bo prevla-
dalo stališče stroke o cenovno najbolj 
ugodni in širše gledano najbolj opti-
malni trasi. Če me sprašujete, kako 
nas vidijo drugi, je dovolj zgovoren 
podatek, da iz tujine, predvsem iz JV 
Evrope, k nam hodijo gledat števil-
ne primere dobre prakse. Upam, da 
bomo imeli v Celju kmalu tudi vzor-
čen primer oživitve starega mestnega 
jedra in sanacije degradiranega indu-
strijskega območja. Bolj spregledani 
smo doma; se spominjam, katera 
televizijska postaja je manjkala na 
otvoritvi Cera, ki je še vedno edin-
stven projekt v Sloveniji.

Po slabem letu od ustanovitve 
Razvojne agencije Savinjske regije 
že lahko vprašam, kaj je s skupni-
mi regijskimi projekti?

Že v času delovanja prejšnje agen-
cije (Regionalne razvojne agencije 
Celje, op. p.) je bilo veliko nareje-
no. V novo agencijo smo se povezali 
zato, da smo 100-odstotni lastniki, 
saj vanjo vlagamo tudi sredstva za 
njeno delovanje. Delovanje je pre-
gledno, računi so čisti, prijatelji do-
bri. Vedeti pa moramo, da so zlati 

Mesto je platno – 
škarje občanom!
Celje: mesto s 560-letno tradicijo in mesto priložnosti – Z županom Bo-
janom Šrotom o pričakovanjih in realnih možnostih

Osrednja slovesnost ob prazniku Mestne občine Celje bo v ponede-
ljek, 11. aprila ob 19.30 uri v Narodnem domu. Ob tej priložnosti bodo 
podeljena najvišja priznanja – občinski grbi. Prejeli jih bodo:Vasilije 
Ćetković – Vasko, dr. Dragica Žvar, podjetje Elektrosignal,  Ludvik Lon-
čar, Mojca Majcen, Lučka Počkaj in Društvo za ustvarjalnost Filter.

časi za regionalne razvojne projekte 
že nekoliko mimo.

Ni pa še povsem mimo gospo-
darska kriza, ki Celja tudi ni ob-
šla. Vaša ocena?

Celjsko gospodarstvo je kljub 
dvema letoma krize v solidni for-
mi. Nekoliko se je povečalo število 
brezposelnih, vendar ne drastično. 
Pri pomoči gospodarstvu je lokalna 
skupnost relativno omejena, tudi z 
evropskimi predpisi. Moram poveda-
ti, da je celjska občina vsa leta zelo 
zmerna pri zaračunavanju nadome-
stila za uporabo stavbnih zemljišč 
za pomembne gospodarske subjekte 
industrije in storitvene dejavnosti v 
našem mestu. Mestni svet je sprejel 
spremembo odloka o bistveno nižjih 
komunalnih prispevkih za vse inve-
stitorje v gospodarstvo. Zagotavlja-
nje komunalnih storitev je v Celju 
za primerno nizko ceno na dovolj 
visoki ravni, imamo sodobno cestno 
omrežje, hiter dostop do avtoceste 
in železnice ter dobro informacijsko 
infrastrukturo, zato smo zanimivi. 
Menim, da bi lahko takoj prodali ka-
kšnih 10 hektarjev zemljišč za gra-
dnjo logističnih centrov v vzhodnem 
delu mesta, če bi jih seveda imeli v 
enem kosu.

Kaj pa gospodarska prihodnost 
Celja?

Upam, da je za celjsko gospodar-
stvo najhujše že mimo in da lahko 
spet pričakujemo živahnejšo investi-
cijsko dejavnost. Želim si, da bi se v 
prihodnosti poleg tradicionalnih pa-
nog razvijale še tiste z višjo dodano 
vrednostjo. V mestu imamo kar nekaj 
manjših visokotehnoloških podjetij, 
ki so že na globalnem trgu in imajo 
vse možnosti, da prerastejo okvirje 
majhnosti. To je tudi priložnost za 
mlade visoko izobražene kadre, v 
katere država vloži veliko denarja, 
potem pa nam pogosto pobegnejo v 
tujino, kjer drugi izkoristijo njihovo 
znanje.

Ko govorimo o kakovosti življe-
nja v kraju, poleg možnosti zapo-
slitve zelo visoko uvrščamo tudi 
dostopnost do nepremičnin; sta-
novanj, zazidljivih parcel. Kaj lah-
ko Celje ponudi v tem pogledu?

Stanovanj je na trgu še nekaj. Se-
veda ni mogoče nikoli zagotoviti to-
liko socialnih neprofitnih stanovanj, 
kot bi se našlo prosilcev, na listi je 
vedno okoli 300 kandidatov, pri če-
mer ljudje pozabljajo, da so do sub-
vencij upravičeni tudi pri zasebnih 
najemodajalcih. Občina ima v lasti 
še kar nekaj stanovanjskih parcel za 
individualno gradnjo. Z novim pro-
storskim aktom, ki ga bomo, upam, 
da do konca naslednjega leta, spravili 
skozi vse mučne državne procedu-
re, bomo dobili še nekaj stavbnih 
zemljišč. Upam si reči, da so cene 
zemljišč v Celju zmerne ravno zato, 
ker občina s svojo ponudbo nekako 
uravnava ceno na trgu. Če ne bi bilo 
tako, bi cene zbezljale v nebo, kot 
se je to zgodilo marsikje. V Ljubljani 
so cene višje kot na Dunaju! In kako 
hitro se v Ljubljano v službo pripe-
ljete iz Celja?

Obrobje mesta se je tudi zato 
precej hitro razvijalo in širilo, vsi 
pa si dandanes belimo glavo s tem, 
kako oživiti in vrniti utrip v mestno 
jedro.

Res je, a je odvisno, kako na to 
gledate. Primer: pred leti smo se z 
rokometaši mudili v nekem nem-
škem mestu. In nekdo je pripomnil, 
kako mrtvo in zaspano mesto je to. 
Rekel sem mu, naj pogleda na to z 
druge plati. Morda pa njegovi prebi-
valci pravijo, kako mirno in prijetno 
mesto je. V bistvu si moramo naj-
prej odgovoriti na vprašanje, kakšno 
mestno jedro si sploh želimo! S pre-
novo, ki se letos začenja, želimo me-
sto narediti privlačno za prebivalce 
in obiskovalce. Že zdaj se zavedam, 
da bodo posegi enim bolj, drugim 
manj všeč. Lastnike in najemnike 
lokalov v mestu bomo spodbujali 
k pestri in raznovrstni ponudbi, na 
obrobju zagotovili parkirna mesta, 
potem se pa naše pristojnosti počasi 
končajo. Moramo se zavedati, da se 
je z odmiranjem poslovnih funkcij, 
ki so jih slovenska mesta imela še 
pred 25 leti, končalo neko obdobje. 
In težko, da bo v mestu še kdaj tako 
živahno kot včasih, ko so bile vse 
trgovine dostopne le v mestnem je-
dru. Zanj pa seveda želimo, da osta-

ne pomembno središče druženja, 
srečevanja.

In polno turistov! Vsekakor bi 
si jih v Celju želeli več in tudi za 
dlje časa …

Če smo realni, Celje cvetoče turi-
stično mesto v smislu nekdanjega 
»bisera na Savinji«, kot so mu rekli v 
času gradnje Južne železnice, verje-
tno ne more biti. Seveda pa ima po-
tenciale. Mimo Celja se poleti pelje 
kakšnih 30 tisoč vozil dnevno. Že 
če bi nam uspelo pol odstotka teh 
šoferjev prepričati, da vklopijo desni 
smerni kazalec, bi to pomenilo 300, 
400 turistov dnevno, ki bi v Celju ku-
pili vstopnico za muzej, kaj pojedli, 
kupili. Na eni strani lahko govorimo 
o mestnem turizmu z nekaterimi 
redkimi atrakcijami, kot so arheolo-
ška klet, prepoznavni Stari grad in 
ohranjeno mestno jedro. Drugo je re-
kreacijski turizem, ki ga razvijamo v 
okolici, mislim predvsem na Celjsko 
kočo in Šmartinsko jezero. Imamo 
velike možnosti za razvoj jezerskega 
turizma. Jezero je 35 let nedotaknje-
no, ima čudovit naravni habitat in 
sprejetje državnega lokacijskega na-
črta je odprlo obilo možnosti.

Vrniva se k Celjanom in h kva-
liteti življenja v mestu. Ali lahko 
govoriva o enakomernem razvoju 
občine in dobrih pogojih v vseh 
mestnih četrtih in krajevnih sku-
pnostih?

Upam si trditi, da je standard, kar 
se tiče komunalne infrastrukture, na 
podeželju skoraj enak kot v mestu. 
Smo nad evropskim povprečjem; 
imamo okoli 85-odstotno pokritost 
s kanalizacijo, ki jo še gradimo ozi-
roma nudimo subvencije za gradnjo 
malih čistilnih naprav. Pokritost z 
vodovodom je 99-odstotna. Nekaj 
makadamskih odsekov še moramo 
asfaltirati, a vedeti morate, da imamo 
kar 500 kilometrov občinskih cest, 
ki so večinoma v boljšem stanju kot 
državne. A obnove kilometra ceste v 
mestu, kjer je prometna obremenje-
nost ogromna, ter obnove ceste, ki 
vodi do 20 gospodinjstev, ne more-
mo enako vrednotiti. Skrb za okolje 
je v Celju prav tako na izjemno visoki 
ravni.

Civilne iniciative se s tem verje-
tno ne bodo strinjale.

Da se razumemo; angažirana civil-
na gibanja so izjemno pomembna za 
lokalno skupnost in strokovne usta-
nove, če seveda delujejo konstruktiv-
no v smeri izboljšanja razmer ter na 
podlagi realnega prikaza problema. 
Ne morem pa pristati na to, kar se 
dogaja v Celju. Ves čas eni in isti lju-
dje izpostavljajo stvari, ki jih vemo 
že več kot 20 let in jih nikoli nismo 
skrivali. Res je, da je Celjska kotlina 
obremenjena s težkimi kovinami, 
kar je posledica 130-letnega delo-
vanja težke industrije v mestu. Tudi 
v najbolj razvitih državah sveta je 
zgodba podobna. Raziskave so bile 
narejene, podatki so javno dostopni, 
posamezniki pa iz njih delajo straho-
tne projekcije in interpretacije. Res 
pri tem je, da kratkoročnih ukrepov 
in rešitev ni. Prizadevamo si za spre-
jetje zakona o sanaciji Celjske kotline 
in delamo korake naprej. Prvi korak 
je, da stvari ne poslabšuješ. Na tem 
področju je bilo narejeno ogromno in 
zrak ter voda v Celju sta danes bistve-
no bolj čista kot pred leti. Ekološki 
standardi so visoki.

Včasih se že zdi, da smo Celja-
ni precej razvajeni. Če pogledava 
na spletni Servis 48, se kar vrstijo 
pritožbe; ne gori luč, smetnjak je 
prevrnjen, suha veja bo padla na 
cesto … Pretiravamo?

Ah, ne, to je dobro! V občini na 
primer skrbimo za 4.800 cestnih sve-
tilk. Občina obsega 93 km² in težko 
je imeti pregled. Pomoč občanov, ki 
nas opozarjajo, je dobrodošla. Tudi 
doma dober gospodar popravi, kar 
se je pokvarilo, odstrani vejo, ki je 
padla na dvorišče, enako mora velja-
ti za občino in njene službe.

Nekaj črnih točk podobo mesta 
vendarle še kazi. Kaj bo z dvorcem 
Lanovž, Rakuševim mlinom?

Črnih točk, kot jim pravite, je 
v mestu bore malo. Za Lanovž so 
ideje žal padle v vodo, glede Raku-
ševega mlina pa preverjamo precej 
realno možnost, da bi v njem ure-
dili stanovanja. Ohranili bi zunanjo 
konstrukcijo, notranjost pa povsem 
obnovili. Kukovičevo žago smo po-
rušili in uredili parkirišče. Nekaj 
bomo kmalu ukrenili glede vrtna-
rije na Mariborski cesti, kjer naše 
zemljišče uporabljajo za črni odpad 
in nas počasi mineva potrpljenje. 
Drugega se ne spomnim. Se vi?

Petrička.
Petriček je v lasti družine Petriček 

in tukaj občina ne more ničesar sto-
riti, čeprav propada. Mislite, da mi 
je vseeno za Lunovo kmetijo, kjer 
bi lahko uredili etnološki muzej in 
vzorčno kmetijo za otroke, da ne 
bodo še naši malčki začeli risati 
vijoličnih krav? Do dogovora z la-
stnikom žal ni prišlo.

Torej vendarle lahko govoriva 
o »biseru na Savinji«. Končno se 
zadeve premikajo tudi v smeri, da 
Celje ne bo več biser pod Savinjo?

Tako je. Občina je partner v pro-
jektu za zagotavljanje poplavne 
varnosti in naj spomnimo, da smo 
sami naročili in financirali izdelavo 
dokumentacijo za izvedbo protipo-
plavnih ukrepov. Ta je pripravljena 
in že oddana ministrstvu za okolje 
in prostor. Upam, da to pomeni sko-
rajšnji začetek del že v letošnjem 
letu. Večina sredstev bo zagotovlje-
nih iz kohezijskega sklada, nekaj iz 
državnega proračuna. Gre za veliko 
investicijo, samo na območju celjske 
občine se bodo višali nasipi in gradili 
suhi zadrževalniki v skupni vredno-
sti 30 milijonov evrov. Zgraditi bo 
treba tudi nov Splavarjev most, saj 
je obstoječi prenizek in ob poplavah 
zajezi Savinjo.

Se slavljenca, ki praznuje 560 
let, tako dolgo namreč Celje že ima 
mestne pravice, spodobi vprašati, 
v kakšni formi je?

V takšni, kot so njegovi prebivalci. 
Eno so pogoji za kvalitetno življenje, 
ki jih lahko zagotovi lokalna sku-
pnost, od občanov je odvisno, kako 
bodo dane pogoje izkoristili. Če me 
vprašate, kaj nudimo različnim skupi-
nam občanov, vam lahko dam primer 
krasno urejenega igrišča za dvorano 
Zlatorog, kjer pa se otroci ne igrajo. 
Ker pač čas preživljajo za računalni-
kom in pred televizijo. Posledice so že 
vidne v vse pogostejših primerih pre-
komerne teže, težavah s hrbtenico. 
Za zgled bi jim lahko bili starejši, ki 
so zelo vitalni in aktivni. Delovno ak-
tivni prebivalci imajo veliko možnosti 
rekreacije in sprostitve, saj o lahko, 
ne glede na to, kjer v Celju živijo, po 
10 minuta peš hoje v naravi. Kultur-
na ponudba je pestra. Skratka, vse 
omenjene populacije ustvarjajo utrip 
mesta Celja, za katerega menim, da je 
s 50 tisoč prebivalci ravno prav veliko. 
V njem se več ali manj vsi poznamo. V 
takšnem mestu je prijetno živeti. Ima 
vse osnove za visoko kakovost življe-
nja. Čisto vsem pa je težko ugoditi.

POLONA MASTNAK, 
Foto: SHERPA
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Če smo pretekli teden dvi-
govali pokrovke v šolskih in 
vrtčevskih kuhinjah, smo 
se tokrat odločili pogledati 
še v dostavne kombije. Rav-
natelji so se strinjali, da so z 
dobavitelji v glavnem križi 
in težave. Vsi nimajo tako 
tanke vesti, da bi kot naš 
sogovornik zaradi spornih 
navodil ob dostavi mesa v 
javni zavod na koncu celo 
pustili službo. Da pa je v ži-
vilski branži marsikaj hudo 
narobe, nam je pri pripravi 
tega članka postalo še kako 
jasno. Redko katera tema-
tika zbuja pri poučenih 
toliko skrbi in redko kdaj 
so se naši viri tako zelo bali 
odkriti svojo identiteto kot 
tokrat. A če se zavedamo, 
da tisti, ki obvladujejo hra-
no, obvladujejo svet, je ja-
sno, zakaj.

Zaradi smotrne rabe javnih 
sredstev so vse javne zavode, 
od šol, vrtcev do upokojen-
skih domov, »zadela« javna 
naročila. Da je to resna zade-
va, kaže podatek, da jih zgolj 
za vzorec opravi sama. Zu-
nanje inštitucije svoje usluge 
seveda primerno zasolijo. O 
kakšnih hudih prihrankih 
na ta račun torej ni mogoče 
govoriti. Osnovna ideja je 
preprosta – dobiti primerno 
kvaliteto za najboljšo ceno. V 
praksi pa se stvari zapletejo 
vsak dan trikrat.

Predvsem kvaliteta sadja 
in zelenjave zelo niha. Ker 
dobavitelji vedo, da jih ni 
mogoče kar tako zamenjati, 
se ne obremenjujejo pretira-
no in je ni stvari, ki je ne bi 
poskušali prodati. »Saj robo 
tudi zavračamo. Ampak če 
ob 8. uri pripeljejo 400 kosov 
določenega sadja, mi ga mo-
ramo pa čez dvajset minut 
razdeliti, prav dosti mane-
vrskega prostora za zame-
njavo ali nakup drugega pač 
nimamo,« dobaviteljske niše 
opisuje eden od ravnateljev. 
»Ko zagrozimo, da jih bomo 
zamenjali, se za kratek čas 
vzamejo v roke, potem gre 
spet vse od začetka. Tudi po-
zivi o lokalni, domači nabavi 
se sicer fino slišijo, v praksi 
pa že zaradi prostega trga ni-
majo nobenih možnosti.«

Papir slovenski, 
zrezek ne nujno
Kvaliteta se načeloma 

sicer zahteva in ni berača, 
ki ne bi hvalil svoje malhe, 
vendar imata zadnjo besedo 
še vedno cent ali dva, ki do-
ločata najnižjo ceno. Posel 
je treba dobiti za vsako ceno 
in ker je konkurenca velika, 
so marsikdaj v igri tudi hudo 
pritlehne metode.

Naš sogovornik je za do-
stavo mesa hudo sporna 
navodila dobil celo črno na 
belem. Direktor podjetja je 
gladko zahteval, da v dom 
upokojencev namesto naro-
čenega junčjega plečeta in 
stegna dostavi kravje pleče 
in stegno, torej meso slabše 
kvalitete. Sodu je izbila dno 
zahteva, da pod znamko in 

Ne boj, mesarsko klanje!
Stanje v živilski industriji je prepuščeno visoki zavesti posameznikov – Poznavalci nanjo ne bi računali!

Priznati moramo, da se nam večinoma niti sanja ne, kaj se dogaja z živili, preden končajo na našem krožniku …

imenom šunke brez konzer-
vansov proda navadno pica 
šunko. »S tem se nisem mo-
gel sprijazniti. Ljudje imajo 
tudi alergije na določene 
konzervanse in takšne za-
menjave lahko nenazadnje 
povzročijo resne zdravstve-
ne težave. Tega nisem hotel 
imeti na vesti in sem dal 
odpoved. Ampak žalostno 
je, da take bližnjice ubirajo 
bolj ali manj vsi.«

Če se zanašate na možnost 
lastne izbire in sveto pravico, 
da za svoj denar dobite, kar 
ste si zamislili, premislite še 

enkrat. Kot nam je zagotovil 
sogovornik, so manipulacije 
o izvoru mesa zelo pogoste. 
Sledljivost mesa imamo v 
Sloveniji zelo dobro ureje-
no in čeprav so kupci na to 
občutljivi, naročajo nekateri 
trgovci samo za vzorec slo-
venskega mesa. Zgolj toliko, 
da je deklaracija pripravno 
ves čas na očeh. Ste že kdaj 
zahtevali podrobna dokazila, 
od kod je zrezek, ki ga name-
ravate kupiti?

»Purpen mesnine« 
se raztopijo v 
ustih
Prehranski strokovnjaki nas 

zaradi kemijskega koktajla do-
datkov že dolgo svarijo pred 
raznimi delikatesnimi izdelki, 
klobasami, paštetami in po-
dobnim. In tako se zatečemo 
k mesninam, kjer je struktura 
mesa še vidna. Po logiki stvari 
bi človek mislil, da v cel kos 
šunke ne morejo vmešati bog 

ve česa. Pa smo se dokopali do 
konkretnih receptur za hrenov-
ke, posebne salame in prekaje-
ne šunke. Če ostanemo kar pri 
slednji, ki bo vsak čas še kako 
aktualna.

Načeloma šunka od »doma-
čega« pujsa dva do tri tedne 
zori v slanici, med začimbami 
in dišavami. Potem jo obrišejo 
in podimijo. Po kakšnem me-
secu iz kilograma mesa dobi-
mo petino lažji kos. Industrija 
tega seveda ne prenese. Vza-
mejo kilogram mesa – na no-
beni prekajeni šunki še nismo 
zasledili izvora surovine – in ga 

s posebno injekcijsko napravo 
»napikajo« z mešanico kemij-
skih dodatkov. V njej so ume-
tne arome, konzervansi, ojače-
valci okusa in poseben umetni 
destilat na podlagi škroba, ki 
reagira podobno kot puding. 
Z masirko pod tlakom nekaj 
ur meso preparirajo, tako da 
se mešanica dobro razporedi 
in zakrkne. Po samo 24 urah 
dobijo iz kilograma mesa kar 
do 60 odstotkov težjo okusno 
in lepo šunko. Koliko dodatne-
ga volumna je v takih »špricer 
šunkah«, potrošnikom ne pove 
nihče. A roko na srce, tudi po-
tem ko nekaterim razliko razlo-
žijo, ob enakih cenah izberejo 
industrijsko šunko. Kuhana je 
v dvajsetih minutah in čudovi-
to se raztopi v ustih …

Inšpektor, 
tombola in strela 
so enako verjetni
Dobrega poznavalca delika-

tesnega raja povprašamo, kaj 

lahko kot potrošniki sploh 
izberemo. Po nekaj minutah 
razmišljanja zatrdi, da ne do-
sti. »Sam bi se brez dvoma od-
ločil za surovo meso in si ga 
sam pripravil. Od delikates je 
ena redkih sprejemljivih stvari 
na primer pršut. Sicer so su-
rovine vedno slabše, premalo 
časa ga sušijo in tudi ne več 
na zraku, vendar vsaj kemij-
skih dodatkov v njem ne boste 
našli. Hrenovke, ki jih imajo 
otroci tako zelo radi, so bile 
nekoč sicer dobro zastavlje-
ne. V naravnem ovoju sicer 
še sledijo nekim standardom, 

razni hot dogi pa niso niti h od 
hrenovk. Kemijsko pa so vsi 
tovrstni izdelki sporni.« Vsak 
salamar na primer ve, da pri 
sušenju povprečne salame 
izgubimo celo 40 odstotkov 
teže. Za industrijo je že 15 
prava katastrofa. V vmesni 
prostor tako vstopijo umetne 
arome, ojačevalci okusa in 
mikroorganizmi za hitro zo-
renje.

Področje hrane v EU ureja 
množica predpisov in uredb, 
vendar standardi kljub temu 
padajo. Večina živil, ki se 
znajdejo na trgu, ni namreč 
pod nikakršnim mikrobiolo-
škim ali kemijskim nadzorom. 
Vzorčenje živil si namreč no-
silci dejavnosti predpisujejo 
sami. Lahko si predstavljamo, 
da se sami s sabo ne »zape-
njajo« preveč. Število neodvi-
snih nadzorov države je tako 
majhno, da je možnost pregle-
da naš sogovornik označil z 
zadetkom na loteriji.

Seveda ne bomo 
jedli – prodali 
bomo!
Inženir živilske tehnologije, 

ki dela v stroki, opozarja, da 
so stvari že na papirju slabo 
urejene, v praksi pa še za spo-
znanje slabše. »Večina živil 
›ne pade pod‹ mikrobiološki 
nadzor, tako lahko proizva-
jalec daje na trg izdelke brez 
kakršnekoli analize ali nadzo-
ra. Tudi če je slednji zahtevan, 
si sami predpišejo pogostost. 
Trgovci ne komplicirajo, do-
kler jim ob izdelkih dostavijo 

izjave o zdravstveni ustrezno-
sti živila. Te pa so redko pod-
prte z ustreznimi analizami.« 
Inšpekcijske službe so posta-
le bolj birokratske nadzorne 
službe kot dejanski čuvaji na 
terenu. »V zadnjem času jih 
zanima samo dokumentacija 
HACCP, ne pa tudi varnost 
živil. Če je obrat nesnažen in 
živilo neustrezno, odredijo 
čiščenje in izločitev, medtem 
ko vas zaradi pomanjkljivega 
datuma na dokumentaciji v 
gostinstvu lahko na primer 
oglobijo za 800 evrov.«

Sogovornik nam postreže s 
podatkom, da so kar v tretjini 
sendvičev z zelenjavo odkrili 
Listerijo Monocytogenes, ki 
lahko povzroči splav in mo-
tnje pri razvoju ploda. Proble-
matični so pripravljeni biftki, 
delikatesne solate, solatni 
bari in omake. In če kakšna 
analiza slučajno kaj pokaže, 
nosilec dejavnosti enostavno 
poskrbi za novo vzorčenje in 

star izvid brez posledic vrže 
stran. Nekoč obvezni živilski 
zdravstveni pregledi so ukinje-
ni. Nadomestile so jih zgolj iz-
jave o zdravstveni ustreznosti. 
Pri tem ne smemo zanemariti, 
da so to običajno najbolj slabo 
plačana in fluktuacijsko zelo 
izpostavljena delovna mesta. 
V skladiščih so večen problem 
glodalci. Leptospiroza iz pod-
ganjega urina lahko na primer 
povzroči tudi smrt. Kako je s 
pločevink ne zanesti v hrano, 
je umetnost posebne vrste. 
Tudi tečaji higienskega mini-
muma niso več obvezni. Kaj 

to v praksi pomeni, si lahko 
samo predstavljamo. Še naj-
več dolgoročnih posledic pa 
je na področju kemijskega 
tveganja. Nič posebnega 
ni, če sta sadje in zelenjava 
škropljena tudi 40-krat letno. 
Menda tudi karenčni roki ve-
dno ne potečejo do trenutka, 
ko se znajdejo na prodajnih 
policah. Ocena tveganja mor-
da še zdrži pri kemikalijah 
v enem samem izdelku. O 
tem, kaj povzročita sinergija 
in dolgoročno uživanje, pa 
študije še ne govorijo. Svoje 
bo pokazal šele čas.

Kot pravi naš vir, je zavest 
med proizvajalci približno 
taka kot pri kmetu, ki ga je 
mimoidoči opozoril, da so 
njegove kumarice bolne in 
niso užitne. Pa je ta veselo 
odgovoril, da mu je jasno: 
»Te niso za jesti, te bomo 
prodali!«

 SAŠKA T. OCVIRK
Foto: SHERPA
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Po podatkih Novega te-
dnika bodo celjski policisti 
ovadili voznika avtobusa, 
ki je v ponedeljek na lokal-
ni cesti v Okonini do smrti 
zbil deklico, ki naj bi nena-
doma stopila pred avtobus. 
Zaradi povzročitve smrtne 
prometne nesreče iz malo-
marnosti mu grozi večletna 
zaporna kazen. Nesreča še 
vedno odmeva po celotni 
Savinjski dolini, saj je bila 
malčica stara komaj štiri 
leta. Od leta 2000 do danes 
je na Celjskem umrlo že 13 
otrok. In te nesreče najbolj 
bolijo.

Naj spomnimo, da naj bi 
voznik avtobusa v ponede-
ljek trčil v deklico, zatem ko 
je ustavil ob cesti, da bi iz av-
tobusa izstopila dijaka. Ko je 
speljal, naj bi udaril v otroka s 
sprednjim delom vozila, nato 
ga z zadnjim kolesom prevo-
zil. Voznik, sicer domačin, 
med Savinjčani znan lokalni 
avtobusni prevoznik, naj bi 
bil zaradi nesreče popolno-
ma strt. Deklica je umrla tik 
pred svojo domačo hišo, po 
naših podatkih naj bi jo av-
tobus zbil na nasprotni strani 
od domačije, kar bi pomenilo, 
da je otrok pred nesrečo prišel 
sam tudi na drugo stran ceste. 
Če je res, da je deklica pritekla 
oziroma se z igračo pripeljala 
pred avtobus, je vprašanje, kaj 
se bo dogajalo v sodnem pro-
cesu, če bodo vozniku začeli 
soditi. Kolikor so nam pove-

Ko prometna nesreča 
vzame otroka … Otroci pogosto na cesti tudi brez nadzora staršev – Bo 

kdo kdaj tudi odgovarjal?

Leta 2007 smo pisali o pretresljivi zgodbi 10-letne deklice 
s Tolstega Vrha nad Slovenskimi Konjicami. Vanjo je na 
lokalni cesti Konjiška vas–Trije Križi silovito trčil voznik 
osebnega vozila 42-letni Andrej G., medtem ko je deklica 
hodila ob levem robu ceste proti Trem Križem. Peško je 
zadel s prednjim delom vozila, nakar je deklica najprej padla 
na pokrov motorja in nato še v vetrobransko steklo. 42-letnik 
je zapeljal na travnato brežino in trčil še v drevesa, kjer je z 
vozilom obstal. Deklica je dobila tako hude telesne poškod-
be, da je umrla na kraju nesreče. Takrat se je govorilo, da je 
moški vozil vinjen in s preveliko hitrostjo za omejitev v na-
selju. Da je bolečina še večja, je bila to pri dekličini družini 
že druga tragedija v kratkem času. Njen oče je namreč dve 
leti pred tem izgubil ženo in ostal sam s tremi otroki. Ravno 
dan pred smrtno nesrečo je bila obletnica smrti dekličine 
mame, deklica pa je tiste dni dopolnila tudi 10 let. Danes 
smo že leto 2011, a se sojenje povzročitelju na celjskem 
okrožnem sodišču še ni začelo. Po naših informacijah so 
tožilci obtožnico zoper povzročitelja spisali in na sodišče 
vložili že leta 2009! Vprašanje, kdaj se bo začelo sojenje 
smo včeraj poslali tudi na Okrožno sodišče v Celju, toda 
odgovora do zaključka redakcije nismo dobili.

Za smrt 10-
letnice še nihče 
odgovarjal

Boleč prizor na cesti Konjiška vas–Trije Križi leta 2007. Do danes 
povzročitelj nesreče še ni odgovarjal.

Od leta 2000 do danes je na območju celjske policijske 
uprave umrlo kar 13 otrok, starih od 2 do 15 let. Leta 2000 
je voznik traktorja v Laškem povozil komaj 2 leti starega 
otroka, isto leto je v Celju voznica trčila v 10-letnika, ki je na 
kraju nesreče umrl. 10-letni otrok je umrl še leto kasneje v 
Žalcu, tudi vanj je trčil avtomobil. Leta 2002 je v Šmarju pri 
Jelšah avto zbil 15-letno kolesarko, leta 2003 pa v Laškem 
4-letno deklico. V Žalcu se je leta 2003 zgodila nesreča, v 
kateri je umrla 7-letna sopotnica v avtomobilu. Iz podatkov, 
ki so nam jih posredovali iz celjske policije, je še razvidno, 
da so leta 2004 umrli kar trije otroci, in sicer v Šmarju 
pri Jelšah je z motorjem padel 14-letni deček, v Žalcu je 
življenje izgubil 15-letni sopotnik na motorju, v Slovenskih 
Konjicah pa 10-letnik, ki je bil sopotnik v avtomobilu. Čez 
dve leti je 11-letni otrok umrl še v nesreči v Žalcu, kjer ga je 
zbil voznik osebnega avtomobila, leta 2007 pa je v Sloven-
skih Konjicah pijan voznik do smrti zbil 10-letno deklico, v 
Šmarju pri Jelšah pa je umrl 15-letni sopotnik na motorju. 
4-letnica iz Okonine je bila naslednja žrtev.

Okonina – cesta dekličine smrti Otroci na cesto le pod nadzorom staršev

dali poznavalci avtobusnega 
prevozništva, voznik tako 
majhnega otroka ob vozilu 
zaradi višine avtobusa nikakor 
ni mogel opaziti. Vprašanje je 
tudi, ali je avtobus ustavil na 
za to označenem prostoru. To 
so informacije, ki jih bodo v 
možnem sodnem postopku 
ugotavljali tudi sodni izveden-
ci. Njihova mnenja pa so za 
izrek oprostilne ali obsodilne 
sodbe ključna.

Nevarno delo
Pogovarjali smo se tudi z 

direktorjem Izletnika, celjske-
ga avtobusnega prevoznika 
(voznik iz Okonine ni bil Izle-
tnikov), Darkom Šafaričem. 
Zanimalo nas je, kolikokrat 
se na primer njihovi vozniki 
znajdejo v takšnih in podob-
nih situacijah, saj je znano, 
da se je spomladi leta 2009 na 
Kidričevi cesti v Celju zgodila 
nesreča, ko je ravno v njihov 
avtobus trčil voznik osebne-
ga vozila. V avtu so bili trije 
mladi – ki naj bi vozili prehi-
tro in zapeljali na nasprotni 
vozni pas – mrtvi na kraju 
nesreče. To je bila ena gro-
zljivejših prometnih nesreč 
na Celjskem. »Po tej nesreči 
smo vozniku takoj ponudili 
možnost strokovne pomoči, 
saj gre v takšnih dogodkih za 
zelo stresno situacijo. Ta voz-
nik je bil takrat dva tedna tudi 
na dopustu, z njim smo opra-
vili več razgovorov,« razlaga 
Šafarič. Pri Izletniku vsako 

leto organizirajo tudi poseb-
na izobraževanja, predavanja 
in praktična usposabljanja za 
vse voznike avtobusov, kjer 
se največ govori ravno o var-
nosti in nevarnih situacijah 
v prometu. Svoje voznike pri 
Izletniku preverjajo tudi na 
terenu. Posebna Izletnikova 
kontrolna služba namreč po-
leg veljavnih vozovnic pre-
verja tudi voznike. »Analizira 
njihovo vožnjo in ugotavlja, 
ali vozniki vozijo v skladu 
z zakonodajo in internimi 
predpisi,« dodaja Šafarič. Ker 
imajo zakonsko možnost svo-
je voznike tudi testirati z al-
kotestom, smo ga vprašali, ali 
se v podjetju kdaj lotijo tudi 
tega. »Da. Če obstaja sum, da 
bi morda voznik lahko sedel 
za volan pod vplivom alko-
hola. Vendar tega pri nas že 
nekaj časa sploh ni bilo. Smo 
pa v preteklosti že sodelova-
li z zunanjimi strokovnjaki, 
ki so voznike res preverjali 
tudi z alkotesti,« odgovarja 
Šafarič. Poudarja, da je biti 
voznik avtobusa zelo odgo-
vorno delo: »Tega bi se mo-
rali ljudje, predvsem pa ostali 
udeleženci v prometu, dobro 
zavedati. Hitro lahko ogroziš 
tuja življenja. To je drugače, 
kot če voziš tovor. Imaš poln 
avtobus ljudi in takšni vozni-
ki so bolj obremenjeni. Spre-
mljati morajo, kaj se dogaja 
na cesti, na drugi strani pa 
tudi, kaj se dogaja v vozilu. 
Morda imajo v avtobusu mla-
de, ki so razposajeni.«

In ob tem, da so vozniki šol-
skih avtobusov vsakodnevno 
vpeti v prevoze osnovno- in 
srednješolcev, je načel še 
temo, ki pa je – kadar govo-
rimo o prometni varnosti – še 
kako pomembna: »Opažamo, 
da se nekako zanemari pro-
metna vzgoja v srednješolski 
dobi. V srednjih šolah preven-
tivne akcije sicer so, saj v njih 
sodelujemo tudi mi, vendar je 
tega še vedno premalo. Morda 
bi moral biti kakšen predmet 
kot izbirna vsebina. V osnov-
ni šoli o tem več govorijo, ob-
dobje srednje šole pa je nek 
vmesni čas, po katerem dijaki 
sedejo v vozila …«

Kaj pa starši?
Roko na srce, prometna kul-

tura mladih je na nizki ravni. 
V uredništvu smo do zdaj 
dobili že kar nekaj opozoril 
glede nevarnosti predvsem v 
nekaterih obmestnih naseljih, 
kjer so otroci na cestah brez 
nadzora staršev. Ravno to je 
grožnja staršem in vsem voz-
nikom, ki jim otrok lahko »ne-
nadoma stopi pred vozilo«.

Navajamo hipotetičen pri-
mer, ki se lahko zgodi vsako-
mur. Peljete se skozi naselje. 
Nenadoma vam pred vozilo 
priteče otrok. Da bi se izo-
gnili nesreči, zavijete levo na 
nasprotni vozni pas. Toda po 
njem vam v nasprotni smeri 
pripelje voznik, v katerega 
čelno trčite, in voznik zaradi 
hudih poškodb umre. Polici-
ja bo ovadila vas zaradi pov-
zročitve tragične prometne 
nesreče, grozila vam bo več-
letna zaporna kazen. Če bi se 
to res zgodilo, je vprašanje, če 
bi zaporno kazen sploh dobi-
li ali pa bi vas obsodili milej-
še. V tem primeru gre lahko 
za tako imenovano »skrajno 
silo«. 32. člen Kazenskega za-
konika namreč govori ravno 
o tem: »Kdor stori dejanje, ki 
ima znake kaznivega dejanja, 
zato da bi od sebe ali koga 
drugega odvrnil istočasno 
nezakrivljeno nevarnost za 
življenje, telesno celovitost, 
osebno svobodo ali premo-
ženje, nujno za preživetje, ni 
kriv, če take nevarnosti ni bilo 
mogoče odvrniti drugače, sto-
rilec pa se ji tudi ni bil dolžan 
izpostavljati.«

Poglejmo drug primer. V 
podobni prometni situaciji se 
izognete otroku, ki nenadoma 
priteče na cesto, ne povzročite 
nesreče, toda med izogibanjem 
trčite v kakšno ograjo in po-
škodujete sebe. Vprašanje: ali 
lahko tožite starša, ki sta s tem, 
da nista varovala svojega otro-
ka, spravila v nevarnost vas? 
Lahko. Kot smo se pogovarjali 
z nekaterimi odvetniki, je to 
podobna situacija, kot da bi se 
vzgojiteljicam na sprehodu z 
otroki eden od malčkov izmu-
znil iz nadzora. Lahko tožite 

tudi vzgojiteljico. Do 15. leta so 
za takšne dogodke odgovorni 
starši oziroma osebe, ki so jim 
otroci zaupani v varstvo, po 15. 
letu pa je lahko tožba uperjena 
tudi v mladoletnika, ki pa ima 
svoje zakonite skrbnike do pol-
noletnosti – starše.

»V takšnih zadevah je treba 
poiskati vzročno zvezo med 
posledico in razlogom za ne-
srečo. Lahko se zgodi tudi, da 
bi policisti ovadili starše otro-
ka, toda v praksi se to skorajda 
ne dogaja. Kvečjemu napišejo 
kazen za prekršek. Dejstvo, 
mimo katerega ne moremo, pa 
je, da so starši ne glede na vse 

odgovorni za svojega otroka,« 
so nam povedali strokovni so-
govorniki. 91. člen Zakona o 
varnosti v cestnem prometu 
jasno govori o »varstvu otrok« 
v prometu: » … otroci smejo 
samostojno sodelovati v ce-
stnem prometu šele, ko se 
starši, posvojitelji, skrbniki 
oziroma rejniki prepričajo, 
da so otroci sposobni razu-
meti nevarnosti v prometu in 
da so seznanjeni s prometni-
mi razmerami na prometnih 
površinah, kjer se srečujejo s 
cestnim prometom …«

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: US, Sherpa, Time
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»Samo to 
me zanima, 
zakaj?«
Vprašanje moškemu, ki je sredi ulice brutalno pretepel 
nekdanjo partnerko

Ženska je dobila hude 
prelome lobanjske kosti, 
poškodbe in pretres možga-
nov, prelom desne ličnice, 
nosne kosti, zlom prstov in 
številne udarnine. Krimi-
nalisti so Omerzo sprva 
celo ovadili zaradi posku-
sa uboja, a so tožilci zatem 
spremenili obtožnico v 
povzročitev hude telesne 
poškodbe.

Vklenjenega v lisice so v 
sredo na Okrožno sodišče 
v Celju že drugič v enem 
mesecu pripeljali 53-letne-
ga Bojana Omerzo, ki mu 
sodijo zaradi povzročitve 
hude telesne poškodbe. 
Pred dvema letoma je v 
Velenju pretepel nekda-
njo partnerko. Nanjo se je 
spravil v jutranjih urah, ko 
jo je presenetil med potjo 
v službo. Ženska bo posle-
dice čutila vse življenje. 
»Samo to me zanima, za-
kaj,« je vprašala obtoženca 
v sodni dvorani. A je ostal 
brez besed.

Omerza je bil že pred leti 
obsojen prav tako zaradi 
fizičnega napada na (isto) 
žensko, zaradi česar je sedel 
za mariborskimi zapahi. Od 
tam so ga izpustili na prosti 
izhod, a se nazaj ni vrnil. Is-
kali so ga več tednov, dokler 
se ni zgodil pretep v Velenju. 
Oškodovanka je ogorčena, 

Konec aprila naj bi se zače-
lo sojenje 47-letnemu Bran-
ku Mačku, povzročitelju tra-
gične nesreče pri Arji vasi, na 
avtocesti Šempeter–Žalec. V 
nesreči so umrli 24-letni Pe-
ter Kračun, 21-letna Tjaša 
Koštomaj in 22-letna Nataša 
Godec, 21-letna Jerneja Ro-
šer pa je bila hudo ranjena. 
Nesreča je v javnosti povzro-
čila odmevne razprave pred-
vsem o tem, da bi se sojenja 
za takšne tragedije morala 
začeti hitro. To so staršem 
umrlih otrok obljubili tudi na 
ministrstvu za pravosodje. 
Toda na celjskem okrožnem 
sodišču so nam ves čas za-
trjevali, da ni razlogov, da 
se bi sojenje Mačku začelo 
prednostno. Pred tedni so 
nam celo dejali, da se sodna 
obravnava ne bo začela niti 
pred poletjem. Toda zdaj so 
informacije drugačne. Prva 
obravnava naj bi bila že 29. 

Našli pobeglega povzročitelja
V četrtek se je v Šoštanju hudo poškodovala motoristka, v katero je trčil voznik osebnega 

vozila, nato pa s kraja nesreče odpeljal, ne da bi poškodovani nudil pomoč. Preiskava sledi s 
kraja nesreče je pokazala, da je neznanec vozil audija, zato so policisti preverjali vse lastnike 
takšnih vozil na velenjskem območju. Pri tem so izsledili 44-letnega Šoštanjčana, ki so mu 
odvzeli prostost in odredili pridržanje. 44-letnika so kazensko ovadili zaradi povzročitve 
prometne nesreče iz malomarnosti in pobega. Kazenski zakonik za takšni kaznivi dejanji 
predvideva do osem let oziroma do pet let zapora.

saj meni, da bi jo morali o 
tem, da se Omerza v zapor 
s prostega izhoda ni vrnil, 
obvestiti in tako opozoriti 
na morebitno nevarnost. Če-
prav je na sodišču postavila 
tudi to vprašanje, odgovora 
ni dobila. »Spominjam se, 
da sem med potjo v službo 
nenadoma dobila udarec iz 
hrbtne strani, nakar sem pa-
dla na tla. Takrat me je začel 
brcati in silovito udarjati v 
zadnji del glave. Čeprav na-
pad menda ni trajal dolgo, 
se mi je zdelo, da traja celo 
večnost,« je razlagala sodi-
šču. Ko je napadalec odšel, 
je ženska uspela vstati in 
poiskati pomoč. Policijo je 
poklical mimoidoči, a s po-
škodovano do prihoda krimi-
nalistov ni ostal na kraju.

»Ženska je bila popolno-
ma okrvavljena in v šoku. 
Vseskozi je omedlevala, 
zato smo poklicali tudi re-
ševalce. Nato smo s kolegi 

iskali kraj, kjer je prišlo do 
napada. Tam smo našli tudi 
sivo kapo,« je razlagal poli-
cist Ivan Hočevar, ki je bil 
takrat v policijski patrulji. 
Omerzo je s kaznivim deja-
njem povezala ravno kapa, 
na kateri so našli njegove 
biološke sledi. Na eni od pri 
njem zaseženih bund in na 
čevljih so našli sledove krvi 
napadene ženske.

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: SHERPA

Maček pred 
sodnika že aprila
Čez nekaj dni sojenje za najhujšo tragedijo v zadnjih letih 
na Celjskem

aprila, druga je razpisana za 
20. maj. Mačku grozi tudi do 
12 let zaporne kazni. Njego-
va zagovornica Nuša Maček 
je poskušala tudi s predlo-
gom, da bi sojenje prestavili 

Na Celjskem so v sredo pridržali tri voznike, ki so vozili pod vplivom alkohola. Med njimi 
je bil tudi kolesar, ki so ga ustavili v Rogaški Slatini. Ta je napihal 0,73 miligrama alkohola 
v litru izdihanega zraka, kar je po starem skoraj 1,5 promila. Moški je bil tako pijan že v 
zgodnjih dopoldanskih urah.

Na višjem sodišču v Celju še vedno niso 
popolnoma končali nadzora nad primeri, 
ki jih je vodil okrožni sodnik Milko Ško-
berne, ki ga sumijo domnevnega jemanja 
podkupnine.

Kot je znano, je skupina višjih sodnikov 
pregledala vse njegove nerešene kazenske 
zadeve, prav tako pa tudi sodne primere, 
ki so bili že končani v letih 2008, 2009 
in lani. Nadzor so opravili tudi nad za-
devami, kjer je sodnik lani sodeloval kot 
poročevalec, predsednik senata oziroma 
član senata, v katerih so odpravljali pripo-
re. Škobernetu očitajo, da je prejel visoko 
podkupnino ravno za odpravo pripora Ce-
ljanu Esadu Čehajić, ki mu sodijo zaradi 
kaznivega dejanja, povezanega s prosti-
tucijo. Postopki trajajo tako dolgo, ker je 
šlo za več kot 250 spisov, z rezultati pa so 
vmes morali seznaniti najprej Škoberneta, 
ki se je imel možnost nanje tudi pritožiti. 
»Zadevo ima trenutno v delu predsedni-
ca Višjega sodišča Celje Zinka Strašek, 

ki mora poročila sodnikov pregledoval-
cev preučiti ter se odločiti o morebitnih 
nadaljnjih ukrepih,« so nam sporočili s 
celjskega višjega sodišča. Kdaj bodo vsi 
postopki končani, se še ne ve, so pa do-
dali, da bodo o tem pravočasno obvestili 
tudi javnost.

Je pa ravno za danes na celjskem okro-
žnem sodišču razpisana sodna obravnava 
zoper Čehajića. To pomeni, da ni uspel s 
svojim predlogom, da bi njegovo sojenje 
prestavili v drug kraj, kot je izrazil skupaj 
z odvetnikom na obravnavi sredi februarja. 
Čehajić je namreč ta predlog utemeljil s 
tem, da je pač on ovadil sodnika Škoberne-
ta in je vprašanje, kako objektiven je lahko 
zdaj postopek na celjskem sodišču. Toda 
takšno zahtevo so zavrnili, sodila pa mu 
bo sodnica, ki je bila v postopku (ki ga je 
Čehajić sprožil zoper Škoberneta) tudi za-
slišana. Zato je pričakovati, da bo Čehajić 
zahteval tudi njeno izločitev. 

SŠol

Sodnikov 
nadzor še ni 
končan
Bo Čehajić zahteval izločitev sodnice?

INFO 113!

Bojan Omerza si je takole zakrival obraz v sodni dvorani.

v drug slovenski kraj, češ da 
je v Celju Maček preveč za-
znamovan, a so pravosodni 
organi to zavrnili.

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: TimE

Branko Maček nam je lani dejal, da »komaj čaka, da se sojenje začne«.

ALKOMETER

Po žago in kabel
Policisti preiskujejo vlom v gradbeni zabojnik na Vranskem. V preteklih dneh je nekdo od tam 

odnesel več orodja, med drugim motorno žago in potopno črpalko. Pogrešajo tudi več metrov 
električnega kabla. V Cankarjevi ulici v Žalcu pa je neznanec vlomil v eno izmed stanovanj. Sto-
rilec ni odnesel veliko, povzročil je le škodo z zlomom cilindrične ključavnice. V noči na četrtek 
je bil »neuspešen« tat v Aškerčevi ulici v Celju. Medtem ko je vlamljal v kiosk, ga je presenetil in 
odgnal nočni čuvaj. Kljub temu je z vlamljanjem povzročil za 400 evrov škode.

Umrl pod betonskim nosilcem
V torek opoldne se je v Mestinju pri Šmarju pri Jelšah zgodila tragična delovna nesreča. 

Delavec naj bi z delovnim strojem ravnal tla v večjem gospodarskem poslopju, nakar je z 
delom stroja zadel nosilni steber in tako porušil prečni betonski nosilec. Ta je pod seboj 
pokopal 47-letnega domačina, ki je stal v neposredni bližini. Na kraju so bili tudi reševalci 
iz Šmarja pri Jelšah in prostovoljni gasilci iz Steklarna in Mestinja, vendar ponesrečencu 
niso mogli več pomagati.
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ODMEV
»Vsi pa res nimajo 
GPS-jev!«
Zahvaljujemo se časopi-

su Novi tednik za objavo 
članka o težavah, ki pestijo 
krajane ulice Kresnike (sme-
rokaz – ogledalo) v številki 
25. Vse je tako, kot ste za-
pisali, a vseeno ostaja eno 
vprašanje. Gospod župan že 
eno leto razmišlja o proble-
mu smerokaza, za ogledalo 
pa bi se morali oglasiti na 
občini, češ da ne vedo za 
kraj namestitve. Da to ni 
res, vam kot dokaz pošiljam 
dokumentacijo s podpisi, 
ki smo jo poslali na občino 
1. 10. 2007. V njej smo zapi-
sali, da tisti, ki vsakodnevno 
vozimo po cesti, ki pelje v 
vas, prosimo za postavitev 
prometnih znakov oziroma 
preglednega ogledala na 
ovinku ob vznožju ceste, 
pri stanovanjskih hišah Ce-
sta XIV. divizije 43 in 35. 
Ovinek je zelo nepregleden 
in hkrati zelo nevaren. Bo-
jimo se morebitnih nesreč, 
saj tam živijo ljudje, ki ob 
tej cesti nimajo pločnika in 
se zato zadržujejo tudi na 
cesti. Prav tako so nevar-

Če imate težave in ne 
veste, kam bi se obrnili, 
lahko pokličete številko 
našega Modrega telefona 
031/569-581, vsak dan 
med 10. in 17. uro. Svoja 
vprašanja za Modri telefon 
lahko med ponedeljkom 
in petkom zastavite tudi 
po telefonu 42-25-158. 

Uredništvo objavlja pisma bralcev po svoji presoji v 
skladu z uredniško politiko, razen ko gre za odgovore in 
popravke v skladu z Zakonom o medijih. Dolžina naj ne 
presega 50 vrstic, daljše prispevke krajšamo v uredništvu 
oziroma jih avtomatično zavrnemo. Da bi se izognili ne-
sporazumom, morajo biti pisma podpisana in opremljena 
s celotnim imenom, naslovom ter s telefonsko številko 
avtorja, na katero lahko preverimo njegovo identiteto. V 
časopisu pismo podpišemo z imenom in priimkom avtorja 
ter krajem, od koder je doma. UREDNIŠTVO

na tudi tovorna vozila, ki 
vozijo iz železarne, saj so 
tako široka, da zavzamejo 
celotno cestišče. Postavitev 
ogledala bi bila primerna na 
ograji balkona stanovanj-
ske hiše št. 43. Smiselno bi 
bilo postaviti tudi prometni 
znak vozilo s prednostjo. 
Prav tako bi bilo prav, da bi 
obnovili tablo, ki nakazuje 
cesto v Kresnike, saj je na-
pis zbledel in je zaradi tega 
in nepregledne postavitve 
slabo opazna. S to prošnjo 
smo se obrnili na župana, 
saj je cesta občinska. V ve-
dnost smo poslali dopis tudi 
na policijsko postajo občine 
Štore.

Javno sprašujem gospoda 
župana, kako napreduje gra-
dnja javne razsvetljave v ulici 
Kresnike – za ta problem smo 
se osebno zglasili pri njem. 
Zmanjkalo je tudi obeležje 
Kresnike, ki je bilo pritrjeno 
na začetku ulice. Glede sme-
rokaza in ogledala pa je moje 
mišljenje – g. župan je vlogo 
prebral in jo nato dal v pre-
dal. Upam, da ne bodo spet 
minila štiri leta, da se bo kaj 
naredilo za to ulico, saj smo 
tudi mi občani Štor.

CATERINA KRESNIK,
Kresnike

Pomočnikova 
plača
Bralka iz občine Štore 

sprašuje, zakaj v občinski 
upravi prihaja do zamud 
pri izplačilu plače (oziro-
ma nadomestila) družin-
skim pomočnikom. Pravi, 
da je zamujanje za dan ali 
dva stalna praksa, zlasti 
ko gre za obračun. Tudi v 
marcu izplačila ni prejela 
pravočasno.

Mag. Alenka Obrul iz 
Občine Štore odgovarja: »Na 
vprašanje bralke, ki nudi po-
moč kot družinski pomoč-
nik, odgovarjamo, da smo 
izplačila t. i. delnega plačila 
za izgubljeni dohodek izpla-
čevali redno. Glavni doho-
dek občine je dohodnina, ki 
jo država nakaže občini en-
krat tedensko, in sicer vsako 
sredo, glede na to pa občina
tudi načrtuje svoje odhod-
ke oziroma plačila. Plačilo 
družinskega pomočnika se 
je do zdaj izplačevalo vsa-
ko tretjo sredo v mesecu, 
zato ni nujno, da je datum 
izplačila vedno isti. Naj do-
damo še to, da se je bralka 
že pred vašim vprašanjem s 
tem problemom obrnila na 
nas ter smo se dogovorili, 
da bomo v bodoče izplačilo 
opravili vsako drugo sredo 
v mesecu.«

Zelene jeklenke
Bralko zanima, zakaj na 

Petrolovih bencinskih ser-
visih ne prodajajo več zele-
nih plinskih jeklenk.

Mag. Aleksander Salkič, 
ki dela v družbi Petrol na po-
dročju odnosov z javnostmi, 
odgovarja: »Družba Petrol na 
svojih bencinskih servisih 
prodaja plin v jeklenkah, ki 
ga dobavlja pet dobaviteljev, 
in sicer Plinarna Maribor, 
Istrabenz plini, Interina, 
Kurivo Gorica in tudi Butan 
plin. Tako so kupcem na 
razpolago zelene, rumene 
in oranžne jeklenke.

Podjetje Butan plin se je 
skladno s svojo prodajno 
strategijo odločilo, da bo 
umaknilo iz prodaje na ben-
cinskih servisih svoje zelene 
jeklenke in da bo v prihodnje 
dobavljalo le še oranžne. 
Zelene jeklenke so bile v 
prodaji na naših bencinskih 
servisih na Štajerskem in 
Dolenjskem, nadomestile pa 
jih bodo oranžne. O načinu 
prihodnje menjave jeklenk 
se s podjetjem Butan plin še 
dogovarjamo.

Petrol omogoča zamenja-
vo prazne jeklenke s polno 
na 211 bencinskih servisih, 
veliko jih je odprtih 24 ur na 
dan, pri čemer kupcev, za 
razliko od nekaterih konku-
renčnih podjetij, ne omejuje 
z barvo jeklenke, ki jo lahko 
prinesejo na bencinski ser-
vis. V kratkem pripravljamo 
še uvedbo lastne blagovne 
znamke jeklenke – rdečo 
Petrolovo jeklenko.«

Varstveni dodatek
Bralko zanimajo pogoji 

za dodelitev varstvene-
ga dodatka in sicer mejni 
znesek zanj in ali sme imeti 
katastrski dohodek.

Brane Kokot, vodja služ-
be za odnose z javnostmi na 
Zavodu za pokojninsko in 
invalidsko zavarovanje Slo-
venije, odgovarja, da je pra-
vica do varstvenega dodatka 
od 1. februarja 2008 urejena 
s posebnim zakonom. Upra-
vičenec do varstvenega do-
datka je uživalec starostne, 
invalidske, družinske in 

vdovske pokojnine iz ob-
veznega pokojninskega in 
invalidskega zavarovanja in 
uživalec dodatka k pokojni-
ni po Zakonu o zagotavljanju 
socialne varnosti slovenskim 
državljanom, ki so upraviče-
ni do pokojnin iz republik 
nekdanje SFRJ.

Za pridobitev pravice do 
varstvenega dodatka mora 
upravičenec sočasno izpol-
njevati naslednje pogoje: da 
ima stalno prebivališče v Re-
publiki Sloveniji, da njegova 
pokojnina ne dosega mejne-
ga zneska, da skupaj z dru-
žinskimi člani nima drugih 
dohodkov in premoženja, ki 
bi zadoščali za preživljanje. 
Mejni znesek znaša 81,6 od-
stotka najnižje pokojninske 
osnove, določene s predpisi 
o obveznem pokojninskem 
in invalidskem zavarovanju. 
Od 1. januarja 2011 znaša 
449,75 evra, njegova višina 
se spreminja ob vsakokratni 
spremembi višine pokojnin.

Za pridobitev pravice mora 
izpolnjevati tudi dohodkovni 
in premoženjski cenzus. Mo-
žni upravičenec izpolnjuje do-
hodkovni cenzus, če njegovi 
dohodki, skupaj z dohodki 
družinskih članov, v letu 2010 
niso presegli na posameznega 
družinskega člana 445,29 evra 
na mesec ali 5.343,48 evra na 
leto. Dohodek od kmetijskih 
in gozdnih zemljišč se pri-
števa k skupnim dohodkom 
uživalca pokojnine oziroma 
dodatka k pokojnini in njunih 
družinskih članov z upošteva-
njem oprostitev, brez upošte-
vanja olajšav po predpisih o 
dohodnini.

Možni upravičenec, ki 
izpolnjuje dohodkovni cen-
zus, izpolnjuje tudi pre-
moženjski cenzus in s tem 
pogoje za pridobitev pravice 
do varstvenega dodatka, če 
njegovo premoženje in pre-
moženje družinskih članov, 
s katerimi živi v skupnem 
gospodinjstvu, ne presega 
vrednosti 24.328,10 evra. S 1. 
junijem 2011 bo začel veljati 
zakon o socialnovarstvenih 
prejemkih, ki na novo ureja 
tudi to področje (glede upra-
vičencev, pogojev …).

Varne vrtnine?
Bralca iz okolice Ljublja-

ne, ki ima hišo v Kolškovi 
ulici v Celju (pod mestnim 
pokopališčem) ter celjskih 
razmer ne pozna dobro, 
zanima, če je tam mogoče 
gojiti zdrave vrtnine.

Mag. Simona Uršič, dr. 
med., specialistka higiene 
ter predstojnica oddelka za 
zdravstveno ekologijo na Za-
vodu za zdravstveno varstvo 
Celje, odgovarja: »Poudariti 
moramo, da za točno dolo-
čeno lokacijo lahko dobimo 
edini rezultat z opravljenimi 
analizami. Naj vam ob tem 
nanizamo še nekaj pojasnil, 
povezanih s kovinami v tleh 
in pridelavo na vrtu, ki jih 
običajno posredujemo stran-
kam, ki se obračajo na nas. 
V zvezi s težkimi kovinami v 
tleh je treba vedeti, da priso-
tnost povišanih koncentracij 
še ne pomeni avtomatično, 
da so te povišane tudi v pri-
delkih. Kontaminacija pridel-
kov namreč ni vedno premo-
sorazmerna kontaminaciji 
tal. Zato iz kontaminacije tal 
ne moremo neposredno skle-
pati o stopnji kontaminacije 
živil, ki na teh tleh zrastejo. 
Vsebnost težkih kovin v ra-
stlinah je predvsem odvisna 
od topnosti kovin v vodi in 
od dovzetnosti, sposobnosti 
rastline, da te kovine vsrka v 
svoje telo. Nato postane po-
membno, koliko kontamini-
ranih rastlin osebe zaužijejo. 
Primer: če je npr. kadmija 
veliko v peteršilju, je to bi-
stveno manj pomembno, kot 
če to velja za solato. Količina 
peteršilja, ki ga pojemo, je 
namreč običajno zelo majh-
na, medtem ko za solato velja 
nasprotno. Topnost kovin in 
s tem njihov vnos v rastline 
se lahko pomembno zmanj-
šata z apnenjem tal (tla lahko 
v jesensko-zimskem času po-
trosimo z apnom). Na ta na-
čin dvignemo pH tal (doseči 
je treba vrednost pH okrog 
8), ki pa ne sme biti previ-
sok, sicer pridelki ne uspe-
vajo. Pomembno je tudi, da 
pridelki dobro operemo, saj 
recimo svinec le minimalno 
prehaja v rastline iz tal – ve-
čina kontaminacije pridelkov 
s svincem je vezana na prah 
na rastlinah.«

BRANE JERANKO
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Gostišče Miran vabi na
mesec špargljevih jedi!

Hladne uvodne jedi
Puranji carpaccio s šparglji na solatni posteljiciMarinirana hobotnica s špargljiŠparglji s patanegra slanino in z jagodno omako
Tople uvodne jedi
Frtalja iz divjih špargljev 
Špargljeva pita 
Testenine s šparglji in kozicami Ocvrti šparglji s šunko in jogurtovo omako Njoki s čemažem in šparglji Rižota s šparglji, čemažem in škampovimi repki Jakobova školjka na špargljevem pireju
Glavne jedi
Junečji ramsteak s šparglji Biftek s šparglji
Telečji medaljoni v špargljevi omakiSvinjska ribica s šparglji in holandsko omako Ombolo s šparglji
Piščančja prsa v kremni špargljevi omaki Polnjeni lignji s šparglji in olimskim siromRibji file na špargljevi rižoti 
Sladice
Špargljev mus s karamelo
Šparglji z melono in s sladoledom Šarlota s karamelnimi šparglji
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TEDENSKI SPORED 
RADIA CELJE

SOBOTA, 9. april
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 

Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika Ra-
Slo, 8.00 Poročila, 9.20 Otroški radio, 10.00 Novice, 10.15 
Časovni stroj, glasba 60. let, 11.00 Kulturni mozaik, 11.15 
Časovni stroj, glasba 70. let, 12.00 Novice, 12.15 Tedenski 
osir, 13.15 Časovni stroj, glasba 80. let, 14.00 Regijske no-
vice, 14.15 Časovni stroj, glasba 90. let, 15.30 Dogodki in 
odmevi RaSlo, 17.00 Kronika, 18.00 Lestvica – 20 Vročih 
Radia Celje, 19.00 Novice, 19.15 Sobotni večer s Tadejem 
Kupcem, 24.00 SNOP (Radio Murski val)

NEDELJA, 10. april
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 

Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.45 Jack pot, 9.15 Luč sveti v temi, 10.00 
Novice, 10.10 Znanci pred mikrofonom – Borut Kramer, 
11.15 Tedenski osir – ponovitev, 12.00 Novice, 12.10 Pesem 
slovenske dežele, 13.00 Čestitke in pozdravi, po čestitkah 
Nedeljski glasbeni veter, vmes 17.00 Sedem dni nazaj, 19.00 
Katrca, 24.00 SNOP (Radio Kranj)

PONEDELJEK, 11. april
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 

Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika Ra-
Slo, 8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot, 
9.15 Bingo jack – predstavitev skladb, 10.00 Novice, 10.15 
Ponedeljkovo športno dopoldne (do 11.45), 12.00 Novice, 
12.15 Bingo jack – izbiramo skladbi tedna, 13.00 Kulturni 
mozaik, 13.15 Znanci pred mikrofonom – Borut Kramer, 
ponovitev, 14.00 Regijske novice, 15.30 Dogodki in odme-
vi RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 Jack pot, 18.00 Poglejte v 
zvezde z Gordano in Dolores, 19.00 Novice, 19.15 Vrtiljak 
polk in valčkov s Tonetom Vrablom, 24.00 SNOP (Radio 
Kranja)

TOREK, 12. april
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 

Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot, 9.15 
Zdravo z naravo, 10.00 Novice, 12.00 Novice, 12.15 Male 
živali, velike ljubezni, 13.00 Kulturni mozaik, 14.00 Re-
gijske novice, 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki in odmevi 
RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 Jack pot, 19.00 Novice, 19.15 
Zadnji rok z Boštjanom Dermolom, 21.00 Saute surmadi 
z Boštjanom Lebnom, 24.00 SNOP (Radio Pruj)

SREDA, 13.april
Jutranja nostalgija na Radiu Celje, 5.01 Žinganje (naro-

dnozabavna nostalgija), 5.30 Horoskop, 6.00 Poročilo OKC, 
6.10 Nagradna igra, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika 
RaSlo, 8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot, 
10.00 Novice, 10.15 Kuhajmo skupaj, 11.15 Zeleni val, 
12.00 Novice, 12.15 Do polnega vozička brez mošnjička, 
13.00 Kulturni mozaik, 13.20 Mali O – pošta, 13.30 Mali 
O – klici, 14.00 Regijske novice, 15.00 Šport danes, 15.30 
Dogodki in odmevi RaSlo, 16.20 Filmsko platno, 17.00 
Kronika, 17.45 Jack pot, 18.00 Pop čvek, 19.00 Novice, 
19.15 Zeleni val – ponovitev, 20.00 Večerni program, 24.00 
SNOP (Radio Ptuj)

ČETRTEK, 14. april
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 

Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot, 10.00 
Novice, 12.00 Novice, 12.15 Odmev, 14.00 Regijske novice, 
14.10 Kalejdoskop, 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki in 
odmevi RaSlo, 17.00 Kronika, 18.00 Odmev – ponovitev, 
19.00 Novice, 19.15 Kalejdoskop – ponovitev, 20.00 Večerni 
program, 24.00 SNOP (Radio Univox)

PETEK, 15. april
Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 Po-

ročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot, 10.00 
Novice, 11.15 Radi ste jih poslušali, 12.00 Novice, 12.15 
Od petka do petka, 13.00 Kulturni mozaik, 14.00 Regijske 
novice, 14.10 Hit lista Radia Celje – s hiti prežeto popoldne 
(do 19.15), 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki in odmevi Ra-
Slo, 17.00 Kronika, 17.45 Jack pot, 18.00 Mladinska oddaja, 
19.00 Novice, 24.00 SNOP (Radio Univox)

20 VROČIH 
RADIA CELJE

TUJA LESTVICA
	 1.	 BORN	THIS	WAY	-	LADY	GAGA	(3)
	 2.	 PRICE	TAG	-	JESSIE

J	FEAT.	B.	O.	B	 (6)
	 3.	 MR.	TOKYO	-	EVA	&	THE

HEARTMAKER	 (4)
	 4.	 WHEN	WE	FIRST	KISSED	HEL-

LOGOODBYE	 (3)
	 5.	 LET	IT	RAIN	-	STRYDER

TINCHY	FEAT.	MELANIE	FIONA	 (5)
	 6.	 DON'T	HOLD	YOUR	BREATH	

NICOLE	SCHERZINGER	 (1)
	 7.	 HEART	AND	I	ROBBIE

WILLIAMS	FEAT.	GARY
BARLOW	 (1)

	 8.	 EYES	WIDE	SHUT	-	JLS	FEAT.	
TINIE	TEMPAH	 (2)

	 9.	 RESCUE	ME	-	YOU	ME	AT	SIX	 (4)
	10.	 SUNDAY	HURTS	 (2)

DOMAČA LESTVICA
	 1.	 VANILIJA	-	MAJA	KEUC	 (5)
	 2.	 MOJE	LUČI	TABU	 (4)
	 3.	 V	AORTO	ELEVATORS	 (1)
	 4.	 BILO	LEPO	BI	-	NINA	PUŠLAR	 (3)
	 5.	 BISTVO	SKRITO	JE	OČEM

OMAR	 (4)
	 6.	 TI	SI	TISTI	-	SYLVAIN,	MIKE

VALE	IN	HANNAH	MANCINI	 (3)
	 7.	 VSE	BO	LEPO	ALYA	 (1)
	 8.	 ADIJO	-	MATEJA	STARIČ	 (2)
	 9.	 LADADIDEJ	APRIL	 (5)
	10.	 TIME	4	REVOLUTION	-	ROCK	

PARTYZANI	 (2)
PREDLOGA ZA TUJO LESTVICO
THE	FLOOD	-	CHERYL	COLE
JILTED	LOVERS	AND	BROKEN	
HEARTS	-	BRANDON	FLOWERS
PREDLOGA ZA DOMAČO  
LESTVICO
LJUBIMEC	BREZ	IMENA	-	PANDA
ILUZIJA	-	LIQUF
Lestvico	20	vročih	lahko	poslušate	
vsako	soboto	ob	18.	uri.	Za	vam	
najljubše	skladbe	lahko	glasujte	na	
spletni	strani	www.radiocelje.com.

VRTILJAK POLK IN 
VALČKOV 2011
CELJSKIH 5 PLUS

	 1.	 PRVI	PLES	-	ANS.	BRANETA	
KLAVŽARJA	 (4)

	 2.	 MED	ISKRENIMI	LJUDMI
ŠESTICA	 (5)

	 3.	 NI	POŠTENJA	ANS.	BRATOV	
AVBREHT	 (1)

	 4.	 LJUBIL	SEM	TE	RES
ISKRENO	GOLTE	 (2)

	 5.	 ABRAHAM	SEM	JANI	IN
FRANCI	PIRŠ	 (3)
PREDLOG ZA LESTVICO
KOPRIVA	ZA	PLOTOM	-
NAVIHANKE
SLOVENSKIH 5 PLUS

	 1.	 DRAGI	PRIJATELJI	ANS.
LOJZETA	SLAKA	 (3)

	 2.	 MOJ	ŠOCEJ	-	IGOR	IN	ZLATI
ZVOKI	&	VRČKOVNIK	IRENA	 (6)

	 3.	 ZAVRTI	ME	ANS.	ŠTRK	 (2)
	 4.	 MLINAR	-	BLOŠKI	ODMEV	 (4)
	 5.	 NOČ	PRED	POROKO	-	ANS.

NARCIS	 (1)
PREDLOG ZA LESTVICO
TI	PRESNETI	OGLEDALO	-	ANS.	
BRATOV	GAŠPERIČ

Lestvico	Celjskih	5	lahko	poslušate	
vsak	ponedeljek	ob	22.15,	lestvico	
Slovenskih	5	pa	ob	23.15.	Za	vam	
najljubše	skladbe	lahko	glasujte	
na	spletni	strani	www.radiocelje.
com.

Ob prazniku Mestne občine Celje bo nekoliko praznično obarvan tudi program Radia 
Celje. Med prejemniki občinskih grbov je letos tudi Društvo za ustvarjalnost Filter, ki 
je v Celju oralo ledino na področju urbane kulture.

Mesečnik Filter je bil prva publikacija, ki je vsebovala napovedi kulturnih in glasbenih 
dogodkov na celjski sceni, a ni ostalo le pri tem, saj je imelo društvo Filter pomembno vlogo 
pri obuditvi dejavnosti in ohranitvi Mestnega kina Metropol. Ta ostaja eno pomembnih in 
nepogrešljivih središč kulturnega dogajanja v Celju s pestrim sporedom projekcij nekomer-
cialnih filmov, predstav na najmlajše, dobro se je »prijel« tudi kot priljubljena lokacija za 
odlične koncerte, literarne večere in kot razstavni prostor. Vodja Mestnega kina Metropol je 
še danes idejni oče in ustanovitelj društva Filter Borut Kramer. Pred mikrofon ga je v oddaji 
Znanci pred mikrofonom, ki bo na sporedu v nedeljo ob 10.15, povabila Polona Mastnak. 
Slišali boste lahko vse o oranju ledine in začetkih »filtrovcev«, Borut Kramer pa bo tudi 
tokrat upravičil sloves sogovornika, ki dobro pozna domače mesto in njegove meščane ter 
pomembno sooblikuje utrip mestnega jedra.

Foto: US

Celje v perspektivi 
Boruta Kramerja

Vi vprašate, 
mi najdemo 
odgovor

Vas zanima vse o porokah? In tudi o matičnih zadevah? 
Pridružite se nam v sredo, 4. maja, ob 9.20. Z nami v studiu 
bosta načelnik Upravne enote Celje Damjan Vrečko in vodja 
oddelka za upravno notranje zadeve Zdenka Dobrajc. Pokli-
čite nas na 03-49-00-880 in 03-49-00-881. Pišete nam lahko 
tudi na radio@radiocelje.com.

Tanja ima Saro
Bilo je skoraj tako kot v nekoč popularnih oddajah Rudija Carella – v torek je Tanja Seme 

na Radiu Celje še vodila dopoldanski program, v četrtek pozno zvečer pa je že bila v celjski 
porodnišnici in spravila na svet svojega prvega otročička. Čeprav Tanje zdaj kar nekaj časa 
ne bo in jo bomo skupaj s poslušalci zelo pogrešali, ji želimo, da bi s svojo Saro preživela 
čim več časa in da bi jim bilo čim bolj lepo.
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»Za in proti« 
malemu delu

V Novem tedniku v skladu s pravili o spremljanju kampanje pred referendumom o 
malem delu, ki bo 10. aprila 2011 – objavili smo jih v časopisu št. 20, str. 2 11. marca 
– predstavljamo še zadnja štiri stališča o malem delu.

Našemu vabilu, naj predstavijo svoj pogled na Zakon o malem delu, so se odzvali: Ruben 
Cerovšek, predsednik Kluba študentov šmarske regije in Obsotelja, Ines Gabriel, predsednica 
Kluba študentov občine Celje, Karmen Leskošek, direktorica Zavoda RS za zaposlovanje, 
Območna služba Celje, in Drago Polak, direktor Regionalne gospodarske zbornice Celje.

Priložnosti za vse
Zakon o malem delu omogoča, da občasna 

dela opravljajo tudi brezposelni in tako ohra-
nijo stik s trgom dela in tudi pridobijo dodatna 
sredstva za izboljšanje svojega socialnega po-
ložaja. Opravljanje občasnih del jim omogoča 
nadgraditev znanj in izkušenj, predvsem pa 
priložnost, da pridejo do delodajalcev. To pa 
je tista priložnost, ki jo vsi najbolj pogrešajo. 
Ob zaslužku iz malega dela do 200 evrov na 
mesec ohranijo pravico do enakega denarne-
ga nadomestila za brezposelnost. Brezposelni 
torej z malim delom nič ne izgubijo, temveč 
pridobijo.

Malo delo se bo štelo v pokojninsko dobo, vsi, 
ki ga bodo opravljali, pa bodo tudi zdravstveno 
in pokojninsko zavarovani. Mladi, ki končajo 
študij, se šele po prijavi na zavod običajno za-
vedo vseh realnih posledic študentskega dela. 
Ne samo, da jim ne omogoča priznavanja po-
kojninske dobe in delovnih izkušenj, pomeni 
nezdravo protekcioniranje določene skupine, 
ki ne spodbuja zaposlitev, temveč mlade sili, 
da s podaljševanjem študija ostajajo v sistemu 
te najbolj negotove oblike dela, brez kakršnih 

koli socialnih ali ekonomskih pravic. Veliko 
mladih ob izgubi statusa za delodajalce ni več 
zanimivih in jih raje kot zaposlijo nadomestijo 
z novimi študenti in dijaki. Zakon določa ome-
jitve glede največjega števila opravljenih ur in 
tako neomejen obseg študentskega dela ne bo 
več mogoč. To bo ob enakem povpraševanju po 
delu pomenilo več rednih zaposlitev za določen 
ali nedoločen čas. Z ukrepi aktivne politike za-
poslovanja se bo dodatno spodbujal prehod iz 
malega dela v redno delovno razmerje.

Zakon postavlja tudi spodnjo mejo plačila 
za opravljanje dela, ki je v tem trenutku skoraj 
dvakrat višja, kot je večina del, ki jih ponujajo 
študentski servisi na našem območju. Poleg tega 
so prav dela, ki jih večinoma opravijo ženske, 
pogosteje slabše plačana. Zakon bolj enakovre-
dno obravnava obe skupini na trgu dela, dijake 
oziroma študente in brezposelne. Prvi zaradi 
trenutnega sistema ne vstopajo ustrezno na 
odprti trg dela, drugi imajo zaradi tega doda-
tne težave pri zaposlovanju. Zakon vzpostavlja 
standarde in povečuje priložnosti za vse.

KARMEN LESKOŠEK

Klub študentov občine Celje ne podpira Za-
kona o malem delu, ker se zavedamo, da je 
zelo slab. To se je izkazalo že v tujini, kjer 80 
odstotkov ljudi, ki opravljajo malo delo, živi 
pod pragom revščine.

Poleg tega, da zakon zajema študente, ne-
zaposlene, upokojence in tujce, prinaša manj 
rednih zaposlitev, omejuje število ur, določa 
najnižjo ter najvišjo urno postavko, ne prinaša 
pravice do bolniškega nadomestila, plačane 
malice, plačanega prevoza, regresa in odprav-
nine ter odpovednega roka. Malo delo ne bo 
prineslo novih zaposlitev, delodajalec pa bo 
lahko redno zaposlenega delavca zaposlil kot 
malega delavca. Malo delo tako ne ureja štu-

dentskega dela, ampak prenaša vse lastnosti 
študentskega dela na vse skupine. Poleg vseh 
slabih lastnosti, ki jih prinaša malo delo, je 
ena tudi ta, da omejuje delo študentskih or-
ganizacij. V Sloveniji imamo tri organizacije, 
ki delujejo na območjih univerz, eno krovno 
organizacijo ter 51 študentskih klubov, ki delu-
jejo na lokalnih območjih. Tudi Klub študentov 
občine Celje je organizacija, ki deluje za štu-
dente v lokalnem okolju, saj s svojim pestrim 
programom zapolnjuje dogajanje na lokalni 
ravni in omogoča študentom ter dijakom ak-
tivno preživljanje prostega časa ter jim nudi 
veliko ugodnosti.

INES GABRIEL

Lastnosti študentskega 
dela zdaj še za druge

Predloge za razprave in mnenja nam lahko posredujete tudi na naslov: tednik@nt-rc.si. 
V rubriki Pisma bralcev bomo v skladu z uredniško politiko objavljali tudi odzive na 
zapise v rubriki Mnenja in razprave.

Zakon o malem delu je bil pripravljen brez 
kakršnekoli strokovne razprave in doseženega 
kompromisa s študenti, z upokojenci in delavci. 
Javnost je do tega brezbrižna oziroma na podla-
gi informacij medijev, ki bolj kot ne povzemajo 
pogled vlade na dotično problematiko, zakon 
podpira. Ostro nasprotovanje sindikatov temu 
zakonu daje grenak priokus »plemenitemu« 
namenu vlade, da bi izboljšala socialni položaj 
študentov in brezposelnih. Zakon o malem delu 
uvaja novo obliko dela, ki lahko nadomesti re-
dne zaposlitve, predvsem pa ne omogoča rednih 
zaposlitev za mlade brezposelne. Delodajalec 
bo lahko lažje pridobival in odpuščal delavce 
brez posledic. Mladi so v družbi že tako v neza-
vidljivem položaju. Število upokojenih generacij 
je vedno večje, število delovno aktivnih gene-
racij pa vedno manjše. Breme tega bodo nosili 
predvsem mladi. Ti pa za uspešno medgenera-
cijsko reševanje težav, predvsem pri pokojninski 
reformi, potrebujejo redno zaposlitev. Brez te 
se ne morejo osamosvojiti, prav tako ne dobijo 

nikakršnih kreditov za načrtovanje družine ali 
nakup stanovanja. Socialno ogroženim študen-
tom malo delo omejuje dostopnost do študija, 
predvsem glede na omejitve, ki jih malo delo 
prinaša, ter obenem v enak položaj postavlja 
študente, dijake, brezposelne in upokojence. 
Ponudba dela bo v univerzitetnih središčih 
ostala približno enaka, kar pomeni ob večji 
konkurenci težji položaj predvsem za študente, 
ki imajo neprilagodljive urnike ter hkrati neu-
rejene socialne transferje. Malo delo spodbuja 
delo na črno. V Sloveniji imamo slab nadzor že 
nad študentskim delom, prav takšen pa bo tudi 
v primeru malega dela. Delodajalci bodo imeli 
napotnico za delo za dve uri za primer inšpek-
cije, v ostalem času bodo lahko špekulirali in na 
ta način delali na črno. Pri študentskem delu je 
bilo to mogoče samo pri študentski populaciji, 
z malim delom pa je takšnih približno osemsto 
tisoč naslovnikov (študentje, dijaki, brezposelni 
in upokojenci).

RUBEN CEROVŠEK

To ni rešitev za mlade

Gospodarska zbornica Slovenije zagovarja 
stališče, da morajo biti vse oblike dela obdav-
čene s približno enako stopnjo davkov in pri-
spevkov, kar pomeni, da vsako delo šteje. Štu-
dentsko delo je doslej predstavljalo nelojalno 
konkurenco ostalim oblikam dela. Uveljavljen 
zakon o malem delu bi na trg dela vnesel več 
tržnega reda in ravnovesja. V GZS smo zakon 
podprli; tudi zato, ker omogoča večjo fleksi-
bilnost zaposlovanja, s tem pa tudi možnost 
zaposlovanja upokojencev in brezposelnih, ki 
so za delodajalce aktualni zlasti v tistih regijah, 
kjer ni izobraževalnih inštitucij in študentov, ki 
so pripravljeni delati. Pričakujemo, da se bodo 
z uveljavitvijo Zakona o malem delu odprle 
tudi nove zaposlitvene priložnosti. Hkrati naj 
bi tistim, ki opravljajo malo delo, vključno s 
študenti in z dijaki, zagotovil višjo raven soci-
alne varnosti. Obdobje izvajanja del po zako-
nu se bo študentom priznavalo v pokojninsko 
dobo. Prispevki iz naslova malega dela bodo 
dobrodošli tudi v javnih blagajnah.

V RGZC se pridružujemo in podpiramo sta-
lišča GZS. Javne blagajne se praznijo in nekaj 
konkretnega je treba hitro narediti. Ne le pri 
študentskem delu, pred nami je pokojninska 
reforma, uveljavljen je Zakon o preprečevanju 
zamud pri plačilih, potrebne bodo spremembe 
delovnopravne zakonodaje, zametkov raciona-
lizacij v javnem sektorju se bo treba resno lotiti, 
problem je delo na črno, socialni transferji so 
veliko breme … Zamisli za spremembe zako-

nodaje so v osnovi dobre, pri uveljavljanju pa 
je precej nerodnosti. Pogoji za malo delo bi 
morali biti bolj izenačeni z ostalimi oblikami 
dela, pri delu na črno je najmanjši problem 
sosedska pomoč, razen če gre za obrtnika, 
Zakon o preprečevanju zamud pri plačilih je 
birokratski in neživljenjski. Predlagatelji »pa-
dajo na malenkostih«, ki so za državljane zelo 
pomembne. Normalno je, da smo vsi, ki nas 
spremembe prizadenejo in nam zmanjšujejo 
obstoječe pravice, proti. Načeloma smo sicer 
»za«, a ne na naš račun in nihče se ne bi niče-
mur odrekel.

Pri Zakonu o malem delu je izrazito priso-
ten odpor interesa kapitala oziroma lastnikov 
študentskih servisov, pri ostalem gospodarstvu 
ni posebno izrazit. Nasprotovanja spremem-
bam so dobra priložnost za nabiranje politič-
nih točk. Jasno je, da so proti kakršnemukoli 
zmanjšanju pravic zaposlenih in večji liberali-
zaciji trga dela tudi sindikati. Vendar kakorkoli 
obrnemo, naša država živi in troši preko svojih 
zmožnosti. Dodatno zadolževanje države v tu-
jini ima svoj limit. Ali bo res treba čakati na čas, 
ko se ne bomo več mogli financirati z dodatnim 
zadolževanjem in se bodo začele vzpostavljati 
spremembe šele takrat, ko nam bodo tujci uka-
zali, kaj moramo narediti? Če bodo predlagani 
zakoni na referendumih »padli«, bo pred nami 
kmalu obdobje, ko o spremembah ne bomo 
odločali v Sloveniji. Takrat bo še bolj boleče.

DRAGO POLAK

Odločajmo sami, ne 
čakajmo na tujce

V tokratni rubriki Novega tednika z naslovom Mnenja in razprave objavljamo drugi, zadnji 
del mnenj predstavnikov javnosti, ki se je spremembe zakona o delu najbolj dotikajo.

Mnenja gostujočih piscev izražajo stališča vabljenih avtorjev in ne nujno organi-
zacij, v katerih so zaposleni, ali uredništva Novega tednika.

V nedeljo na volišča
Opolnoči nastopi volilni molk – Predčasno glasovanje na 
referendumu o malem delu končano včeraj

Volišča za predčasno glasovanje (na fotografiji celjsko) so bila odprta v prostorih upravnih enot od torka 
do vključno četrtka.

V nedeljo med 7. in 19. uro bodo po vsej 
Sloveniji odprta volišča. Malo več kot 1,7 
milijona volivcev in volivk se bo na zako-
nodajnem referendumu lahko izreklo, ali 
so »za ali proti« uveljavitvi Zakona o malem 
delu, ki ga je državni zbor sprejel sredi no-
vembra lani.

V preteklih dneh so tako nasprotniki kot za-
govorniki zakona predstavljali svoje poglede 
na to, kaj zakon prinaša, ter volivce in volivke 
prepričevali, kako naj se odločijo v nedeljo. Z 
današnjim dnem bo tega konec, saj se v noči 
z danes na soboto, natančno opolnoči, kon-

čuje enomesečna referendumska kampanja. 
V času volilnega molka, ki bo trajal vse do 
zaprtja volišč, torej do nedelje zvečer, bomo 
imeli čas za razmislek, saj je prepovedano 
kakršno koli nagovarjanje oziroma prepriče-
vanje volivcev in volivk. Nekateri med njimi, 
ki jih v nedeljo ne bo doma, a so vseeno želeli 
glasovati na raferendumu, pa so to možnost 
izkoristili na predčasno odprtih voliščih. Pred-
časno glasovanje je bilo mogoče od torka do 
vključno včeraj v prostorih upravnih enot, 
kjer imajo sedeže okrajne volilne komisije.

 IS, foto: GrupA

V petkovi številki, 15. aprila 2010, bomo zaokrožili temo o prostorski podobi Celja, 
ki smo jo v marcu odprli s predstavniki arhitektov in urbanistov. Sklepno mnenje nam 
bodo predstavili pod naslovom Prostorski manifest za boljše Celje.

Z 22. aprilom se nam bodo za mesec dni v rubriki Mnenja in razprave pridružili 
debaterji – srednješolci Gimnazije Celje – Center. Vas zanima njihov pogled na družbo, 
v kateri živimo?
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TOPLOTNE ČRPALKE
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ZANESLJIVA DANSKA KVALITETA
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NOTRANJE IN ZUNANJE OMETE,
GRADIMO STANOVANJSKE OBJEKTE
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DO POLNEGA VOZIČKA BREZ MOŠNJIČKA

���AKCIJA���

Med policami v trgovini 
Tuš v Celju je bilo spet ve-
selo. Spet smo brezplačno 
nakupovali v okviru akcije 
Do polnega vozička brez 
mošnjička. In če se je eki-
pa Novega tednika in Radia 
Celje nadejala, da bodo v 
voziček romale velikonoč-
ne dobrote, jo je tokratna 
izžrebanka Romana iz Ša-
leka hitro spomnila, da je 
za to pač še prekmalu. No, 
barvne »pirhe« bomo tako 
mogoče »kupovali« priho-
dnjo sredo.

Po prijetnem presenečenju, 
ko je naša redna poslušalka 

Romana izvedela, da bo rav-
no ona tista, ki bo lahko brez-
plačno nakupovala z nami, se 
je začela akcija. Najprej smo 
v voziček vrgli belo in bučno 
olje, nato jagodni in breskov 
kompot, v voziček pa so ro-
mali še moka, kava, špageti, 
testenine in riž. Seveda je bila 
naslednja postaja pri mesnih 
dobrotah. V voziček je naj-
prej romala šunka, sledile so 
ji tirolska klobasa, šunkarica 
in mortadela, nato še pršut, 
čajna klobasa, savinjski želo-
dec, kraški zašinek in na kon-
cu sir. Vmes smo nabrali še 
kekse, napolitanke in bombo-

Romana Mihelak (na sredini) iz Velenja je voziček napolnila za 117,74 evra. (Foto: TimE)

ne, nato smo se kar naenkrat 
znašli pri zamrznjenih dobro-
tah. Romana je naročila, naj ji 
voziček napolnimo s svaljki, 
z rogljički, s štruklji, cmoki, 
z zamrznjenimi ribami in 
morskimi sadeži. Ko smo 
bili že ravno pri hladilnikih, 
se je spomnila še na sladoled, 
lučke in kornete. In smo še 
s tem napolnili njen voziček. 
Tri minute so se iztekle, mi pa 
smo hiteli proti blagajni, kjer 
sta že čakala Edita in Almir, ki 
sta Romani prižrebala še do-
datno minuto. Pa sta šli Saša 
in Simona spet nakupovat. 
Voziček je bil v tej dodatni 

minuti bogatejši še za nekaj 
litrov soka, donat, mineralno 
vodo, šveps in kokto.

Ko smo odšteli še zadnje 
sekunde dodatne minute, 
smo šli proti blagajni. Tam 
smo izvedeli, da smo tokrat 
nakupili za kar 117,74 evra. 

V Celju brezplačno 
nakupovala 
Velenjčanka

Lep znesek, kajne? Morda pa 
boste ravno vi prihodnjo sre-
do tisti, ki ga bomo poklicali 
iz studia Radia Celje in rekli: 
»Čestitke! Vi ste danes tisti, 
ki boste z nami nakupovali 
brezplačno!«

SAŠA PUKL

V vsaki oddaji nakupimo zelo veliko, kar pomeni, da morata imeti 
Saša in Simona veliko kondicije. Če jima je bo zmanjkalo, bomo akcijo 
nadaljevali z vožnjo s kolesi med policami trgovine Tuš. (Foto: Zlatko 
Bobinac)

Dodatno minuto sta izžrebala zakonca Edita in Almir. Za sodelovanje pri žrebu sta si zaslužila kosilo v 
Planetu Tuš. (Foto: Zlatko Bobinac)
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Tretji krog tekmovanja Varčen voznik se 
je odvijal na cestah v Celju in njegovi oko-
lici. Zmagovalni rezultat je daleč najboljši 
doslej, saj je voznik Gregor Muc ob pomoči 
navigatorke Nine Butala v povprečju z opel 
astro ecoFLEX porabil za 0,8 litra manj di-
zelskega goriva kot najboljši zmagovalec 
pred njim.

V Celju je za bogat spremljevalni program 
poskrbel Avtocenter Celeia, ki je srečnežu 
podelil tudi brezplačno uporabo avtomobila 
Opel Insignia za konec tedna.

Nižja poraba je bila zaradi dokaj ravninske 
trase pričakovana, ni pa bil pričakovan tako 
dober rezultat. Zmagovalni par je v povprečju 
porabil zgolj 3,3 litra dizla na sto prevoženih 
kilometrov.

Najbližja zasledovalca na skoraj 75 kilome-
trov dolgi trasi je Gregor Muc ugnal za 0,3 
litra, svoj uspeh pa pojasnil: »Vsi, ki me po-
znajo, lahko potrdijo, da sem varčen voznik že 
od prvega dne, ko sem kupil svoj avtomobil. 
Redno se trudim imeti čim nižjo porabo in 
jo tudi merim. Ko sem prišel v cilj, sem imel 
občutek, da bom med boljšimi. Moja strate-
gija je bila, da poskušam s čim zmernejšo in 

čim počasnejšo vožnjo porabiti kar najmanj 
goriva. Težava je bila, ker sem moral vseskozi 
paziti, da nisem prekoračil predpisanega časa 
ure in 40 minut.«

Nad odličnim rezultatom je bil nekoliko 
presenečen celo inštruktor varne in varčne 
vožnje pri Akademiji dobre vožnje Tilen 
Holynski, ki je med drugim napovedal, da 
bo fi nale v Ljubljani po tem rezultatu še bolj 
napet.

Med šestimi pari smo tudi tokrat gostili VIP-
par. V varčni vožnji sta se preizkusila člana 
Celja Pivovarne Laško, Luka Žvižej in David 
Razgor. Med vsemi pari sta progo prevozila 
najhitreje, a tudi z najvišjo porabo. Kljub za-
dnjemu mestu sta se rokometaša izkazala z 
varčnostjo, saj sta v povprečju porabila le 4,3 
litra na sto prevoženih kilometrov.

Če bi tudi vi radi sodelovali v igri Varčen 
voznik, spremljajte spletno stran zurnal24.
si/varcen-voznik ali pa se nam pridružite na 
Facebooku – http://www.facebook.com/var-
cenvoznik – in se izobražujte o varčni in varni 
vožnji. Naslednji krog Varčnega voznika bo že 
9. aprila v Murski Soboti.

Rekordno 
nizka poraba 

z opel astro ecoFLEX

Promocijsko besedilo

Fordov mondeo se vozi v srednjem razre-
du, na voljo je v štiri in petvratni izvedbi 
ter kot karavan. V sedanji podobi je napro-
daj od leta 2007, v letošnje leto pa vstopa 
nekoliko prenovljen.

Tako ima spredaj drugačno masko, dnevne 
luči so pri večini iz svetlečih diod, na voljo 
je cel kup elektronike za večjo varnost (opo-
zarjanje na nenapovedano menjavo voznega 
pasu, kamera, ki opozarja na mrtvi kot ipd.). 
Videti je, da je še največ novega pri motorjih, 
saj jih je na voljo kar devet (!). Prvič je na-

prodaj 2,0-litrski bencinski štirivaljnik s 149 
kW, medtem ko je 2,2-litrski dizelski TDCI 
agregat prenovljen in ponuja 147 kW. Nov je 
tudi 1,6-litrski bencinski ecoboost motor, ki 
ima 118 kW, enako gibno prostornino ima 
začetni 1,6-litrski dizelski motor (85 kW). Za-
nimivo pri tem je, da prenovljenega mondea 
že v začetku ponujajo s popustom 4500 evrov, 
kar pomeni, da je v najcenejši izvedbi na voljo 
za približno 16 tisoč evrov. Kot načrtujejo, naj 
bi letos prodali približno 250 mondeov.

JK

Prenovljeni ford mondeo

Prenovljeni mondeo 
na slovenskem trgu

Te dni je stekla prodaja pre-
novljene Oplove corse. Ta se 
sedaj bolj spogleduje z dru-
gimi opli, možno je izbirati 
med novimi barvami, dru-
gačna je notranjost ipd. Prav 
za corso so razvili infozabav-
ni sistem touch&connect, ki 
ima med drugim kar 12,7-
centimetrski zaslon, nova je 
navigacija, pa bluetooth ipd. 
Tovarna posebej omenja 1,3-
litrski dizelski CDTI motor, 
za katerega trdi, da naj bi 
povprečno porabil le 3,5 litra 
goriva, izpust C02 pa naj bi 
bil vsega 94 g/km. Corso po-
nujajo s štirim različnimi pa-
keti opreme, avto ime vedno 

Stekla prodaja
prenovljene corse

štiri zračne varnostne blazi-
ne, pa stabilnostni ESC ipd. 

Prenovljena opel corsa

V najcenejši izvedbi je corsa 
naprodaj za 8.970 evrov.

Estonija kupuje električnega 
mitsubishija

Vse bolj je očitno, da električni avtomo-
bili postajajo stvarnost in da si utirajo pot v 
evropski avtomobilski svet. Tako je estonska 
vlada pred časom naročila 507 mitsubishijev 
i-miev. To je električno vozilo, ki ga recimo 

pri Peugeotu poznajo pod imenom ion (ta 
zlagoma prihaja na slovenski trg). Očitno 
so v Estoniji ocenili, da je nakup kljub ne 
povsem urejeni infrastrukturi smiseln – če 
povsem zanemarimo ekološko prijaznost 
i-mieva.

JK

   ZA AVTOMOBILISTE   
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PINOCCHIO, D. O. O.
OUTLET- INDUSTRIJSKA PRODAJALNA
PETROVČE 115, 3301 PETROVČE

IŠČEMO kandidatko za delo
TRGOVINSKI POSLOVODJA (M/Ž)
Informacije v PINOCCHIO, d. o. o.,
Gosposka 1, 3000 Celje.
Prijave z življenjepisom sprejemamo na 
e-naslov: ek@pinocchio.si do 22. 4. 2011 Javni zavod Kozjanski park

objavlja prosto delovno mesto

VIŠJI NARAVOVARSTVENI SVETOVALEC (M/Ž)
za nedoločen čas.
Zahtevani pogoji za zasedbo delovnega mesta:

- univerzitetna izobrazba, druga stopnja, naravoslovne smeri (biologija)
- 4 leta delovnih izkušenj
- znanje vsaj enega tujega jezika
- vozniško dovoljenje B-kategorije

Z izbranim kandidatom bo sklenjeno delovno razmerje za nedoločen čas s polnim 
delovnim časom.
Kandidati bodo o izbiri pisno obveščeni najkasneje v roku 8 dni po opravljeni izbiri.
Pisne ponudbe pošljite do 20. 4. 2011 (velja datum oddaje na pošti) z življenjepi-
som in dokazili o izpolnjevanju pogojev na naslov: JZ Kozjanski park, Podsreda 45, 
3257 Podsreda.

Vabimo mlajše osebe, ki bi imele željo pridobiti

znanje in Veščine čeVljarske 
stroke in šiVanje usnja

Zainteresirani naj se oglasijo na sedežu družbe,
v tajništvu na oblakovi 34 v Celju.

Cri Celje d. o. o.
Oblakova ulica 34, 3000 Celje

1260

DREVESA: podiranje, obžago-
vanje, tudi nižanje večjih dre-
ves v strnjenih naseljih, odvoz.

Janez Dolinar, s. p.,
Zabukovica 109, 3302 Griže, telefon

031 786-975

MOTORNA 
VOZILA

PRODAM

CIROEN C5 2,0 hdi, letnik 2002, kovinsko 
srebrne barve, vsa oprema, parking 
senzorji, vinjeta, servisna knjiga, zelo 
ohranjen, prodam za 2.000 EUR. Tele-
fon 031 657-697.� 1403

PEUGEOT 306 1,4, letnik 1998, peugeot 
106, letnik 1998, 800 EUR/eden, reg. 
vse leto in peugeot 306, po delih, v 
Šentjurju, prodam. Telefon 051 306-
959.� Š�117

FORD mondeo 1,8, letnik 1996, dobro 
ohranjen, prodam. Telefon 041 641-
915.� 1324

RENAULT clio 1,4, letnik 1995, prodam. 
Telefon 5730-489.� 1349

GOLF 3 1,9 diesel dcl, letnik 1997, pro-
dam. Telefon 031 796-410.� 1343

ELEKTRIČNI skuter, 12 voltov, rabljen, 
prodam. Telefon 041 972-553.�1360

MOTOR Kawasaki, 400 cm³, letnik 1982, 
možen ogled v nedeljo, prodam. Tele-
fon 070 276-615.� 1363

OPEL astra 1,8 16 v karavan, letnik 
1998, kovinsko temno zelene barve, 
vsa oprema, zelo ohranjen, vreden 
ogleda, prodam za 870 EUR. Telefon 
031 657-697.� 1403

sTROjI

PRODAM

ROTACIJSKO kosilnico Sip 165, elektro 
motor, 5,5 Kw, prodam. Telefon 041 
812-961.� 1351

ROTACIJSKO kosilnico in dvobrazdni 
obračalni plug prodam. Telefon 031 
506-383.� Š�144

DVOREDNO sejalnico Olt, za koruzo, pro-
dam. Telefon 041 967-685.� 1366

KUPIM

TRAKTOR, prikolico, trosilec, kosilnico, mo-
tokultivator in drug stroj, tudi v okvari, 
kupim. Telefon 041 407-130.� 1048

POsEsT

PRODAM

V VIRŠTANJU pri Podčetrtku prodam hišo 
z vinogradom ali samo zgornjo etažo, 
s svojim vhodom in ohišnico. V račun 
vzamem tudi delovni stroj. Telefon 040 
211-346.� p

DVOSTANOVANJSKO hišo, visoko pritlič-
no, podkleteno, delno obnovljeno, s 
prizidano garažo, 50 m², primerno za 
obrt, na samostojni 1.300 m² parceli, 
prodam za 280.000 EUR. Vselitev po 
dogovoru. Ložnica 16, Celje, telefon 
5472-190.� 1293

na lepi in sončni legi proda-
mo stanovanjsko hišo l. 1999 
v dveh etažah, skupna povr-
šina je 235 m2 na parceli vel. 
427 m2. Hiša ima izredno do-
bro razporeditev. Stanovanje 
je zelo svetlo, lepo urejeno 
in opremljeno, priporočamo

ogled.
Cena: 279.000 EUR
Info: 031 360 072,

karmen.dokler@sz-atrij.si

CELJE - Ostrožno

���MALI OGLAsI - INFORMACIjE���
DRAMLJE (občina Šentjur). Prodam stano-

vanjsko hišo, vseljivo, na sončni legi, 
v mirnem naselju, 2 km oddaljeno od 
ac priključka, od Celja 10 km. Telefon 
041 224-031.� 1315

NA lepi, sončni legi blizu Šmarja prodam 
zidanico. Telefon 041 526-988.�1336

STAVBNO zemljišče na Babnem prodam. 
Telefon 041 741-028.� 1352

ZEMLJIŠČE na Frankolovem, v velikosti 
2.800 m², na njem stoji na novo 
zgrajen stanovanjsko gospodarski 
objekt, v velikosti 8 × 6, postavljen do 
prve plošče, zraven voda, elektrika in 
asfaltiran dovoz, blizu trgovina, šola 
(približno 300 m), prodam za 40.000 
EUR. Telefon (03) 5774-444, Silvo in 
041 920-527.� 1353

V TRATNI pri Grobelnem prodam starejšo 
hišo z zemljiščem, 2.000 m² in objek-
tom, primerno za poslovno dejavnost. 
Telefon 031 713-073, 031 554-670, 
popoldan.� 1375

PARCELO, na sončni legi, 25 arov, Pla-
tinovec pri Grobelnem, zelo poceni 
prodam. Telefon 041 537-906.�1401

KUPIM

ZAZIDLJIVO parcelo ali manjšo hišo na re-
laciji Celje–Šempeter kupim. Telefon 
030 383-730, po 16. uri.� 1319

ODDAM

CELJE z okolico. Stanovanjsko hišo odda-
mo v najem mladi družini. Telefon 041 
876-316.� 1293

POSLOVNE prostore v skupni velikosti pri-
bližno 30 m², v 1. nadstropju objekta, 
oddam v najem Društvo upokojencev 
Celje, Muzejski trg 7. Telefon 051 346-
737.� 1305

V TRNOVLJAH oddam v najem njivo in trav-
nike. Telefon (03) 541-9776.� 1350

PROSTOR za skladišče ali priročno delav-
nico ob cesti Arclin–Ljubečna dajem 
v najem. Telefon 041 262-063, 041 
523-295.� 1323

OB cesti Celje–Šentjur oddam prostor, 
250 m², možna delavnica, skladišče 
itd. Telefon 041 218-352.� 1337

POSLOVNI prostor, približno 100 m², v 
pritličju, lokacija ob Mariborski cesti 
v Celju, med Intersparom in Planetom 
Tuš, s parkirišči, oddam. Telefon 041 
262-063.� 1364

NAJAMEM

MANJŠI gostinski lokal v Celju ali okolici 
vzamem v najem. Telefon 031 713-
073.� 1375

sTANOVANjE
PRODAM

STANOVANJE v Novi vasi, 52 m², prodam. 
Ostale informacije po telefonu 041 
861-034.� 1308

NA Polzeli prodamo stanovanje, 54 m², 
dvosobno, adaptirano 2008, 1. nad-
stropje, lepo urejeno, opremljeno, 
ugodno. Telefon 041 944-887.� p

TRISOBNO stanovanje v Vrunčevi 1 v Ce-
lju, 61 m², prodam. Cena po dogovoru. 
Telefon 5441-281, kličite popoldan.
� 1318

STANOVANJE v Štorah, Cesta 14. divizije 
50, prodam za 15.000 EUR. Telefon 
041 640-521.� Š�138

STANOVANJE v Ljubljani, veliko 45 m², na 
Kodeljevem, blizu kliničnega centra, 
prodam. Pokličite po telefonu 041 510-
933.� 1348

ODDAM

TRISOBNO stanovanje, garsonjero in dvo-
sobno opremljeno stanovanje oddam 
v najem. Telefon 040 631-219.�1277

DVOINPOLSOBNO stanovanje, 60 m², 
v Kajuhovi ulici v Celju, obnovljeno 
2010, oddam v najem zaposlenemu 
paru. Telefon 041 935-131.� 1279

AKUsTIKA
PRODAM

NOV, nerabljen, originalno zapakiran 32« 
(81 cm) LCD-televizor Funai, kupljen v 
Sloveniji, z dveletno slovensko garan-
cijo, računom in slovenskimi navodili, 
prodam za 250 EUR. Kličite po 20. uri 
ali pošljite sms, pokličem nazaj. Tele-
fon 031 681-043.� 1297

TRIVRSTNO harmoniko Cafuta s tremi 
dodatnimi gumbi, staro dve leti, še 
v garanciji, prodam za 2.200 EUR. 
Telefon 041 566-202.� 1333

ŽIVALI

PRODAM

PRAŠIČE, težke od 30 kg naprej, za zakol 
ali za nadaljnjo rejo, prodam. Možna 
dostava. Telefon 031 524-147.� 1387

NESNICE, grahaste, rjave in črne ter bele 
težke piščance za dopitanje, prodamo. 
Nakup 10 nesnic - petelin brezplačno. 
Kmetija Winter, Lopata 55, Celje, (03) 
5472-070, (03) 5471-244, 041 763-
800.� p

PRAŠIČE za nadaljnjo rejo ali zakol, od 
30 do 120 kg, mesni tip, krmljene z 
domačo krmo, prodam. Telefon 031 
839-090.� Š�56

PRAŠIČE domače vzreje, težke od 30 kg 
naprej ter breje in nebreje mladice, 
linije 12, prodam. Možna dostava. Te-
lefon 031 509-061, Andrejeva kmetija 
iz Jazbin.� 1408

BELE piščance za nadaljnjo rejo ter rjave 
nesnice, stare 17 tednov, prodamo. In-
formacije in naročila po telefonu (03) 
577-3744.� p

MLADO brejo kravo prodam ali menjam 
za jalovo ali bikca ali teličko. Telefon 
(03) 541-3019, 041 357-024.� 1335

DVA bikca lisaste pasme, težka 120 in 
350 kg, prodam. Telefon 031 537-
774.� Š�137

ŽREBICO šetlandski poni, veliko 95 cm, 
prodam. Telefon 031 461-669, (03) 
5740-172.� Š�135

TELICO simentalko, brejo 5 mesecev, pro-
dam. Telefon 041 654-729.� Š�136

ŽREBICO hladnokrvno, staro dve leti in 
pol, ugodno prodam. Telefon 041 654-
729.� Š�136

PUJSKE od 25 do 30 kg prodam. Cena 
po dogovoru. Telefon 041 547-769.
� Š�134

BREJO kravo, tik pred telitvijo, prodam 
zaradi bolezni. Telefon 5726-093.
� 1341

BIKCA simentalca, 170 kg, pašno brejo 
mlado kravo, 650 kg in prašiča, 60 kg, 
prodam. Telefon 070 667-374.�1340

TELIČKO sivko prodam. Telefon (03) 5739-
289.� 1342

MINI poni konjička, rjavega, starega eno 
leto, priljubljenega in vedno v družbi 
otrok, prodam. Kupim telico limuzin ali 
šarole. Telefon 041 794-444.� 1347

KRAVE simentalke, breje, prodam ali me-
njam za klavno govedo. Telefon 041 
794-301.� 1345

KRAVO simentalko, 600 kg, s prvim telič-
kom ali brez, prodam. Možna menjava 
za teličko do 300 kg, Telefon 5775-126 
ali 031 467-862.� 1355

KRAVO simentalko, »prazno«, in bikca 
simentalca, 190 kg, prodam. Telefon 
041 596-475.� Š�140

BIKCA simentalca, težkega 150 kg, pro-
dam. V račun vzamem trosilec gnoja 
Sip, na dve vreteni. Telefon 051 386-
503, 5795-617.� 1361

PRAŠIČE od 30 do 160 kg, možne polo-
vice, očiščeni odojki, domača hrana 
in dostava, ugodno prodamo. Telefon 
031 311-476.� Š�141

PRAŠIČE za nadaljnjo rejo, možna dosta-
va, prodam. Telefon 031 506-383.
� Š�144

BIKCE simentalce in črno bele prodam. 
Telefon 031 506-383.� Š�144

PRAŠIČE, težke od 25 do 30 kg, prodam. 
Telefon 041 262-763.� Š�143

BIKCA po izbiri prodam. Telefon 041 818-
894.� 1367

BELE piščance in nesnice, različnih staro-
sti, za nadaljnjo rejo, prodam. Telefon 
031 858-087.� 1326

KRAVO šarole, za zakol, težko 750 kg, 
prodam. Telefon 051 822-360.�1371

BIKCA simentalca, težkega 130 kg, pro-
dam. Telefon 041 345-631.� 1376

PRAŠIČE 25 do 30 kg prodam. Telefon 041 
991-401.� 1377

ZAJCE različne pasme prodam. Telefon 
041 232-594.� 1381

KUPIM

VSE vrste krav in telic za izvoz odkupuje-
mo. Telefon 040 647-223.� Š�832

KRAVE in telice, suhe in debele, plačilo 
takoj, kupim. Telefon 041 653-286.
� Š�132

TELIČKO ali bikca simentalca, starega do 
tri tedne, po možnosti brez številke, 
kupim. Telefon 041 843-864.� 1329

KMETIjsKI 
PRIDELKI

PRODAM

BELO in rdeče vino, možna dostava, ugo-
dna cena, prodam. Telefon 041 382-
735.� p

CIPRESE za žive meje, navadne in sma-
ragd, ugodno prodam. Telefon 041 
573-863.� 979

VINO kraški teran, odličen, ugodno pro-
dam, tudi dostavim. Telefon 041 614-
862.� p



29

���Št. 28 - 8. april 2011���

Odkup

zlata-srebra
GOTOVINA TAKOJ!!!

ZLATARNA AdAMAS
Trg celjskih knezov 4, 3000 Celje

03/5442-180
Mitja Udovč, s.p., Celje

Ženitna posredovalnica

Z au pa n j e
za vse generacije,

brezplačno za ženske do 48 let.

Tel.: 031/836-378
03/5726319

Leopold Orešnik, p.p. 40, Prebold

Laško
Poročila sta se: Tatjana 

KLOPČIČ in Gregor KU-
GLER, oba iz Celja.

Celje
Umrli so: Rozalija ROZ-

MAN iz Štor, 91 let, Neža 
NEŽMAH iz Celja, 82 let, 
Ivan KRAMAR iz Celja, 67 
let, Željko BRAJDIČ iz Re-
čice ob Paki, 67 let, Marija 
ČMAK iz Celja, 85 let, Aloj-
zij GUČEK iz Laškega, 84 let, 
Milan SEBIČ iz Voduc, 75 let, 
Milan GORJUP iz Štor, 64 let, 
Franc RAK iz Celja, 80 let, 
Alojz VERBUČ iz Šentjan-
ža, 73 let, Ivanka KRAJNC 
iz Brezja pri Dobjem, 76 let, 
Elizabeta MEH iz Vrbja, 92 
let, Ana PEČNIK iz Velenja, 
81 let, Stanislava KRAMPER-
ŠEK iz Celja, 77 let, Martin 
JURKOŠEK iz Laškega, 50 
let, Emilija HERCOG iz Celja, 
104 leta, Rozalija MAHNE iz 
Štor, 75 let, Matilda KOŠTO-
MAJ iz Celja, 81 let, Neža 
KOVAČ iz Štor, 83 let.

Laško
Umrli so: Marija KOKOTEC 

iz Obrežja pri Zidanem Mostu, 
92 let, Peter VODIŠEK iz Reke 
pri Laškem, 80 let, Marija DOL-
NIČAR iz Ljubljane, 77 let.

Šmarje pri Jelšah
Umrli so: Franc HAJNŠEK 

iz Rogaške Slatine, 79 let, 
Antonija ŽUNIČ iz Brezni-
ce, 92 let, Amalija LIPNIK iz 
Rogaške Slatine, 90 let, Albin 
MIRČ iz Krškega, 87 let, Ja-
nez IMENŠEK iz Šmarja pri 
Jelšah, 83 let, Marija ERJA-
VEC iz Rogaške Slatine, 100 
let, Nives ŠERBEC iz Roga-
ške Slatine, 77 let, Mihael 
KRISTAN iz Šmarja pri Jel-
šah, 49 let, Albina PLEVNIK 
iz Šmarja pri Jelšah, 85 let.

Vse življenje svoje 
boriti si se znala, 

a v tihem pomladnem jutru 
nemočna za vedno si zaspala.

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi drage mame, stare mame, prababice 
in tašče

MARIJE KOKOTEC
iz Obrežja pri Zidanem Mostu 10

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izražena ustna in pisna 
sožalja, darovane maše, cvetje in sveče ter ostalo po-
moč. Posebna zahvala zdravniku dr. Bojanu Krivcu 
za dolgoletno pomoč in podporo v času njene bolezni 
kakor tudi dr. Cvetki Kolbl in sestri Nadji. Iskrena 
hvala gospe Slavi za ljubečo pomoč in nego. Hvala 
govornici za ganljive besede slovesa, cerkvenim pev-
cem iz Zidanega Mosta, pevskemu zboru Papirničar, 
godbi Slovenskih železnic iz Zidanega Mosta, delav-
cem Komunale Radeče in gospodu župniku za lepo 

in spoštljivo opravljen obred.

Žalujoči vsi njeni
1373

Noč, ki ne pozna jutra, 
ni tvoja poslednja noč. 

Nasledila se je z zvezdami posuta 
v očeh tvojih dragih, 

vsem, ki si jih ljubila nekoč. 
(T. Pavček)

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi drage mame

FANIKE BEVC
iz Zagorja pri Lesičnem 
(2. 3. 1923 – 30. 3. 2011)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijate-
ljem, sosedom in sodelavcem za lepe misli, izkazano 
pozornost in izrečeno sožalje. Hvala pevskemu zboru 
iz Zagorja za prelepo pesem, župniku Jožetu Hriber-
niku za opravljen obred in županu Andreju Kocmanu 

za doživete besede slovesa.

Žalujoči vsi njeni
1380

Drva, »cepana«, bukova, brezova 
in ostala, ugodno prodam. Razrežem 
po želji. Telefon 041 375-282.

Z A H VA L A

Mnogo prezgodaj nas je zapu-
stil dragi mož, ati, dedi, tast in 

brat

DANILO DRAŠKOVIĆ
iz Celja, Vošnjakova 4

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodni-
kom, sosedom, prijateljem, bivšim sodelavcem in znan-
cem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti. Hvala za 
izražena ustna in pisna sožalja ter darovano cvetje, sveče 
in svete maše. Hvala govornici za poslovilne besede, tro-
bentaču za odigrano poslovilno pesem. Posebna hvala g. 
Milanu za opravljen cerkveni obred. Hvala vsem tistim 
prijateljem, ki so ga v življenju spoštovali in imeli radi.

Globoko žalujoči: žena Stanka, sin Dalibor z 
družino, brata in sestri z družinami

1327

Pošle so ti moči, 
zaprl trudne si oči, 

čeprav spokojno spiš, 
v naših srcih še živiš.

Z A H VA L A

Ob nenadomestljivi izgubi zla-
tega sina, nečaka in bratranca

DAMJANA 
VEBRA

se z bolečino v srcih, s hvaležnostjo in spoštovanjem 
želim zahvaliti za nesebično pomoč, izrečeno sožalje 
vsem, ki ste ga pospremili k njegovemu prezgodnjemu 

počitku.

Neutolažljiva mami
1325

Šentjur pri Celju
Umrli so: Marija KROFLIČ 

iz Marija Dobja, 74 let, Ana 
PERME z Rifnika, 55 let, 
Franc VERBOVŠEK iz Šen-
tjurja, 72 let, Vincenc JAGO-
DIČ s Ponikve, 82 let, Stani-
slav TREBOVC iz Bobovega 
pri Ponikvi, 72 let.

Velenje
Umrli so: Jožefa ČUDEN 

iz Braslovč, 83 let, Anton 

PRELOG iz Celja, 83 let, 
Vida BRAČIČ iz Velenja, 88 
let, Zaim MERDANOVIĆ iz 
Velenja, 51 let, Leonard BO-
ŽNIK iz Vojnika, 72 let, Raj-
ko VAVH iz Velenja, 62 let, 
Vincenc FLIS iz Žalca, 65 let, 
Vinko DERČA s Polzele, 81 
let, Dragutin BAŽANT iz Ve-
lenja, 65 let, Jožefa PINTAR 
iz Laškega, 71 let.

Srce tvoje je zastalo, 
zvon ti je v slovo zapel, 
misel nate bo ostala, 

spomin za vedno bo živel.

Z A H VA L A

ob boleči izgubi moža, očeta 
in tasta

JANEZA MRAZA
iz Marija Reke pri Preboldu 

(7. 5. 1941 – 19. 3. 2011)
Zahvala se naj dotakne vseh, ki ste nam v najtežjih 
trenutkih stali ob strani, nas tolažili, darovali sveče, 
za sv. maše in denarno pomoč. Hvala njegovi oseb-
ni zdravnici dr. Ljubi Centrih Četina in sestri Lojzki 
in nevrološkemu oddelku Celje. Hvala Gasilskemu 
društvu Prebold - Dolenja vas - Marija Reka. Hvala 
pevskemu zboru, župniku Damjanu Ratajcu ter sode-
lavcem Tehnosa in Orce iz Žalca. Hvala preboldskim 
upokojencem, pogrebni službi Ropotar, gospe Ivanki 
za izrečene besede slovesa in trobentaču gospodu 

Viliju.
Lepa hvala vsem, ki ste ga v tako velikem številu po-

spremili na njegovi prezgodnji zadnji poti.

Žalujoči: žena Marija, sin Boris in tašča Antonija
1394

���MALI OGLASI - INFORMACIJE���

NAVADNE ciprese prodam. Telefon 041 
524-804, 5717-694.� 1250

SENO prodam ali menjam za bikca do 130 
kg, ki ga tudi odkupim. Telefon 040 
686-666.� 1274

DOMAČE belo in rdeče vino, žganje, slivov-
ko in »jegermeister« ugodno prodam. 
Telefon 041 794-081.� 1282

VINO, novejše sorte, mešano, belo in 
črnino ter sladek jabolčnik prodamo. 
Telefon (03) 5798-253, 051 310-288.
� 1311

SLAMO v kockah prodam. Telefon 031 
528-945.� 1339

SENO in otavo v rinfuzi in kocke ugodno 
prodam. Telefon 041 518-421, 5799-
192.� 1332

SENO in otavo v rinfuzi ugodno prodam. 
Telefon (03) 5813-444.� 1331

BELO mešano ali sortno vino in domačo 
slivovko prodam. Informacije po tele-
fonu (03) 5795-571, 031 596-631.
� 1330

CELE orehe, nekaj malega samo jedrc, 
prodamo. Cena po dogovoru. Telefon 
041 943-816.� 1344

BUKOVE gobe za veliko noč prodam. Tele-
fon 041 980-188.� L�115

SENO v oglatih balah in sadike pušpana 
prodam. Telefon 5701-656.� 1273

JABOLKA krivopecelj, neškropljena, »gaj-
bica« 10 EUR, prodam. Telefon 041 
918-949.� Š�142

VINO laški rizling in »šardone« prodam. 
Telefon 051 822-360.� 1372

OSTALO

Prodam

BUKOVA drva, hlodovina, metrska ali krat-
ko nažagana, na paletah, z dostavo, 
ugodno prodam. Telefon 051 359-555; 
www.drva.info.� p

DESKE in plohe parjenega in neparjene-
ga oreha, hruške, bukve, lipe, javor-
ja, hrasta, jelše ter gradbeni les za 
ostrešje z deskami, prodam. Telefon 
040 211-346.� p

DRVA bukova ali mešana. Lahko narežem 
in dostavim in približno 3 m³ suhih 
desk, rezanih na 20, za ostrešje, pro-
dam. Telefon 031 351-666.� 1226

BIKCA 120 do 130 kg in starejšo prešo na 
kamen, prodam. Telefon 041 824-851.
� 1298

SENO, mast z ocvirki, žganje, jedilni in 
semenski krompir, jabolčni kis, rdeče 
vino in starejšo harmoniko prodam. 
Telefon 041 866-611, 041 805-118.
� 1322

ČEBELJE družine na 7 satih ter belo in 
rdeče vino ugodno prodam. Telefon 
(03) 5822-533, 041 956-250.�1334

KOMPLETNO posodo Zepter, še zapaki-
rano, 16 kosov, z garancijo, trosed 
z ležiščem, aparat za širjenje ožilja, 
nov, razno pohištvo, keramične in mar-
morne ploščice ter marmorne okenske 
police, razna ženska in moška oblači-
la zelo ugodno prodam. Telefon (03) 
781-4106, 041 277-420.� 1338

ZEMLJO, primerno za urejanje okolice in 
vrtov, prodam. Telefon 041 741-028.
� 1352

NOVO zapakirano strešno okno Velux 
GGU-MO6, 78 × 118 cm, bele barve, z 
obrobami in žaluzijo, ugodno prodam. 
Telefon 031 839-988.� 1356

STENSKI molzni stroj Alfalaval in telico 
simentalko, 350 kg, prodam. Telefon 
031 520-578.� 1370

KOSILNICO Alpina in kotel za žganjekuho 
prodam. Telefon 041 710-193.� 1386

KUPIm

CIMERMANKO, staro knjigo, fotografijo, 
razglednico in manjše starine kupim. 
Telefon 031 809-043.� 1354

ZMENKI
KMEČKI fant iz okolice Celja želi spoznati 

preprosto dekle, staro od 25 do 33 let, 
za skupno življenje. En otrok ni ovira. 
Pisne ponudbe pošljite na Novi tednik 
pod šifro LEPA JE POMLAD.� 1287

ZAPOSLITEV
NUDIMO delo: prodaja na terenu. Pošteno 

plačilo. Ne potrebujete svojega avtomo-
bila ali izpita. Zaželeni starejši. Celje, 
Savinjska. Ronako, d. o. o., Obrežje 77 
a, Radeče, telefon 070 813 801.� n

MLAJŠA upokojenka išče honorarno delo. 
Imam lasten prevoz. Telefon 031 411-
449.� 1304

PARKETARNA Jager, Proseniško 14, zapo-
sli delavca/-ko v proizvodnji parketa 
za delo na lesno obdelovalnih strojih 
– delovno mesto parketar II – mizar. 
Pogoja: iznajdljivost, spretnost. Telefon 
po 15. uri 041 654-430.� n

ZAPOSLIMO fasaderje in slikopleskarje. 
M3grad, d. o. o., Gosposvetska 3, Ce-
lje, telefon 041 771-104.� n

RAZNO
POSOJILA za zaposlene in upokojence! 

Izplačilo gotovine takoj. Posojilo lahko 
vračate s položnicami (tudi za osebe 
z nižjimi dohodki). Info-kredit, d. o. 
o., Mariborska cesta 86, 3000 Celje, 
telefon 059 226-600, 051 886-600.
� n

INŠTRUKCIJE angleščine, matematike, fizi-
ke in prevode slo-ang, nudimo. Telefon 
031 793-430. Jezikovno društvo Barve 
jezika, Trubarjeva 53 b, Celje.� 897

IZDELUJEMO strojne omete, tlake kvarc, 
vse vrste fasad. Telefon 031 598-355. 
Omes gradbenišvo, d. o. o., Ledina 40, 
Sevnica.� 1184

IZVAJAMO posek in odkup lesa. Telefon 
040 211-346. Sim-les, s. p. Zagorje 31, 
Lesično.� p

ČE je kje gospa, stara od 65 do 70 let in 
nima svojega stanovanja, se lahko pre-
seli k meni. Skupaj bi gospodinjili in si 
delili stroške. Informacije po telefonu 
031 694-641.� p

GRADITELJI, pozor! Po zelo ugodnih cenah 
izdelujem peči in bojlerje za centralno 
ogrevanje. Garancija za peči je 5 let. 
Anton Aplenc, Prekorje 29, Škofja vas, 
telefon (03) 541-5011, 041 531-976.
� 1346

VINSKA klet Furlan, Šempeter. Vrhunska 
kraška vina, ugodne cene! � 1358
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 VODNIK 

DRUŠTVO REGIONALNA VARNA 
HIŠA
Telefon 492-63-56
KRIZNI CENTER ZA MLADE
Telefon 493-05-30
ŠENT - Slovensko združenje za 
duševno zdravje
(dnevni center in stanovanjske 
skupine)
Gregorčičeva 6 - pisarna,
3000 Celje, tel. št. 03/ 428 88 90
MATERINSKI DOM
Telefon 492-10-14
DRUŠTVO SOS TELEfON ZA žEN-
SKE IN OTROKE - žRTVE NASILjA
080-11-55, vsak delavnik od 12.00 
do 22.00, ob sobotah, nedeljah in 
praznikih pa od 18.00 do 22.00. Faks 
za gluhoneme 01-524-19-93, e-mail: 
društvo-sos@drustvo-sos.si
Inštitut VIR – socialna rehabilitaci-
ja, raziskovanje in razvoj
Vrunčeva 9, 3000 Celje
Telefon: 03 490 00 24, GSM: 031 
288 827, e-pošta: vir@institut-vir.si, 
Spletna stran: www.institut-vir.si
Pomoč mladostnikom in staršem pri 
spoprijemanju s problematiko drog 
in z vzgojnimi težavami
SLOVENSKO DRUŠTVO HOSPIC
OBMOČNI ODBOR CELjE
Dodajati življenje dnem in ne dneve 
življenju; Kocenova 4 - 8, Celje
tel.: 03/548 60 11 ali 
051/ 418 446

DRUžINSKI INŠTITUT BLIžINA,
telefon: 03/492-55-80
Skupine: za starše, za razvezane, 
za ženske, žrtve psihičnega ali 
fizičnega nasilja, za moške storilce 
nasilja ali žrtve psihičnega nasilja
CENTER ZA POMOČ NA DOMU
Telefon 03 427-95-26 ali 03 427-95-28
DRUŠTVO OZARA CELjE
Pomoč ljudem s težavami v 
duševnem zdravju, Kocenova ul. 4, 
3000 Celje
Pisarna za svetovanje in 
stanovanjska skupina: ponedeljek-
petek od 8.-16. ure;
telefon: 03 492 57 50 ali 492 57 51
Uradne ure: ponedeljek in sreda
od 9.-13. ure.
DRUŠTVO ZAKONSKI IN 
DRUžINSKI INŠTITUT ETEOS
031 555 844, www.eteos.si, 
info@eteos.si, Gosposka ulica 2, 
Celje. Svetovanja in pomoč pri 
dojenju, prehrani in vzgoji najstni-
kov. Srečanja za starše z otroki 
do 6 leta starosti. 
AL-ANON – skupnost svojcev 
alkoholikov vam pomaga v primeru 
alkoholizma v družini. Pokličite tel.
01/251 30 00, 041/590 789,
spletna stran: ww.al-anon.si
KLIC UPANjA CELjE
za vse, ki imajo težave
Brezplačni telefon: 116-123

NOVI TEDNIK

RADIO CELJE

UREDNIŠTVO

AGENCIJA

Petek, 8. april, ob 12. uri, MCC Atrij: 
Celje – zdravo mesto; koncert šolskih 
glasbenih skupin s srednjih šol Mestne 
občine Celje, športne igre, predstavitev 
MCC Hostla

Četrtek, 14. april, MCC Kavarna: 
Okusi in doživetja sveta – južnoame-
riška kuhinja; predstavitev hrane in 
kulture, v sodelovanju s Srednjo šolo za 
gostinstvo in turizem Celje (8 evrov)

BREZPLAČNA UČNA POMOČ: so-
bota, 9. april in nedelja, 10. april: med 
8.30 in 10. uro – matematika, reševanje 
nalog, med 10.30 in 12. uro – slovenšči-
na, reševanje nalog

Sobota, 9. april, ob 21. uri, St. 
Peter'Plac, Šempeter: Tretji žur por-
tala Mladismo.si

Košarka: telovadnica Srednje zdra-
vstvene šole Celje, petek med 17. in 
18.30 uro, brezplačna rekreacija za 
člane KŠOC

fly-box aerobika: dvorana Plesne-
ga vala, Trg celjskih knezov 8, pone-
deljek med 20.30 in 21.30 uro in sreda 
med 19.30 in 20.30 uro; članice KŠOC 
imajo 40 % popust na vse cene, do 19. 
januarja lahko kupijo mesečno karto 
za 15 evrov

Spored od 8. 4. do 11. 4.
Kinematografi si pridržujejo pravico 
do spremembe programa.
Zlatolaska – animirana družinska ko-
medija, 3D
10.40, 12.50, 15.00
Usodni – ZF triler
16.30
justin Bieber – glasbeni dokumenta-
rec
17.00, 19.20
Obred – grozljivka
21.45
Paul – ZF komedija
12.10, 16.40
Kako veš – romantična komedija
21.40
Odklenjen – triler
13.10, 16.00, 18.20, 20.40, 23.00
Prikriti udarec – akcijski domišljijski 
triler
13.30, 21.20, 23.50
Gola zabava – romantična komedija
11.15, 13.45, 16.15, 18.45, 21.15, 23.55
Hitro maščevanje – akcija
19.00, 21.00, 23.10
Cirkus Columbia – drama
18.50
Teden brez pravil– komedija
12.00, 16.05, 18.35, 21.10, 23.40
Hop – družinska komedija, sinh.
10.50, 13.00, 15.10, 17.20, 19.30
jaz sem četrti – znanstveno-fantastična 
akcija
13.50, 16.10, 18.30, 20.50, 23.20

legenda:
vsak dan
sobota, nedelja,
petek, sobota

PETEK in NEDELJA
18.00 Še vedno sem tu – dokumentar-
ni
20.00 Stric Boonmee se spominja 
– drama
SOBOTA
18.00 Stric Boonmee se spominja 
– drama
20.00 Še vedno sem tu – dokumentar-
ni

SOBOTA
20.00 Moja neprava žena – ameriška 
romantična komedija
NEDELJA
18.00 Moja neprava žena – ameriška 
romantična komedija

PETEK
18.00 Rango – animirana pustolovšči-
na, sinh.
19.00 Nevidni – igrano-dokumentarni 
film
20.15 Ricky– komedija, drama, fanta-
zija
20.30 Debela mama: kakršen oče, ta-
kšen sin – akcijska komedija
SOBOTA
18.00 Rango – animirana pustolovšči-
na, sinh.
18.30 Ricky– komedija, drama, fanta-
zija
20.15 Debela mama: kakršen oče, ta-
kšen sin – akcijska komedija
NEDELJA
16.00 Rango – animirana pustolovščina, 
sinh.
18.15 Debela mama: kakršen oče, ta-
kšen sin – akcijska komedija
19.00 Nevidni – igrano-dokumentarni 
film
20.15 Ricky– komedija, drama, fanta-
zija

PETEK, 8.4.

9.45, 10.45, 15.45, 18.45 ulice Celja
Minutka za pesem
MMPF

12.00 Celjski dom
Tekmovanje mladinskih zborov
MMPF

13.00 Pokrajinski muzej Celje
Knjiga obračunov celjskih 
mestnih sodnikov 1457-1513
predstavitev publikacije

16.00 Kulturni dom Gornji Grad
Cicido
srečanje otroških in mladinskih 
PZ osnovnih šol Zgornje Savinjske 
doline

18.00 Slovensko-bavarska hiša Podsreda
Lončenina za praznično peko
odprtje razstave lončenih modelov

18.00 Kulturni dom Zreče
Razglasitev športnikov leta 2010 
v občini Zreče
podelitev priznanj

19.00 Galerija sodobne umetnosti Celje
Katarina Zdjelar
odprtje razstave

19.00 Krščanska adventistična cerkev 
Celje
Ali je Nostradamus imel prav?
predava pastor Danijel Marin

19.00 Dom II. slovenskega tabora Žalec
E. Ionesco: Plešasta pevka
drama v izvedbi gledališke 
skupine Gimnazije Celje – Center

19.00 Kulturni dom Štore
Kursadžije
komedija

19.30 SLG Celje
Sofokles: Antigona
abonma Petek večerni in izven

19.30 Kulturni center Laško
Vodomke
koncert z gosti ob 10. obletnici

19.30 Kulturni dom Šentjur
Prostovoljec/ka občine Šentjur 
2010

19.30 Dom kulture Velenje
Hamlet v pikantni omaki
komedija v izvedbi KD Gledališče 
Velenje

19.30 Glasbena šola Velenje
Pozdrav pomladi 2011
območna revija odraslih pevskih 
zborov, malih vokalnih skupin in 
oktetov

20.00 Celjski dom
Nastopi zborov
MMPF

20.00 Muzej Laško
Klak: Strast
odprtje fotografske razstave 7. 
fotografskega natečaja

20.00 MC Patriot Slov. Konjice
Pralipa (Bratstvo)
koncert romske skupine

20.00 Dom Svoboda Griže
Slika v nakitu – nakit v sliki
odprtje razstave keramike in 
nakita Mojce Šon; gost pesnik Jure 
Drljepan

21.00 Kavarna Nova Velenje
Mitja s kitaro
koncert

21.00 eMCe plac Velenje
Mladi neuveljavljeni bendi
koncert/predizbor

22.00 Mestni kino Metropol
This fire predstavlja: Man Zero 
(Hr)
post rock koncert

SOBOTA, 9. 4.

9.30, 14.45 Ulice Celja
Minutka za pesem
MMPF

10.00 Celjski dom

Tekmovanje dekliških zborov
MMPF

10.00 Knjižnica Šentjur
Steklo in smet
brezplačna likovna delavnica

11.00 (in 15.00) Glasbena šola Risto 
Savin Žalec
5. srečanje kitarskih orkestrov 
in ansamblov Slovenije

11.00 Glasbena šola Velenje
Koncert violončelistov

12.00 Celjski dom
Tekmovanje otroških zborov
MMPF

15.00 Celjski dom
Nastop gostujočih zborov
MMPF

17.00 Kulturni dom Šentjur
Kekec in Pehta
predstava – abonma Jurček in 
izven

18.00 Dom krajanov Vrbje
Aprilska srečanja
gosta: Milena Zupančič in Polde 
Bibič

18.00 Galerija Mozirje
Partnerski odnosi: Od sodbe k 
iskrenosti
srečanje vodi Mojca Grešak

19.30 SLG Celje
Hija de la luna
premiera muzikala dijakov I. 
gimnazije Celje

19.30 Glasbena šola Velenje
Pozdrav pomladi 2011
območna revija odraslih pevskih 
zborov, malih vokalnih skupin in 
orkestrov

20.00 Celjski dom
Koncert prvouvrščenih zborov
MMPF – podelitev nagrad in 
priznanj

20.00 Center Nova Velenje
V Velenju plešemo
plesni večer

21.00 Plesni forum Celje
Gibonni in Stefanovski
koncert

21.00 eMCe plac Velenje
Mladi neuveljavljeni bendi
koncert

21.00 MC Patriot Slovenske Konjice
Aljaska
potopisni večer Mateje Mazgan

NEDELJA, 10. 4.

12.00 Stari grad Celje
Zaključni koncert MMPf
sodelujejo tekmovalni zbori in 
zbori iz celjske regije; v primeru 
slabega vremena Celjski dom

19.30 SLG Celje
Večer z Iztokom Mlakarjem
izven abonmaja; Oderpododrom

PONEDELJEK, 11. 4.

9.00 do 11.00 Knjižnica pri Mišku 
Knjižku
S pravljico po svetu
pravljične dogodivščine z Mojco in 
Ido ob mednarodnem dnevu knjig 
za otroke

17.00 Dom kulture Slov. Konjice
Mavrična ribica
ura pravljic

19.00 Občinska knjižnica Polzela
Medicinska – humanitarna 
odprava Kenija 2010
predstavitev

19.00 Knjižnica Rogaška Slatina
Reiki – pot samospoznavanja in 
duhovne rasti
predava Boštjan Fistrič

Pokrajinski muzej Celje: Alma M. Kar-
lin: Poti; Svetišča ob reki, do preklica; 
Emona – mit in resničnost, gostujoča 
arheološka razstava Mestnega muzeja 
Ljubljana, do 31. 12.
Likovni salon Celje: Jure Cvitan: Osva-
jalec nekoristnega, do 8. 5.
fotosalon Celje: Žiga Gričnik: Ogledalo 
življenja, do 14.4.
Muzej novejše zgodovine Celje: Tradi-
cionalne hrvaške otroške igrače, gostuje 
Etnografski muzej Zagreb, do 1. 9.
Osrednja knjižnica Celje: razstava lite-
rarnih glasil slovenskih osnovnošolcev, 
do 30. 4.
Dom sv. jožef Celje: Križev pot, Jana 
Vizjak, do preklica
Galerija Mercator centra Celje: raz-
stava likovnih del Zorana Jošiča, do 
19. 4.
fakulteta za management Celje: Do-
lores Ponoš: Ustvarjanje v svinčniku, 
do 31. 5.
železarski muzej Teharje: likovna dela 
Andreje Jelen Mernik, do 30. 4.
Kulturni center Laško: razstava likovne 
skupine Protempore, do 10. 5.
Mestna kavarna žalec: likovna dela 
Stelle Muzlovič: Spomini, do 14. 4.
Savinov likovni salon žalec: Železar-
ske podobe (Imagines artis ferrariae) 
fotografa Tihomirja Pinterja, do 30. 4.

19.30 Narodni dom Celje
Osrednja slovesnost ob prazniku 
MOC s podelitvijo priznanj

19.30 Dom kulture Velenje
Večer stand up komikov
nastopajo: Lucija Čirović, Vid 
Valič, Martina Ipša

Pokrajinski muzej Celje: Kulturno- 
in umetnostnozgodovinska razstava, 
lapidarij in Celeia, Mesto pod mestom 
(Knežji dvorec).
Pokrajinski muzej Celje, Planina pri 
Sevnici: Etnološka zbirka Šmid.
Zgornji trg Šentjur: stalna arheološka 
razstava Rifnik in njegovi zakladi.
Ipavčeva hiša Šentjur: Ipavca – življenje 
in delo Gustava in Benjamina Ipavca.
Muzej Laško: Laško – potovanje skozi 
čas; Geologija okolice Laškega; Pivovar-
stvo in zdraviliški turizem.
Muzej novejše zgodovine Celje: Živeti 
v Celju, Zobozdravstvena zbirka.
Otroški muzej Hermanov brlog: Kraški 
ovčar pri Hermanu Lisjaku.
fotografski atelje josipa Pelikana: stal-
na postavitev.
Dvorec Strmol: Kuharca (Pokrajinski 
muzej Celje); Hetiške tkanine in vezeni-
ne (Pokrajinski muzej M. Sobota); Med-
narodna zbirka likovne umetnosti
Knjižnica Gimnazije Celje - Center: li-
kovna dela dijakov umetniške Gimnazije 
Celje – Center.

Dom kulture Slov. Konjice: Surovi grafič-
ni intimizem: Stane Klančnik, do 6. 5.
Kulturni center Rog. Slatina: likovna 
razstava Vere Avguštin, do 15. 4.
Anina galerija Rogaška Slatina: Eva: 
razstava Irene Polanec, do 8. 5.
Muzej usnjarstva Šoštanj: Usnjarstvo 
na Vrhniki, do 30. 9.
Mestna galerija Šoštanj: Romana Lah: 
Rdeča nit, do 30. 4.
Galerija Velenje: Apolonija Simon in 
Dušan Tršar: Srečanja, do 16. 4.
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 DOGODKI  ZA RAZVEDRILO 

Ona: Pazite se hitrega sklepa-
nja poslov. Zelo lahko se zgodi, 
da boste potegnili krajši konec, 
ki pa je resnično katastrofalen. 
Edina še sprejemljiva možnost 
je ta, da na nek način dosežete 
vsaj delno preložitev.

On: Že lep čas se ni zgodilo, 
da bi se komu zasmilili v dno 
srca. Premalo ste odporni za ta-
kšen način življenja, kot ga ži-
vite. Odprite svoje srce še komu 
drugemu – skupaj bosta našla 
veliko več.

Ona: Če bo partner izvedel 
za vaše določene poteze, bo kaj 
kmalu ogenj v strehi. Nikar se 
ne poskušajte izogibati, ampak 
se raje odkrito pogovorite. Glede 
finančnega položaja pa nikar ne 
skrbite, saj se bo vse uredilo kar 
samo od sebe.

On: Prihaja ugodno obdobje, 
da se poskusite na področju, ki 
vas že dolgo mika. Zajela vas 
bo prava delovna mrzlica. Toda 
nikar ne pozabite na prijatelje, 
saj vam lahko dober nasvet, še 
bolj pa pomoč, izdatno pomaga 
pri uresničevanju načrtov.

Ona: Na podlagi prvih vtisov 
si ne morete izdelati dokončne-
ga mnenja. Pazite na sumljive 
okoliščine, ki vas lahko stanejo 
precej več, kot pa ste pripravljeni 
dati. In nikar ne čakajte na sre-
čo, ki je tokrat ne bo …

On: Naveličanost boste poiz-
kusili pregnati s krajšo avantu-
rico, toda kmalu boste ugotovi-
li, da se vse skupaj ne izplača. 
Vendar pa je veliko vprašanje, če 
se bo s tako razlago zadovoljila 
tudi nasprotna stran.

Ona: Pustite poslovne teža-
ve raje na miru in se posvetite 
predvsem izboljšanju svojega od-
nosa s partnerjem, kar le-ta že 
nestrpno pričakuje. Na začetku 
vam bo mogoče malce nerodno, 
vendar pa se boste kaj kmalu 
sprostili.

On: Odkrili boste nekaj zelo 
zanimivega, kar vam bo prine-
slo še obilo koristi. Ste na odlični 
poti, da končno uspete v svojih 
namerah, saj je trenuten položaj 
planetov več kot ugoden. Pozor 
na poslovnem področju …

Ona: Še vedno vam ne bo pov-
sem jasno, kdo je na vaši strani 
in kdo je vaš nasprotnik. Bodite 
previdni in ne nasedajte pra-
znim obljubam, ampak temelji-
to premislite, kaj vam je storiti v 
danem trenutku.

On: So dnevi, ko imate obču-
tek, da niste od nikogar ljublje-
ni in preprosto niste zaželeni. Le 
pogumno naprej – prišli bodo 
povsem drugi dnevi, ko boste 
lahko tudi vi počeli stvari, ki 
si jih sedaj enostavno ne smete 
privoščiti.

Ona: Le stežka se boste upr-
li skušnjavi, vendar raje dobro 
premislite, preden storite na-
slednji korak, da si kasneje ne 
boste očitali. Saj veste, bolje je 
enkrat premisliti, kot pa dvakrat 
plačati!

On: Prišel bo nekdo, ki ga 
že dalj časa opazujete, a se mu 
nikoli niste upali približati. Po-
nudil vam bo povsem konkreten 
predlog, ki ga boste z veseljem 
sprejeli. Nekomu pa to vsekakor 
ne bo všeč.

Nagradna križanka

Nagradni 
razpis

Ona: V vaši bližini se bo sple-
tla ljubezenska zveza, ki pa vam 
sploh ne bo všeč. Toda nikar ne 
povejte tega naravnost, saj si 
lahko nakopljete obilico težav. 
Raje počakajte, da se ogenj vsaj 
malo ohladi.

On: Vaši interesi se bodo kri-
žali z interesi sodelavke, ki bo 
ravno zaradi takšnega razpleta 
pokazala svoje zanimanje za 
vas. Izkoristite ponujeno ro-
manco in videli boste, da vam 
bo prav prijetno pri srcu.

Ona: Igra, ki jo igrate, je vse 
prenevarna, da bi se vse končalo 
kolikor toliko dobro za vas. Pri-
jatelj vas bo povabil na pijačo, 
kar pa bo le pretveza za nekaj 
povsem drugega. Od vas bo od-
visno, ali vam bo tisto drugo 
všeč.

On: Izbirali boste med ljube-
znijo in dolžnostjo, odločili pa 
se boste tako, da bo za vse prav. 
Nekdo vam bo poskušal naga-
jati, a se bo na koncu opekel on 
sam. Nikar ne pozabite na pova-
bilo svojih prijateljev …

Ona: Želeli se boste dokazati 
tudi na tistih področjih, kjer ste 
do sedaj malce počivali in to vam 
bo tudi v celoti uspelo. Nekdo bo 
sicer dvomil v vaše sposobnosti, 
vendar pa vam bo na koncu pri-
znal popolno zmago.

On: Imenitno se boste zaba-
vali, pa še korist boste imeli od 
tega. Prijatelj vam bo prišepnil 
novico, ki jo že dolgo čakate, 
vendar pa bo učinek povsem na-
sproten od pričakovanega. Toda 
vseeno si ne delajte nepotrebnih 
skrbi.

Ona: Naj vas nikar ne motijo 
očitki iz okolice, temveč ravnajte 
tako, kot vam veleva srce. Nekaj, 
kar je bilo včeraj le še iskra, se 
počasi, vendar vztrajno razrašča 
v pravi ljubezenski ognjemet. Bo-
dite pripravljeni!

On: Potrudite se in pokažite 
resnična čustva do svoje par-
tnerke, ki si želi, da zgladita 
nesoglasja iz preteklosti. Težek 
bo le prvi korak, nato pa bodo 
čustva preplavila tako njo kot 
tudi vas.

Ona: Zapletli se boste v po-
membno diskusijo o denarnih 
zadevah in to z osebo, ki vam 
lahko odpre marsikatera vrata 
v vašem poslovnem življenju. 
Toda nikar pri tem ne pozabite 
na partnerja, ki vas potrpežljivo 
čaka.

On: Ne poskušajte združeva-
ti stvari, ki enostavno ne gredo 
skupaj. S tem boste samo izgu-
bljali čas in zaupanje vase, pa še 
v velike težave lahko zaidete. Le 
zakaj bi si povzročali probleme, 
zaradi katerih vas bo še močno 
bolela glava?

Ona: Glede na to, da zelena 
barva pomirja, bi bilo dobro, če 
bi več časa preživeli v naravi. 
To bo koristilo tako za poslovne 
zadeve kot za vaš vaš odnos s 
partnerjem. Romantična večerja 
v dvoje …

On: Svoji partnerki boste izka-
zovali precejšnjo hvaležnost, saj 
bo znala razumeti vaše trenutne 
težave ter vam iz njih tudi poma-
gati. Kar naenkrat bodo skrbi za 
vami in posvetili se boste prije-
tnemu praznovanju.

Ime in priimek:

Naslov:

1. nagrada: darilni bon Kozmetike 
Alenke Marguč iz Celja v vrednosti 20 
evrov in brisača NT&RC

2. nagrada: darilni kozmetični pa-
ket

3.–5. nagrada: vstopnica za kopanje 
na Rogaški rivieri

Pri žrebanju bomo upoštevali vse pra-
vilne rešitve (geslo), ki jih bomo pre-
jeli na dopisnicah na naslov: NT&RC, 
Prešernova 19, 3000 Celje do četrtka, 
14. aprila.

Rešitev nagradne 
križanke iz št. 26
Rešitev: SKLOP, PRAŽA, RADIJ, 

EMONA, VA, AC, ORK, HAD, ASAD, 
STRUP, OČETOVINA, PRAGOZD, MA-
KADAM, RAJH, ARNE, TLAKA, AF, LA-
KAJ, VOJ, LN, TOSAMA, OGER, ROD, 
KUB, IKO, HRANA, SPERANS, STOIK, 
TATI, ATO, RUSIST, AR, EKS, TAKSA, 
IR, RIM, RAMOS, ENOTA, IŽICA, 

ANAM, IZOP, NARAVAR, NARCISA, 
ANTRAKS, ALBERT.

Geslo: Popularni zdravnik iz TV-na-
daljevanke

Izid žrebanja
1. nagrado, karto za koncert Tanje 

Žagar 15. aprila v dvorani Golovec v 
Celju in darilni bon Hiše lepote Infini-
ty Laško v vrednosti 10 evrov, prejme: 
Albina Jošt, Škapinova 13, Celje.

2. nagrado, darilni bon Kozmetike 
Alenke Marguč iz Celja v vrednosti 20 
evrov, prejme: Ana Švab, Polzela 57e, 
Polzela.

3.–5. nagrado, vstopnico za kopanje 
na Rogaški rivieri, prejmejo: Rudolf 
Kirhmajer, Belovo 11, Laško, Stanko 
Glaser, Svetelka 6, Dramlje in Janko 
Poljanec, Visoče 5, Planina pri Sev-
nici.

Vsi izžrebani nagrajenci bodo obve-
stila o nagradah prejeli po pošti.
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Ministri na svojem
Ministrski trojček na trasi Šentrupert–Velenje je povzročil nemalo težav. Ne le, da 

so se odločili za revizijo vseh postopkov, ki so pripeljali do omenjene trase – ogledali 
so si jo 1. aprila, kar je bilo po svoje precej pomenljivo. Potem ko so se ministri s 
spremstvom ustavili ob novinarjih, so se začeli dodatni problemi umeščanja v prostor, 
ups, na prostor. Konec je bil tak, da je morala sedma sila pakirati vso opremo, ker 
prometni Patrick Vlačič ni dovolil, da bi stali na parkirišču, delno pa tudi na cestišču 
v Orlovi vasi. Novinarji po svoje, ministri pa so se, kot kaže posnetek, prestavljali v 
skladu s svojimi pristojnostmi: Vlačič po bankini, torej po »svojem«, kmetijski Dejan 
Židan po travniku in to suvereno, kot da je na »svojem«, okoljski Roko Žarnić pa ni 
čisto vedel, kam sodi in ga je zato nekoliko vleklo na njivo.

Brez petja
Zdaj zapojmo eno po … modi? Vladimira Skale, ki vsako leto v Celju pripravi Modne navdihe, 

se je takole zborovodsko postavila pred publiko, njenim navodilom pa sta v prvi vrsti zelo zavzeto 
prisluhnila tudi Aleksa Gajšek Krajnc in njen mož Viki. Pa na srečo ni bilo treba prepevati.

Foto: SHERPA

Počitek po 
uspešni 
sezoni

Sezona za letos najuspešnejše-
ga slovenskega deskarja na sne-
gu Roka Marguča je končana. 
Potem ko ga je v soboto na ek-
shibicijsko tekmo na Rogli prišlo 
izzvat veliko deskarjev (z njimi 
je Rok dobesedno pometel), se 
je z lepšo polovico Anjo Šrot 
udeležil še košarkarske tekme v 
Treh lilijah.

Foto: SHERPA

Pogum je 
pomemben!

Naj solo plesalec leta 2010 Goran Kusič, ki se je prav-
kar vrnil iz Rotterdama, kjer se je udeležil plesne avdi-
cije na elitni plesni akademiji, in Petra Kolar, prav tako 
plesalka, sta se udeležila nedavne Modne interactijade v 
Celju. Gogi, kot ga kličejo prijatelji, je tudi tokrat zbujal 
pozornost s svojo za celjske razmere nenavadno moško 
opravo. Pogum je pomemben!

Foto: GrupA

Škof v mreži
Celjski škof Stanko Lipovšek se ni ujel v mrežo, kot bi sklepali s fotografije, pač pa je samo z 

varne razdalje pred tednom spremljal športne spopade pri salezijanskem centru na Hudinji.
Foto: GrupA

Na Gomilskem je gostovala 
nogometna ekipa županov in 
podžupanov Slovenije, ki ima 
za sabo kar nekaj srečanj in 
gostovanj. Tako se je leta 2006 
udeležila neuradnega evropske-
ga prvenstva županov v Avstriji, 
gostovala je v Nemčiji, Romuni-
ji, letos bo verjetno potovala v 
Ukrajino. Žal so bile njene vrste 
zaradi obveznosti tokrat precej 
razredčene. To pa ni vplivalo na 
zanimivo tekmo, v kateri so sicer 
slavili precej mlajši domačini s 
5:2. Braslovški župan Branimir 
Strojanšek je na koncu tudi po-
skrbel za kulinarični del.

TT

Zanimiva nogometna tekma
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